
 میوه های نوبرانه با قیمت های 
نجومی از راه رسیدند

بازی میوه های 
نوبرانه با روح 

و روان بینندگان!
یکی از جذابیت های روزه�ای آغازین فصل بهار، 
دیدن و چش�یدن می�وه ه�ای زیبا و خوش�رنگ 
 نوبران�ه اس�ت. ای�ن روزه�ا در اکث�ر مغ�ازه های 
میوه فروشی س�بزی چغاله و گوجه س�بز در کنار 
قرمزی توت فرنگی و رن�گ خوش و ملایم طالبی و 
 گرمک چشم هر بیننده ای را می نوازد و او را ترغیب 
 می کند تا حت�ی اگر مق�دار کمی هم ش�ده از این 
میوه ه�ای نوبرانه خری�د کند. اما ش�نیدن قیمت 
 این میوه ه�ای خ�وش آب و رنگ ک�ه نعمت های 
بی بدیل خداوند مهربان هستند، مو را بر تن خریدار 
 صاف می کند. چغاله بادام کیلویی 40 هزار تومان،
گوجه س�بز به این خوش�رنگی و خوش�مزگی که 
دیدنش دهان هر بیننده ای را آب می اندازد کیلویی 
50 هزار تومان؛ یعنی به عبارتی خرید حتی ربع کیلو 
از این میوه ها متحمل صرف هزینه ای غیرمعقول و 

غیر منطقی است. 
9اق���ت���ص���اد

چرا ساعت ما به آمریکا نمي خوردبازگشت کابوس خاکستری به اصفهانشهردار اصفهان در دیدار  با اعضای کمیسیون گردشگری:  

در برنامه ششم کشور، گردشگری 
محور توسعه اصفهان است

 گاوخونی در ریه مردم شهر 
ته نشین شد

 خیلي ها هنرنمایي 
پلنگ هاي ایراني را ندیدند

98 شهر استان اصفهان، طرح جامع و تفصیلی دارند

پرونده مس�كن مهر استان 
امسال بسته مي شود 

ظریف در جمع ایرانیان مقیم قزاقستان:

 تحریم ها تنها توسط مردم
 شکست خورد

شهردار اصفهان تاکید کرد : همه فعالیت ها  در اصفهان تا سال 1400حول محور 
گردشگری برنامه ریزی می شود.شهردار اصفهان در دیدار  با اعضای کمیسیون 
گردشگری پارلمان آلمان با بیان اینکه بیش از دو دهه است که اصفهان و فرایبورگ 

خواهر خوانده هستند...

بازگشت دوباره ماسک ها، نفس های سنگین، خس خس سینه و آسمانی که 
بازهم خاکستری است. ش��هر این بار زیر لایه ای از خاک مرده، مدفون شده 
است. باد که می وزد، غبار و خاک سمی آوار ریه های مردم می شود. خاکستر 

نشینی اصفهان به باد وابسته است ... 410
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وزیر ارشاد در جمع خبرنگاران:

اعزام عمره مفرده  متوقف شد

 مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی
 شهرداری اصفهان:

تخصیص اعتبار 30 میلیارد 
تومانی برای بدنه سازی 

میدان جلوخان مسجد جامع 

60درصد جرایم کشور با مواد مخدر مرتبط است

رتبه دوم اصفهان در دستگیری 
مجرمان مواد مخدر

شروع لیگ برتر فوتسال زودتر از سال های گذشته

اصفهانی هایی که  هستند
 اما  شاید  نباشند

حمله

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی، توافق 
هس��ته ای با 1+5 را پله اول برای رس��یدن به بام تعامل 
سازنده با جهان دانست و اظهارداش��ت: ما اهل فریب و 
دورویی نیس��تیم؛ اگر وعده ای در چارچ��وب مصالح و 
منافع ملی داده ایم، به آن عمل خواهیم کرد، مش��روط 
بر اینکه طرف مقابل هم به وع��ده های خود عمل کند. 

 اگر طرف مقابل به وعده هایش عم��ل کند، ایران نیز به 
وعده هایش عمل خواهد کرد. رییس جمهور با قدردانی 
از رهنمودهای رهبر معظم انقلاب اس��لامی، پشتیبانی 
م��ردم و همدلی مس��وولان، تاکید ک��رد: حفظ حقوق 
هسته ای، رفع تحریم ها و تعامل سازنده با جهان مبنای 

مذاکرات بوده و خواهد بود...
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حال عزت الله انتظامی
خوب است

از خداحافظی کی روش
تا نا امیدی از امیدها

مذاکره کنندگان طبق فرموده
مقام معظم رهبری عمل کردند 

رییس جمهور در گفت وگوی تلویزیونی با مردم :

رهنمود های رهبری،
همدلی مسوولان و حمایت مردم، 

کلید موفقیت است

بازار میوه نوروز امس��ال، حال و هوای خوشی نداشت. با 
وجود بیانات مسوولان در اواخر سال ۹۳ در رابطه با عدم 
کمبود میوه و قیمت مناسب آن برای ایام عید، با گذشت 
چند روز از سال جدید، شاهد کمبود میوه های باکیفیت 
 و گرانی این محصولات بودیم، به گونه ای که گرانی میوه
به ویژه پرتقال و نارنگی باعث نارضایتی خریداران ش��د 

و این بار نی��ز اعتماد مردم نس��بت ب��ه وعده های 
مسوولان مبني بر تنظیم بازار، جلوگیري .... 

دکتر سقائیان نژاد، شهردار اصفهان:

5

همین صفحه

4 2 3

گزارش از مهمانان نوروزی در باغ پرندگان

زندگی در اصفهان لذت بخش است

باید برای جذب گردشگر 
برنامه ریزی کنیم

ویژه نامه 
سبک زندگی

از وعده های مسوولان تا عمل راهی بسیار است

آشفته بازار میوه های  نوروزی

هم�ه ب�ا همدل�ی و همزبان�ی ب�ه می�دان آمدن�د  

میزبانی شایسـته اصفهان
از میهمانان در نوروز 94
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وزیر امور خارجه در جمع ایرانیان مقیم قزاقس��تان 
با بیان اینکه تحریم ها را مردم شکست دادند گفت: 
اینکه فکر می کنید ما تحریم ها را شکس��ت دادیم 
اشتباه می کنید ما صرفا ساز و کارهای رفع تحریم 

را پیدا کردیم.
 به گزارش اصفهان زیبا  ب��ه نقل از خبرگزاری مهر، 
محمد جواد ظریف، وزیر امور خارجه در روز دوم سفر 
خود به قزاقستان در صبحانه کاری با ایرانیان مقیم 
این کش��ور با بیان اینکه امروز در یک شرایط ویژه 
منطقه ای و بین المللی قرار داریم، اظهار کرد: امروز 
در حالی که افراط و خشونت و برداشت های منحرف 
از پیام رحمانی اس��ام با دخالت بیگان��گان و افراد 

سیاسی و کوتاه بینی برخی رهبران اسامی فاجعه 
و جنایت خلق می کند کش��ور ما به سمت اعتدال و 
تعامل در حرکت است. وی افزود: مردم ما با تحمل 
فشارها توانستند نشان دهند که تحریم ها نمی تواند 
مردم را از حاکمیت جدا کند و اگر این مهم نبود ما 

نمی توانستیم مقابل شش قدرت جهانی بایستیم.
ظریف در ادامه گفت: البته ما جز خداوند را ابرقدرت 
 نمی دانیم و چ��ون به این باور اعتق��اد داریم جرات 
می کنیم در مقابل ش��ش قدرت جهانی ایستادگی 
کنیم. وزیر امور خارجه کشورمان تاکید کرد: حرکت 
جمهوری اسامی به سمت اعتدال شرایط ویژه ای 
را برای ما ایجاد کرده اس��ت که هم��ه آن را مرهون 

مردم هس��تیم؛ چراکه آنها همه فش��ارها را تحمل 
کردند و تحریم ه��ا را با مقاومت خود شکس��تند و 
با حضور در پای صن��دوق های رای به دنیا نش��ان 
دادند که این مردم را نمی شود از آرمان ها، کشور و 

انقاب جدا کرد. 
وی خاطرنشان کرد: اگر این واقعیت نبود و این مردم 
نبودند و حضور پیدا نمی کردند و نشان نمی دادند 
که تحریم ها نمی تواند مردم را از حاکمیت جدا کند 
امروز یارای ایستادگی در مقابل قدرت های جهانی 
نداش��تیم. وزیر امور خارجه کشورمان با بیان اینکه 
من اهل شعار نیستم، اما شما باید در مذاکرات اهل 
بده و بستان باش��ید، تاکید کرد: در این مذاکرات ما 

برخی دیدگاه ها و خواس��ته های آنه��ا را پذیرفتیم 
البته آنقدر که احساس می کردیم با مبانی، امنیت 
و منافع ملی ما مغایرت ن��دارد. ظریف با بیان اینکه 
ما از ابتدا اعتقاد داشتیم که برنامه هسته ای ما صلح 
 آمیز است و ما از ابتدا به این معتقد بودیم که جز این

 نمی تواند باش��د؛ چراکه تولید س��اح هسته ای را 
خاف شرع، انسانیت و اخاق می دانستیم. 

وی ادامه داد: ما کشوری هس��تیم که در سال سوم 
جنگ تحمیلی عراق علیه ما ساح شیمیایی استفاده 
کرد و ما این موضوع را به شورای امنیت سازمان ملل 
اطاع دادیم، اما آنه��ا حتی حاضر به ش��نیدن آن 
نبودند و زمانی که در مذاکره یکی از وزرای خارجه 
خیلی صحبت از شورای امنیت سازمان ملل می کرد 

همین موضوع تاریخی را به او یادآور شدم.
وزیر ام��ور خارجه کش��ورمان یادآور ش��د: مردم و 
نظام ما آن زمان علیه مردم عراق از ساح شیمیایی 
اس��تفاده نکردند با اینکه امکان آن را داش��تند و ما 
امروز هم دنبال ساح هسته ای نیستیم، بنابراین ما 
می توانیم به دنیا ثابت کنیم که اتهام جنگ افروزان 

علیه ایران دروغ است. 
آنها دنبال هراس افکنی و مقابله با ایران هس��تند، 
دنبال ترویج سیاست های ظالمانه و سرکوب گرایانه 
خودشان هستند که آن را در پوشش ایران هراسی 

دنبال می کنند. 
وی با بی��ان اینکه م��ا م��ی توانیم برخ��اف همه 
فشارهای ۱۰ تا ۱۲ ساله اخیر که بر ما وارد کردند از 
انرژی هسته ای دست برداریم خواسته ها و حقوق 
خود را محق��ق کنیم، گفت: امروز ه��م برنامه غنی 
سازی، هم تحقیق و توس��عه، هم راکتور اراک، هم 
فردو و هم برنامه هسته ای را خواهیم داشت که تمام 
 این واقعیات ع��دم جدایی مردم و نظ��ام را حکایت 
می کند. ظری��ف تحریم ها را در واقعیت شکس��ت 
خورده دانست و گفت: اینکه فکر می کنید ما تحریم ها 
را شکست دادیم اشتباه است، بلکه مردم تحریم ها 
را شکست دادند. ما امروز ساز و کارهای رفع تحریم ها 
پیدا می کنیم نه اصل رفع تحری��م ها را. وی افزود: 
سیاس��ت های رهبر معظم انقاب مبنی بر اقتصاد 

مقاومتی کشور را به سوی رفع تحریم ها سوق داد و 
امروز حمایت ها و پش��تیبانی های ایشان بیشترین 
پشتوانه را برای ما ایجاد کرده است. ظریف در ادامه 
با تاکید بر اینکه برای ما موضوع��ات منطقه ای در 
اولویت اصلی سیاست خارجی قرار دارد، خاطرنشان 
کرد: شما هر میزان در س��طح جهانی قدرت داشته 

باشید امنیت شما را منطقه شما تامین می کند. 
آنچه که ما در یک س��ال و نیم گذشته به دنبال آن 
بودیم برداش��تن موانعی اس��ت که بتوانیم با دنیا و 

منطقه روابط معقولی داشته باشیم. 
وزیر امور خارجه کشورمان ادامه داد: در این روابط 
ابزاره��ای مختلفی وجود دارد که یک��ی از آنها ابزار 
سیاسی است. امروز منطقه ما حوزه حضور فرهنگی 
ماست، حضور فرهنگی حافظ و مولانا در این منطقه 
ابزار قدرت است نه یک قدرت هژمونی بلکه قدرت 
معنوی؛ چراکه قدرت معنایی بسیار کارآمد است، اما 

باید از این امکان استفاده کنیم. 
وی خاطرنشان کرد: حضور در بازارها و دانشگاه های 
کشورهای همسایه به تقویت روابط ما با این کشورها 

و صلح و امنیت منطقه ای کمک می کند. 
ظریف با بیان اینکه ما نیازمند یک ساز و کار جامع 
همکاری با کشورهای منطقه ای هستیم گفت: ما با 
دوستان آس��یای میانه خود هیچ اختافی نداریم و 
اولین کسانی بودیم که از کشورهای استقال یافته 

این منطقه حمایت کردیم.
 وزیر امور خارجه کشورمان گفت: اولین پیش بینی 
فروپاشی جماهیر شوروی را امام خمینی )ره( کرده 
بود؛ چراکه در سیاست های انقابی ما قدرت نظامی 

تنها مولفه ماندگاری در قدرت نیست.
 وی ابراز امیدواری کرد: وزارت امور خارجه بتواند به 
کارآفرینان خدمت کند و موانع و مشکات موجود 
را بردارد. ظریف تاکید کرد: با رفع تحریم ها بسیاری 
از مش��کات رفع خواهد ش��د، اما نباید تنها منتظر 
رفع تحریم ها باش��یم؛ چراکه باید اب��زار تحریم ها 
را ناکارآمد کنی��م. غربی ها این باور را داش��تند که 
تحریم ها یک سرمایه اس��ت ولی تحریم ها برای ما 

یک هزینه خواهد بود.

وزیر ارشاد اعام کرد: بسیاری از مراجع عظام تقلید ابراز نگرانی کردند، مخصوصاً 
اینکه در گذشته هم برخی برخوردها با زائران و روحانیون کاروان ها صورت گرفته 
بود، به همین دلیل با توجه به بررس��ی های صورت گرفت��ه تصمیم بر توقف عمره 
گرفته شد. علی جنتی، وزیر فرهنگ و ارشاد اس��امی در حاشیه برنامه ای که به 
مناسبت روز زن در سالن س��ینمایی این وزارتخانه برگزار می شد، پیرامون توقف 

اعزام زائران عمره خبرداد. 

جنتی با بیان اینکه پس از مطالعات و بررسی های انجام شده به سازمان حج دستور 
داده شد تا زمانی که این افراد مجرم محاکمه ش��وند و مورد مجازات قرار بگیرند 
فعا عمره متوقف شود، گفت: پروازهای ایران فعا تعلیق خواهد شد. وزیر ارشاد 
ضمن اشاره به خدشه حیثیت عمومی و ارائه واکنش تصریح کرد: با توجه به اتفاقی 
که افتاده، حیثیت عمومی ملت ایران خدشه دار شده است  و یک خواست عمومی 
بین ملت شکل گرفته و باید واکنشی نشان داده شود. جنتی تاکید کرد: بسیاری 

از مراجع عظام تقلید اب��راز نگرانی کردند، مخصوصا اینکه در گذش��ته هم برخی 
برخوردها با زائران و روحانیون کاروان ها صورت گرفته بود؛ به همین دلیل با توجه 
به بررسی های صورت گرفته تصمیم بر توقف عمره گرفته شد. وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسامی به حادثه فرودگاه جده و تعرض به دو زائر نوجوان اشاره کرد و گفت: درباره 
حادثه تاسف باری که در فرودگاه جده اتفاق افتاده از طریق دیپلماتیک با مقامات 
سعودی صحبت ش��ده و آنها وعده داده اند که این افراد دس��تگیر شده  را مجازات 

کنند. جنتی گفت: آنها حتی تصریح کردند ک��ه خاطیان را اعدام می کنند، اما در 
عمل هنوز اتفاقی نیفتاده است. به این ترتیب خدشه دار شدن حیثیت عمومی ملت 

ایران، ما را بر این داشت که این تصمیم را بگیریم.
جنتی درباره آماده شدن گزارش��ی در این باره برای رییس جمهور، تصریح کرد: 
هنوز گزارش ارائه نشده، اما تعلیق پروازها و توقف عمره را اباغ کردیم. گزارش هم 

به رییس جمهور ارائه خواهد شد.

وزیر ارتباطات خبر داد؛
برنامه ایران برای تولید ماهواره ملی

وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات از ساخت ماهواره ملی و نیز انتخاب 
یکی از ماهواره های آماده پرتاب برای اعزام به فضا در سال جاری خبر 
داد. محمود واعظی از برنامه های ایران برای طراحی و تولید ماهواره 
ملی خبر داد و گفت: هم اکنون در حوزه صدا و سیما، ارتباط رسانی 
روستاهای دورافتاده، سنجش از دور، بخش کشاورزی و شرکت های 
 ارائه دهنده خدمات ماهواره ای نیازمند یک ماهواره ملی هس��تیم و 
بر این اساس باید مجموعه نیازمندی ها را در داخل کشور شکل دهیم.

وی تاکید کرد: نیازمند ماهواره متعلق به کشور خودمان هستیم و این 
در حالی است که کشورهای همسایه ما هر یک دو تا سه ماهواره ملی 
دارند. وی گام بعدی در بخش ماهواره های فضایی را برنامه بلندمدت 
ایران برای ساختن ماهواره های بزرگ و قرار دادن آن در مدار ژئو عنوان 
کرد و گفت: ساختن این ماهواره بزرگ و این مسیر، نیازمند کار بیشتر و 

بلندمدت است و باید ابتدا در این حوزه به خودکفایی برسیم.

سخنگوی قوه قضاییه اعلام کرد؛

اولویت های دستگاه قضا در سال 94
سخنگوی قوه قضاییه با برش��مردن اولویت های این قوه در سال 94 
گفت: تسریع در رس��یدگی به پرونده ها، ارتقا س��امت قوه قضاییه، 
تش��دید مبارزه با مفاس��د اقتصادی و زمین خواران و مبارزه جدی با 
تهدیدکنندگان امنیت جامعه مهم ترین برنامه های دستگاه قضا در 
سال جاری)۱394( اس��ت. حجت الاسام والمسلمین غامحسین 
محس��نی اژه ای افزود: در سال جدید جهت رس��یدگی به کار مردم، 
تس��ریع پرونده ها و کاهش حجم کار قض��ات در جهت تامین منابع 
انسانی، ارتقای س��طح دانش قضایی قضات و ارائه آموزش های لازم 
و تخصصی تمرکز، و بیشتر از سنوات گذش��ته تاش خواهیم کرد.

محسنی اژه ای، ارتقای سامت قوه قضاییه را یکی دیگر از اولویت های 
دستگاه قضا در سال 94 برشمرد و افزود: قضات حجم کار سنگینی 
دارند اما این باعث نمی ش��ود که کمترین تخلفی صورت بگیرد. وی 
ادامه داد: با همه آنهایی که از نام قوه قضاییه سوءاس��تفاده می کنند، 
افراد دلال و افرادی که خود را وابسته به قاضی یا کارمند دادگستری 

می دانند برخورد می کنیم.

 تلاش برای جلوگیری از ورود
 ناامنی به کشور

عبدالرضا رحمانی فضلی در نشس��ت خبری با خبرنگاران داخلی و 
خارجی  در پاسخ به سوالی درباره حوادث تروریستی اخیر و شهادت 
تعدادی از ماموران سپاه و ارتش در جنوب شرق کشور، گفت: پاکستان 
صراحتاً می گوید امکان کنترل آن مناطق را ندارد، قرار است معاون 
امنیتی وزارت کش��ور به پاکستان اعزام ش��ود و ما حتی از پاکستان 
و افغانستان با وجود ش��رایطی که در کشورش��ان دارند درخواست 
 کردیم در صورت تمایل عملیات مشترک داشته باشیم و حتی امنیت

 بخش هایی از داخل پاکستان و افغانس��تان را به عهده بگیریم. وزیر 
کشور  اظهار داشت: مسوولیت قانونی ما این است که در مرزهای خود 
امنیت پایدار و دایمی ایجاد کنیم؛ زی��را ناامنی در مرزها می تواند به 

داخل کشور رسوخ کرده و امنیت را ناپایدار کند.

جزییات دیدار شمخانی با همتای روس 
علی شمخانی، نماینده رهبر معظم انقاب و دبیر شورای عالی امنیت 
ملی بعد از ظهر دیروز  با نیکای پاتروشف، دبیر شورای امنیت ملی 
فدراسیون روسیه دیدار و گفت وگو کرد. شمخانی در این دیدار با اشاره 
به روابط تاریخی و رو به گسترش ایران و روسیه، ضرورت تبادل نظر 
نزدیک و موثر دو کشور در موضوعات مهم منطقه ای و بین المللی را 
یادآور شد و اظهار داشت: سیاست اصولی دو کشور در زمینه توسعه 
همکاری های منطقه ای و متوازن سازی ظرفیت های قابل مبادله در 
حوزه های مختلف سیاسی، اقتصادی و امنیتی، نقش تعیین کننده ای 
در مدیریت بحران های امنیتی در س��طح منطقه به دنبال داش��ته 
اس��ت. وی با انتقاد از نقش مخرب برخی کشورهای غربی و متحدان 
منطقه ای آنان که با عبور از معیارهای مورد اجماع اخاقی، انس��انی 
و قانونی موجبات آتش افروزی و نابودی منابع و سرمایه های مادی و 
انسانی کشورهای منطقه را فراهم کرده اند، افزود: توسعه نگران کننده 
بحران های امنیتی و نهادینه شدن خشونت و افراطی گری، ایفای نقش 
فعال و متعادل کننده کشورهای مستقل را بیش از هر زمان دیگری 

ضروری کرده است.

اخبار کوتاه
ظریف در جمع ایرانیان مقیم قزاقستان:گروه ایران

تحریم ها تنها توسط مردم شکست خورد

اعزام عمره مفرده متوقف شد
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وزیر ارشاد در جمع خبرنگاران:

آمیز قلمدون در جرگه سیاست

آمیزقلمدون و موضوع  انشاء  نوروز خود  را چگونه گذراندید؟
بعد از پایان تعطیات نوروز،یکی از موضوعاتی که 

اه 
خو

یک
ا ن

ی��
ل

 اصولا معلم ها به دانش آموزان برای درس انش��ا 
می دهند این اس��ت:» تعطیات نوروزی خود را 

چگونه گذراندید؟«

  انشای آمیز قلمدون
ما امس��ال را با اموات آغاز کردیم. نه اینکه فکر کنید ما 
سر سال تحویلی آن هم، آن موقع شب قبرستان بودیم 
...نه، وقتی می شود با زدن دکمه تلویزیون انواع و اقسام 
اموات، همه رنگ و همه مدل، بومی و غیر بومی، اموات 
تر و تازه و اموات پوسیده، از بازیگر و فوتبالیست گرفته تا  
خواننده و گوینده و نوازنده و راننده و جوینده و یابنده. و 
خاصه شب سال تحویلی هر شبکه را می زدی حداقل 

یک سانس ۲۰، 3۰ دقیقه ای قبرستان داشت و ما هم 
که دل نازک، خانوادگی یک دل سیر گریه کردیم. تازه 
مادرمان دم آخری آنقدر غرق فضا ش��ده بود که یادش 
رفت س��ال می خواهد تحویل ش��ود به احت��رام اموات 
نامبرده در تلویزیون درست سر سال تحویل یک دقیقه 

سکوت اعام کرد. 
از آنجایی که کم اتفاق می افتد که م��ن و پدر و مادر و 
خواهر و برادرم دور ه��م جمع ش��ویم از فرصت نوروز 
نهایت اس��تفاده را بردی��م و در روزهای اول س��ال کل 

خانواده به صورت دور همی دع��وای دو مجری معروف 
تلویزیون را دنبال می کردیم. البته این میان پدرمان می 
گفت: این دعواها در روحیه م��ا بچه ها تاثیر می گذارد، 
ولی مادرمان می گفت: بگذار بچه ه��ا یا لا اقل دخترم 
بدانند که پس فردا با یک شعر و یک» خانومی که شما 
باشید«گول نیرنگ ش��ما مردها را نخورند. پدرمان هم 
می گفت: مگر ما گرگ داستان شنگول و منگول هستیم 
که بچه ها گول نیرنگمان را بخورند؟این جارو برقی ها 
کمتر آجیل بخورند، نیرنگ پیش کش. در ادامه نوروز 

با توجه به زحمات گس��ترده وزارت جهاد کشاورزی به 
منظور کنت��رل قیمت ها ما عمرا نتوانس��تیم یک کیلو 
پرتقال بخریم، به همین منظور شب ها چراغ های خانه 
را خاموش می کردیم و روزها هم مادرمان با اش��اره به 

کارمند بودن پدر، مهمان ها را می پیچاند. 
اینجوری توانستیم 5۰۰هزار تومان صرفه جویی کنیم 
که برادرمان می گوی��د: می توانیم بع��د از نوروز برویم 
شمال، ولی پدرمان معتقد است با این پول تا درچه هم 

نمی شود رفت چه برسد به شمال. 

خدا را ش��کر این تلویزیون کاه قرمزی را دارد وگرنه ما 
شبه بچه ها چطور می توانستیم وسط ایام عید بچه بازی 

در بیاوریم و کمی بخندیم.
 آخر عی��د هم وقت��ی داش��تیم ب��ار و بندیل ن��وروز را 
می بس��تیم، ظریف ج��ان و بچه ها زحم��ت باز کردن 
گره سیزده امس��ال را به دوش کش��یدند،البته  ما واقعاً 
راضی به زحمت نبودیم، امس��ال هم به حدی از قناعت 
رسیده بودیم که اگر خبری هم در کشور نمی شد دست 
مسوولان را می بوس��یدیم، ولی دیگر دوستان زحمت 
کشیدند به تفاهم سیاسی رسیدند و ما را شرمنده کردند. 
ننه جانمان می گوید: برای س��ر گره زدن سبزه سیزده 
برای بیانیه لوزان دعا کرده، حتما همین طور است وگرنه 

این گره که به این راحتی ها باز نمی شد.

پنجمین جلس��ه مش��ترک دولت و مجلس همراه با 
س��خنرانی روس��ای قوای مجریه و مقننه و اعام نظر 
نمایندگان حاضر در این نشست، به میزبانی دولت برگزار 
شد. دکتر حسن روحانی و دکتر علی لاریجانی در این 
نشست دیدگاه های خود را در راستای سیاست هایی که 
باید در س��ال 94 مورد توجه قرار بگیرد مطرح کردند. 
این نشس��ت با توجه به نام گذاری سال جاری و ایجاد 
بسترهای لازم برای تحقق این ش��عار  برگزار شد و بر 
اساس آن چه محمدباقر نوبخت سخنگوی دولت پس 
از این جلسه مطرح کرد، این جلسه در فضایی خوب با 
نتایجی امیدبخش برگزار شد و با توجه به لزوم اجرای 
منویات مقام معظم رهبری، زمینه همکاری بین مجلس 
و دولت هموار ش��د. برخی از حاضران در این نشست 
پس از پایان جلسه مشترک در پاس��خ به خبرنگاران 
ایسنا نظرات خود را در قالب گفت وگوهایی که در زیر 

می خوانید مطرح کردند: 

  جلسات مشترک دولت و مجلس در بهبود 
روابط موثر است

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسامی با اشاره 

به پنجمین نشست مشترک دولت و مجلس که شب 
گذشته برگزار ش��د، برگزاری این گونه جلسات را در 
بهبود روابط موثر دانست. احمد توکلی در گفت وگو با 
ایس��نا، اظهار کرد: البته از این گونه جلسات نمی توان 
انتظار آثار فوری و فوتی داش��ت. اما قطعاً این جلسات 
آثار بلندمدتی خواهد داش��ت؛ چرا که برخی مواضع، 
مسائل و گایه ها به شکل رودررو مطرح می شود و نوعی 
تلطیف ارتباط صورت می گیرد. زیرا طرفین نمی توانند 
همیشه همدیگر را این طور رو در رو  ببینند. وی افزود: 
در چنین جلساتی که فضا، فضای مهمانی است گله ها از 
حالت خشک و خشن دور می شود و خوش و بش هایی 
که صورت می گیرد در لطافت روح و آب شدن یخ ها موثر 
است؛ چرا که طبعاً برخوردهای چهره به چهره آثار مثبت 
خود را دارد. این نماینده اصول گرای مجلس با ارزیابی 
مثبت از این جلس��ه دولت و مجلس و طرح دوستانه 
برخی صحبت ها از سوی نمایندگان،  خاطرنشان کرد: 
در چنین جلساتی اختاطی که پیش می آید مهم است 

و اینکه افراد می توانند مراوده دوستانه تری داشته باشند 
که همین امر تأثیر مثبتی خواهد داشت تا تحریک نفس 

کمتر موثر باشد. 

  آمادگی مجلس ب�رای حمایت از دولت، نیاز 
دولت به همدلی مجلس

همچنین یک عضو هیات رییسه مجلس با بیان اینکه 
در نشست دولت و مجلس، مجلس آمادگی اش را برای 
حمایت از دولت اعام کردوگفت:  رییس جمهور نیز در 
این جلسه اعام کرد که نیازمند همدلی مجلس برای 
رس��یدن به مقصد نهایی در مذاکرات هستیم. محمد 
دهقان در تشریح نتایج جلسه مشترک دولت و مجلس 
گفت: این جلسه با حضور نمایندگان و اعضای کابینه 
دولت برگزار ش��د که در آن روس��ای فراکسیون های 
مجلس و روس��ای قوا صحبت کردند. وی گفت: محور 
گفت وگوها همدلی و همزبان��ی بین دولت و مجلس و 
زمینه سازی برای رس��یدن به راه های تقویت هرچه 

بیشتر همدلی و همزبانی و انجام کارهای کشور بود. این 
عضو هیات رییسه مجلس تاکید کرد: بر پایه این همدلی 
و همزبانی می توان گام های بلندی را برای رسیدن به 
نیازهای امروز کشور برداشت که از مهم ترین موضوعات 
مورد اش��اره در این جلس��ه بحث اقتصادی، توجه به 
اشتغال، اقتصاد مقاومتی، عمران و آبادانی کشور بود که 
نمایندگان نیز در صحبت هایشان بر این موضوع تاکید 
داش��تند که دولت باید گام های بلندی در این زمینه 
بردارد. طبیعتا مجلس نیز برای عمران و آبادانی کشور 
از دولت حمایت می کند. وی افزود: دولت باید برای رفع 
مشکات اقتصادی و اشتغال و ارتقای رشد اقتصادی در 
کشور گام های بلندی بردارد که مجلس در این راستا 

آماده کمک به دولت است. 

  نشست مش�ترک دولت و مجلس مصداق 
همدلی دولت و ملت بود

یک عضو هیات رییسه مجلس شورای اسامی با اشاره 

به برگزاری جلسه مشترک دولت و مجلس آن را مصداق 
همدلی و همزبانی دولت و ملت عنوان و بر لزوم فعالیت 
مش��ترک دو قوه برای حل مشکات مردم تاکید کرد. 
حجت الاسام والمسلمین حسین سبحانی نیا با اشاره 
به نشست دولت و مجلس اظهار کرد: جلسه ای خوب و 
توام با همدلی بین مجموعه نمایندگان و دولت بود. در 
این جلسه جالی، رییس فراکس��یون رهروان ولایت، 
حداد عادل، رییس فراکسیون اصولگرایان و تاجگردون 
از نمایندگان اصاح طلب مجلس سخنرانی کردند. وی 
با اشاره به طرح مسائل سیاسی و جاری کشور از سوی 
نمایندگان در این جلسه و قدردانی از فعالیت های دولت 
در زمینه مساله هسته ای اظهار کرد: ما امیدواریم سال 
همدلی و همزبانی بتواند در همدلی دو قوه موثر باشد 
تا کارهای مهم پیش رو با اهتمام بیشتری دنبال شود. 
 ضمنا بای��د از رهبری نیز به خاطر ای��ن رهنمود و این

 نام گذاری قدردانی کرد و امیدواریم آثار این نام گذاری 
در جامعه مشهود باشد. نماینده مردم نیشابور در مجلس 
در پایان ضمن ارزیابی مثبت از پنجمین جلسه مشترک 
دولت و مجلس آن را مصداق همدلی و همزبانی دولت و 

ملت و دولت و مجلس عنوان کرد. 

در گفت وگو با نمایندگان مجلس بررسی شد

درجلسه مشترک دولت ومجلس چه گذشت؟ 

؟؟؟؟

؟؟؟

؟؟
؟؟

؟؟

؟؟
؟؟

اخبار کوتاه
؟؟گروه ایران

؟؟؟

؟؟
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؟؟؟

؟؟؟

مج��وز قب��ل از چ��اپ کت��اب 
موقوفه صارمی��ه در آیینه تاریخ 
صاحب امتیاز انتشارات میراث 
کهن به نام پوی��ان لاری زاده به 
شماره ثبت 5003053 مفقود و 
از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مفقودی  آگهی دعوت مجمع عمومی 
فوق العاده نوبت اول

 مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن 
مهر ش��ماره یک اردستان راس س��اعت 15:00 روز یک 
شنبه مورخ 1394/02/20 در محل مرکز تحقیقات معلمان 
آموزش و پ��رورش واقع در خیابان ش��هید فائق / جنب 
آموزش و پرورش تش��کیل می گردد. بدینوسیله از کلیه 
اعضای شرکت دعوت می گردد با در دست داشتن کارت 
عضویت راس ساعت و روز مقرر در محل مذکور حضور 

به هم رسانده یا وکلای خود را معرفی نمایند. 
دستور جلسه:

1-گزارش هیات مدیره و بازرسان 
2-تصویب اساسنامه جدید شرکت 

3-تمدید مدت فعالیت شرکت برای مدت یکسال 
شرکت تعاونی مسکن مهر شماره یک
 شهرستان اردستان

آگهی دعوت مجمع عمومی 
فوق العاده نوبت اول 

مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن 
کارکنان دولت  اردستان راس ساعت 15:00 روز دوشنبه 
م��ورخ 1394/02/21 در محل مرک��ز تحقیقات معلمان 
آموزش و پ��رورش واقع در خیابان ش��هید فائق / جنب 
آموزش و پرورش تش��کیل می گردد. بدینوسیله از کلیه 
اعضای شرکت دعوت می گردد با در دست داشتن کارت 
عضویت راس ساعت و روز مقرر در محل مذکور حضور 

به هم رسانده یا وکلای خود را معرفی نمایند. 
دستور جلسه:

1-گزارش هیات مدیره و بازرسان 
2-تصویب اساسنامه جدید شرکت 

3-تمدید مدت فعالیت شرکت برای مدت یکسال 
شرکت تعاونی مسکن 
 کارکنان دولت  شهرستان اردستان

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت اول  آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت اول 
مجمع عمومی ع��ادی س��الیانه نوبت اول 
ش��رکت تعاونی مسکن مهر ش��ماره یک 
اردستان راس س��اعت 16:00 روز یکشنبه 
مورخ 1394/02/20 در محل مرکز تحقیقات 
معلمان آموزش و پرورش واقع در اردستان/ 
خیابان شهید فائق / جنب آموزش و پرورش 
تشکیل می گردد. بدینوسیله از کلیه اعضای 
شرکت دعوت می گردد با در دست داشتن 
کارت یا دفترچه  عضویت راس س��اعت 
و روز مقرر در مح��ل مذکور حضور به هم 

رسانده یا وکلای خود را معرفی نمایند. 
دستور جلسه:

1-گزارش هیات مدیره و بازرسان 
2-طرح و تصویب صورت های مالی 

سال های 92 و 93

3-طرح و تصویب حقوق و مزایای
 هیات مدیره 

4-گزارش آخرین تغییرات اعضاء و
 سرمایه شرکت 

5-انتخاب بازرس اصلی و علی البدل برای 
مدت یک سال مالی 

6-تعیین خط مشی آینده شرکت 
داوطلبان سمت بازرسی می توانند حداکثر 
تا تاریخ 1394/02/10 درخواس��ت خود 
را به هیات مدیره ش��رکت تحویل نمایند. 
مهلت معرفی وکلا جهت شرکت در جلسه 
مجمع عمومی حداکثر 2 روز قبل از تاریخ 

جلسه می باشد.
هیات مدیره تعاونی مهر شماره یک
 شهرستان اردستان

مجمع عمومی ع��ادی س��الیانه نوبت اول 
ش��رکت تعاونی مس��کن کارکنان دولت 
اردستان راس س��اعت 16:00 روز دوشنبه 
مورخ 1394/02/21 در محل مرکز تحقیقات 
معلمان آموزش و پرورش واقع دراردستان/ 
خیابان شهید فائق/ جنب آموزش و پرورش 
تشکیل می گردد. بدینوسیله از کلیه اعضای 
شرکت دعوت می گر دد با در دست داشتن 
کارت یا دفترچه  عضویت راس س��اعت 
و روز مقرر در مح��ل مذکور حضور به هم 

رسانده یا وکلای خود را معرفی نمایند. 
دستور جلسه:

1-گزارش هیات مدیره و بازرسان 
2-طرح و تصویب صورت های مالی

 سال های 92 و 93

3-طرح و تصویب حقوق و مزایای
 هیات مدیره 

4-گزارش آخرین تغییرات اعضاء و 
سرمایه شرکت 

5-انتخاب بازرس اصلی و علی البدل برای 
مدت یک سال مالی 

6-تعیین خط مشی آینده شرکت 
داوطلبان سمت بازرسی می توانند حداکثر 
تا تاریخ 1394/02/10 درخواس��ت خود 
را به هیات مدیره ش��رکت تحویل نمایند. 
مهلت معرفی وکلا جهت شرکت در جلسه 
مجمع عمومی حداکثر 2 روز قبل از تاریخ 

جلسه می باشد.
شرکت تعاونی مسکن کارکنان دولت 
شهرستان اردستان
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تاریخ��ی، اخت��اف نظرهایی می��ان میراث 
فرهنگی با مدیریت شهری به چشم می خورد 
که به نظر می رس��د رس��یدن به یک ادبیات 
مش��ترک بین این دو نهاد می تواند پایانی بر 
اختاف نظرها باشد. در اینکه حفظ میراث فرهنگی 
در کالبدهای شهری و حمایت از توسعه گردشگری 
مورد تایید هر دو نهاد است شکی وجود ندارد، اما به 
دلیل نبود مدیریتی واحد در این حوزه ش��اهد بروز 

برخی مشکات هستیم.
 ش��هرهایی تاریخی همچون اصفهان شرایط خاص 
 خود را دارند و در صورت هم افزایی میان دستگاه های

مرتبط، می توان بیش��ترین توس��عه را در ظرفیت 
گردش��گری اصفهان ش��اهد ب��ود. ط��رح مدیریت 
یکپارچه شهری، راهکاری اس��ت که در بسیاری از 
ش��هرهای تاریخی دنیا وجود دارد و همین موضوع 
عاملی برای قرار گرفتن این شهرها در رتبه های بالای 

جذب گردشگر در دنیا شده است. 
حال که این طرح در حال حاضر، در کشور ما وجود 
ندارد م��ی توان با تش��کیل یک کمیته ی��ا کارگروه 
مشترک با حضور استاندار، شهردار و مدیرکل میراث 

فرهنگ��ی و دیگر دس��تگاه های ذی ربط ب��ه برنامه 
مش��ترکی برای حفظ می��راث فرهنگی و توس��عه 

گردشگری اصفهان دست یافت. 

   تشکیل مدیریت واحد، تنها راه حل
در این میان شهردار اصفهان معتقد است اگر خواستار 
حل موضوعات میراث فرهنگی  اصفهان هستیم، باید 
تحت مدیریت واحد شهری اتفاق بیفتد. دکتر سید 
مرتضی س��قائیان نژاد با یادآوری اینکه مش��کات 
میراث فرهنگی در س��ال های گذش��ته تا به امروز 
وجود داشته است، تنها راه حل را حرکت در راستای 
مدیریت واحد شهری عنوان می کند. وی بر این نکته 
تاکید می کند که ظرفیت گردشگری اصفهان بسیار 
بالاست و متناسب با این ظرفیت بالا همه باید دست 
به دست هم داده و از آن استفاده کند؛ چرا که در غیر 

این صورت حتما ضرر خواهیم کرد.

   باید همه ظرفیت ها را به هم گره بزنیم
سقائیان نژاد با اش��اره به اینکه تنها در شهر اصفهان 
رییس ستاد تسهیات سفر با ش��هرداری است و در 
بقیه ش��هرها این وظیفه بر عهده فرمانداری هاست 

خاطر نش��ان می کند: بای��د همه ظرفیت ه��ا را در 
راستای گردشگری اصفهان به هم گره بزنیم. شهردار 
اصفهان با یادآوری این مهم ک��ه موضوعات میراث 
فرهنگی سالیان دراز است که مدنظر دولتمردان قرار 
دارد، بر این نکته تاکید می کن��د که باید نوع تعامل 
میراث با مدیریت شهری اصاح شود و یک مدیریت 
واحد در شهر و استان، بر حوزه میراث فرهنگی حاکم 
باش��د؛ چرا که در غیر این صورت زیرساخت ها را از 

دست خواهیم داد. 
سقائیان نژاد در پایان این مهم را هشدار می دهد که 
اصفهان دیگر نمی تواند صنعتی باشد و از این رو باید 
به سمت اس��تفاده از ظرفیت گردشگری آن حرکت 

کرده و در این راستا برنامه ریزی شود.

   شخصا با واگذاری وظایف مخالفم
سید کریم داوودی، عضو کمیس��یون اقتصاد و امور 
گردشگری شورای اسامی ش��هر اصفهان از جمله 
افرادی است که به جد پیگیر موضوعات گردشگری و 
ارتقای جایگاه آن در توسعه اصفهان است. وی ضمن 
اظهار مخالف��ت با موضوع واگ��ذاری وظایف میراث 
فرهنگی به شهرداری می گوید: شهرداری و مدیریت 
شهری باید با توجه به اهداف کان اصفهان، مکمل 
اجرایی شدن اهداف میراث فرهنگی در استان باشد 

و زیرساخت های مورد نیاز را ایجاد کند. 

   تجربه موفق سازمان ورزش، الگویی برای 
سازمان گردشگری شهرداری

وی با اعتق��اد به اینکه ش��هرداری با توج��ه به توان 
اجرایی و بودجه مناسبی که در اختیار دارد، می تواند 
در این راستا برنامه ریزی کند، به عنوان یک تجربه 
موفق، تعامل اداره کل تربیت بدنی استان و سازمان 
ورزش شهرداری را مثال می زند که سازمان ورزش 
ش��هرداری امور زیربنایی و ورزش ه��ای همگانی را 
پیش می برد و اداره کل تربیت بدنی امور مربوط به 
فدراسیون ها و ورزش قهرمانی را و از تعامل خوب این 

دو با یکدیگر خبر می دهد.

   هر نهادی باید وظیفه قانونی خود را انجام دهد

داوودی تش��کیل س��ازمان گردش��گری شهرداری 
اصفهان را در کمک به اداره کل میراث فرهنگی موثر 
می داند و از بندی در اساسنامه سازمان گردشگری 
خبر می دهد که طبق آن مدی��رکل میراث، رییس 
شورای سازمان گردشگری ش��هرداری خواهد بود و 
یکی از معاونان وی نیز در هیات مدیره این سازمان 
عضویت خواه��د داش��ت. وی با بیان ای��ن مهم که 
سازمان گردشگری شهرداری اصفهان با هدف تعامل 
و همکاری با میراث فرهنگی شکل می گیرد، بر این 
نکته تاکید م��ی کند که اداره کل می��راث فرهنگی 
متولی اصلی این حوزه اس��ت و سازمان گردشگری 
تنها باید به توسعه آن شتاب بیشتری بدهد. داوودی 
با این ادعا که شهرداری به دنبال متولی گری در حوزه 
گردشگری است مخالفت کرده و می گوید هر نهادی 

باید وظیفه قانونی خود را انجام دهد. 

   انتظار می رود می�راث فرهنگی واقعیات 
شهر را در نظر بگیرد

عضو کمیسیون گردشگری شورا با یادآوری این نکته 
که در کنار حفظ آثار تاریخی و میراث فرهنگی باید 
واقعیات شهر نیز در نظر گرفته شود، می گوید: انتظار 
از اداره کل میراث فرهنگی این اس��ت که مشکات 
مدیریت شهری را در نظر بگیرد. وی با تاکید بر این 
مهم که باید از جزیره ای فکر کردن در حوزه میراث 
فرهنگی و گردشگری پرهیز شود، خاطر نشان می کند 
که مدیریت شهری و میراث فرهنگی باید به صورت 
کان برنامه ریزی و اقدام کنند و تنها به فکر خواسته های 

خود نباشند.

   ساختاری که هنوز وجود ندارد
داوودی با اشاره به اینکه در تمام دنیا، میراث فرهنگی 
زیرمجموعه ای از مدیریت ش��هری است، می گوید: 
این اصل در تمام دنیا پذیرفته ش��ده و حفظ میراث 
فرهنگی بر عهده مدیریت شهری است، اما متاسفانه 
در کشور ما هنوز این ساختار ایجاد نشده و از این رو 

باید تابع ضوابط قانونی موجود باشیم.

   ضرورت وجود نگاه عمیق و کلان

مدیر کل میراث فرهنگی و گردشگری استان اصفهان 
تاکید می کند که وظایف و اختیارات سازمان میراث 
فرهنگی به عنوان مس��وولیت های حاکمیتی مورد 
تصویب قرار گرفته و افرادی که کار اجرایی کرده اند 
این موضوع را می دانند که مسوولیت حاکمیتی قابل 

واگذاری نیست. 
فریدون اللهیاری نیز با بیان این مطلب که شهرداری 
اصفهان و سازمان میراث فرهنگی دو نهاد مجزا بوده 
و هر کدام ش��رح وظایف مخصوص به خود را دارند، 
بر این باور اس��ت که باید در این حوزه نگاه عمیق و 
منطقه ای و از بعد کان به مس��ائل فرهنگی داشت. 
وی ضعف مال��ی میراث فرهنگی را قبول نداش��ته و 
معتقد است بیشترین ضعف در حوزه میراث فرهنگی 
در حوزه مدیریت بوده تا منابع مالی. مدیر کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان 
با اذعان به اینکه شهرداری از نظر منابع مالی بسیار 
توانمند اس��ت از همکاری شورا و شهرداری اصفهان 
استقبال کرده و پیش��نهاد می کند که شهرداری با 
تملک خانه های تاریخی و احیای آنها می تواند کمک 

بسزایی به میراث فرهنگی کند.

   ش�هرداری و میراث فرهنگی در کنار هم
 می توانند موفق عمل کنند

الهی��اری آثار ثبت ش��ده جهانی اس��تان اصفهان را 
دارای تخصیص های مالی خوبی از محل منابع ملی 
و اس��تانی ذکر کرده و با تاکید بر این نکته که برای 
مرمت و نگهداشت آثار ثبت ش��ده جهانی مشکلی 
نداریم م��ی گوید: نهادهای مختل��ف باید بدانند که 
میراث فرهنگی تنها عالی قاپو و چهلس��تون نیست، 
بلکه میراث فرهنگی استان اصفهان شامل 20 هزار 
اثر تاریخی است که دو هزار اثر از آنها در شهر اصفهان 

واقع است.
وی با تاکید ب��ر این مهم ک��ه ش��هرداری و میراث 
فرهنگی در کن��ار هم می توانند موف��ق عمل کنند 
می گوید: تجربه نشان می دهد که شهرداری باید به 
توسعه شهر در ابعاد مختلف بپردازد و میراث فرهنگی 
نیز به وظایف تخصصی خود عم��ل کند و این دو در 

کنار هم می توانند موفق شوند.

رییس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری 
شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد؛
 ضرورت ساماندهی مشکلات 

در اجرای طرح ساماندهی منارجنبان

رییس کمیسیون عمران شورای ش��هر اصفهان با اشاره به تایید 
مش��کات موج��ود در ضوابط رایج شهرس��ازی در کمیس��یون 
ماده ۵ اظهار داش��ت: این در حالی اس��ت که هنوز این ضوابط به 
شهرداری های اصفهان اباغ نشده است و دلیل این کار را نمی دانم. 
وی در ادامه با بیان اینکه فعالیت هیات چهار نفره شهرس��ازی در 
شهر اصفهان باید نسبت به گذشته دامنه و حضور بیشتری داشته 
باشد، افزود: برای مثال در ماه های پایانی سال گذشته اختافی بین 
شهرداری و سازمان نظام مهندسی اتفاق افتاد که در این میان هیات 
چهار نفره باید قبل از اتفاقات صورت گرفته ورود پیدا می کرد که 

این امر تحقق نیافت.
جان نثاری با اشاره به برخی از اختافات شهرداری و سازمان میراث 
 فرهنگی اصفهان بیان داشت: در حال حاضر این دو سازمان بر سر

 راه اندازی خیابان آق��ا نورالله نجفی مش��کاتی را دارند که ورود 
استاندار برای حل این مشکل همچون مشکات خط 2 مترو امری 

ضروری است.
 وی س��اماندهی مش��کات موجود در اجرای طرح س��اماندهی 
منارجنبان اصفهان را نیز ضروری دانست و افزود: همچنین توجه 
به حل مشکل ساختمان مشترک شهرداری و شورای اسامی شهر 
اصفهان نیز باید مورد توجه قرار گیرد. وی با اشاره به تایید اساسنامه 
مدیریت بحران شهرداری اصفهان در وزارت کشور اظهار داشت: 
هنوز این اساسنامه برای اجرا به شهرداری اباغ نشده و تقاضا داریم 

استاندار نسبت به پیگیری این مساله نیز توجه داشته باشد.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان خواستار شد:
ورودی پارک ناژوان از سمت غرب 

ساماندهی شود
نایب رییس کمیس��یون عمران، معماری و شهر س��ازی شورای 
اسامی ش��هر اصفهان گفت: به رغم تذکرات متعدد در خصوص 
مشکات غرب اصفهان متاسفانه اقدامی در این خصوص صورت 
نگرفته است. علیرضا نصراصفهانی با اشاره به اینکه در فصل بهار قرار 
داریم، افزود: با توجه به فصل بهار و تابستان و فراوانی رفت و آمد در 
منطقه ناژوان مساله ورودی ناژوان از سمت غرب و محات به ویژه 
محله نصر آباد مشکات عدیده ای برای شهروندانی که قصد عبور 

دارند، ایجاد می کند. 
وی تصریح ک��رد: همچنین این موضوع مش��کات بس��یاری را 
برای س��اکنان این منطقه ایجاد کرده است که این مشکات باید 
ساماندهی شود. نصر اصفهانی با یادآوری اینکه تذکرات لازم در این 
زمینه ارائه شده گفت: از شهردار اصفهان و دیگر مسوولان مربوطه 
درخواست می کنیم در راس��تای رفع مشکات ساکنان منطقه و 
شهروندان نسبت به ایجاد مس��یری مناسب به منظور دسترسی 

به پارک ناژوان و امکانات تفریحی ایجاد شده در آن اقدام کنند. 
وی به مشکات ایجاد شده در این منطقه اش��اره و اظهار داشت: 
امنیت مردم در آن منطقه به مخاطره افتاده است و آلودگی های 
صوتی متصاعد از وسایل نقلیه عبوری نیز از مشکات ایجاد شده در 

این منطقه محسوب می شود.

 سبد خبر
شهرداری و میراث فرهنگی در کنار هم می توانند موفق عمل کنند 

حفظ میراث فرهنگی و توسعه گردشگری اصفهان در گرو تحقق مدیریت واحد
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دبیر کمیته ورزش شورای اسامی شهر اصفهان توجه به توریسم ورزشی در اصفهان را 
ضروری دانست و گفت: هر چند پایه ورزش اصفهان به لحاظ زیرساختی ضعیف است و 
باید کامل شود، اما این موضوع دلیل نمی شود که توریسم ورزشی در اصفهان مسکوت 
بماند بلکه باید در کنار ایجاد و تکمیل زیرساخت ها این مورد نیز پیگیری شود. رسول 
جزینی با یادآوری اینکه کارهایی در این راستا از سوی سازمان ورزش شروع شد، افزود: 

با این وجود باید به توریسم ورزشی به صورت تخصصی تر نگاه شود.
وی جاری بودن زاینده رود را در توسعه توریسم ورزشی اصفهان موثر دانسته و تصریح 

کرد: چنانچه بخواهیم مردم در حوزه ورزش های مفرح و نش��اط آور وارد ش��وند، در 
دس��ترس ترین مورد رودخانه زاینده رود اس��ت که می تواند برای توریسم ورزشی 
استفاده ش��ود. جزینی با اظهار تاس��ف از اینکه عمق رودخانه در حال حاضر امکان 
اس��تفاده از زاینده رود برای توریسم ورزش��ی را نمی دهد، خاطر نشان کرد: نباید به 
خاطر کم عمقی زاینده رود توریسم ورزشی را تعطیل کنیم بلکه از دیگر ظرفیت های 
این حوزه همچون کویر و کوهس��تان های اصفهان برای رونق توریسم ورزشی باید 

استفاده کرد.

دبیر کمیته ورزش شورای اسامی شهر اصفهان از پیگیری توسعه توریسم ورزشی در 
سال جدید از سوی شورا خبر داده و گفت: امیدواریم با اصاح اساسنامه سازمان ورزش 
شهرداری اصفهان در س��ایه همدلی و همزبانی در سال جدید به گردشگری ورزشی 

بیش از پیش پرداخته شود.
جزینی تصریح کرد: اصفهان این پتانس��یل را دارد که در حوزه گردش��گری ورزشی 
جایگاه پررنگ تری داشته باشد و از منابع درآمدی پایدار برای شهر باشد که در نهایت 

تاثیر خود را بر همه وجوه زندگی مردم اصفهان خواهد گذاشت.

پیگیری توسعه توریسم ورزشی اصفهان در سال جدید
دبیر کمیته ورزش شورای اسلامی شهر اصفهان خبر داد؛

مدیرکل امور بان��وان و خانواده اس��تانداری اصفهان 
که صبح ش��نبه به مناس��بت ولادت حضرت زهرا و 
بزرگداش��ن روز زن میهمان جلس��ه علنی ش��ورای 
اسامی شهر اصفهان بود با تاکید بر اینکه زندگي فاطمه 
زهرا)سام الله علیها( مي تواند براي بشریت الگو و اسوه 
باشد گفت: تربیت نسل آینده جامعه به صورت مستقیم 
و غیر مستقیم بر عهده زنان است و باید در این حوزه 
سرمایه گذاری و برنامه ریزی شود. سهیا  اثنی عشران 
با اشاره به شعار امس��ال تحت عنوان » دولت و ملت، 
همدلي و همزباني« افزود: زماني که همدلي و تعامل را 
فرا روي خود قرار دهیم مي توانیم بسیاري از مسائل و 
 مشکات را حل کنیم. وی همچنین به توافق هسته اي

 اشاره و تصریح کرد: این توافق به دنیا نشان داد که کشور 
ما پیام آور صلح و دوستي است. مدیرکل امور بانوان و 
خانواده استانداری اصفهان با یادآوری این مهم که سال 
۹۴ را با نام فاطمه زهرا)سام الله علیها( آغاز و به پایان 
مي رسانیم، اظهار داشت: این موضوع نوید بخش سال 
خوب و با برکت است، بنابراین امیدواریم بستر ایجاد 
تسهیات بیش��تر براي بانوان در س��ال جاري فراهم 
شود. اثنی عشران وظایف مدیر امور بانوان استانداري 
را سیاس��ت گذاري، نظارت و تس��هیل گري در امور 
بانوان ذکر کرده و گفت: بر این اساس مشکات زنان 
را بررسي و قوانین فرادستي را نظارت مي کنیم. وی با 
اذعان به اینکه در حوزه زنان مسائل و مشکات بسیار 

است خاطر نشان کرد: اگر بخواهیم مشکات جامعه را 
حل کنیم باید مشکات بانوان حل شود؛ چرا که زنان 
تربیت دهندگان نسل امروز هستند. مدیرکل امور بانوان 
و خانواده استانداری اصفهان در ادامه به برنامه هاي این 
حوزه در سال جاري پرداخته و گفت: برنامه هاي امسال 
در حوزه بانوان در دو بخش سامت جسمي و روحي و 
توانمند سازي بانوان پیش بیني شده است. اثني عشران 
وضعیت سامت جس��مي زنان را مناسب ندانسته و 
افزود: بنابراین باید براي تضمین س��امت جس��مي 
بانوان برنامه ریزي ش��ود. وی با تاکید بر اینکه میزان 
افسردگي، اضطراب در زنان بس��یار بالاست، تصریح 
 کرد: در سال گذش��ته براي توانمند س��ازي بانوان در 

حوزه هاي مختلف آسیب شناسي صورت گرفته است. 
اثني عشران از تشکیل اتاق فکر براي بررسي مباحث 
حوزه بانوان خبر داده و خاطرنشان کرد: ابتدا در حوزه 
ازدواج و اعتیاد اتاق فکرهایي تشکیل شد که نخبگان، 
اساتید دانشگاه و مسوولان دستگاه هاي اجرایي در این 
نشست حضور داشتند که بر اساس این جلسات »طرح 
نوید« در حوزه پیشگري از اعتیاد بانوان پیش بیني شد 

و قرار شد براي اجراي آن بودجه اختصاص یابد.
مدیرکل امور بان��وان و خانواده اس��تانداری اصفهان 
با اشاره به اینکه در حوزه زنان، مس��وولان از اهمیت 
حضور زنان در جامعه صحبت م��ي کنند اما در عمل 
درک نمي کنند، در خصوص خواسته های زنان گفت: 

اولین خواسته بانوان اشتغال اس��ت؛ چرا که اشتغال 
بانوان وضعیت مناسبي ندارد، و زنان براي شاغل شدن 
حاضر هستند با درآمد اندک نیز کار کنند. اثنی عشران 
از  طرح پشتیباني از مشاغل خانگي خبر داده وتصریح 
کرد: سال گذشته از مساعدت شهرداري استفاده کردیم 
و غرفه اي به ارائه محصولات مش��اغل خانگي بانوان 
اختصاص داده شد که با تعامل شورا و شهرداري در نظر 
داریم غرفه دایمي براي مشاغل خانگي دایر شود. وی به 
طرح دورکاري بانوان پرداخته و گفت: در حال حاضر که 
با تعطیلی مدارس در روز پنجشنبه باید دورکاري بانوان 
اجرایي شود تا زنان شاغل به امور خانواده خود برسند و 
تحکیم خانواده حفظ شود. مدیرکل امور بانوان و خانواده 
استانداری اصفهان با اش��اره به اینکه هر جا با مشکل 
 مواجه شده ایم از شورا و ش��هرداری کمک گرفته ایم

گفت: امیدوارم این مس��اعدت ها در س��ال جاری نیز 
ادامه داشته باشد.

مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری اصفهان در جلسه علني شورا تاکید کرد:

برای حل مشکلات جامعه باید مشکلات زنان را حل کنیم
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اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان )نوبت اول (اطلاعیه منطقه یک شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهانروابط عمومی منطقه 1 شهرداری اصفهان 

نظر به اینکه سرقفلی و حق کسب و پیشه دو باب تجاری به پلاک ثبتی 1231/1 بخش 1 ثبت 
اصفهان به کد نوسازی 45-11160 متعلق به ورثه مرحوم شکر ا... طهرانی )علیرضا،  سیف ا... 
و فاطم�ه همگی طهرانی(در طرح خیاب�ان ابوذر قرار دارد و با توجه به اینکه توافقی حاصل 
نگردی�ده، ل�ذا به جهت ضرورت اجرای طرح و برابر ماده واح�ده قانون نحوه تقویم ابنیه 
و ام�لاک و اراضی مورد نیاز ش�هرداری مصوب 28 آبان 1370،  بدینوس�یله به نامبردگان 
ف�وق و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نش�ر این 
 آگهی نس�بت به معرفی یک نفر کارش�ناس به عنوان معتمد و 5 نفر کارش�ناس به عنوان 
مرضی الطرفین به شهرداری منطقه یک واقع در خیابان صائب - پل مارنان اقدام نمایند. 
لازم به ذکر اس�ت که کارشناس�ان می بایس�ت جزء کارشناس�ان رس�می دادگس�تری و 

متخصص در رشته ساختمان  بوده  و در مهلت قانونی تعیین شده معرفی گردند.
 بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نظ�ر به اینکه مالکیت و حق کس�ب و پیش�ه و س�رقفلی یکباب تج�اری از پلاک 
ثبت�ی 6694 و 6693 و 6692 و 4 ال�ی 6886/1 بخ�ش 3 ثب�ت اصفه�ان متعلق به 
 مصطف�ی ن�واب و ش�رکاء واقع در خیاب�ان عبدالرزاق در مس�یر ط�رح عمرانی

 میدان امام علی )ع( قرار دارد و هیات کارشناس�ان رس�می دادگس�تری ضمن 
بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 93/12/10 را صادر نموده 
ان�د، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر ماده 8 لایحه قانونی نحوه خرید 
و تمل�ک اراضی و املاک برای اجرای  طرح  های عمومی، عمرانی و نظامی دولت 
مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به نامبرده بالا و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می 
گردد حداکثر ظرف مدت یک ماه  پس از نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق 

نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال مراجعه نمایید.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.
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شهردار اصفهان تاکید کرد : همه فعالیت ها  در 

نی
زدا

ا ی
یلل

  ل

 اصفهان تا سللال 1400حول محور گردشگری 
برنامه ریزی می شود.

شهردار اصفهان در دیدار  با اعضای کمیسیون 
گردشگری پارلمان آلمان با بیان اینکه بیش از 
دو دهه اسللت که اصفهان و فرایبورگ خواهر خوانده 
 هسللتند ، گفللت : در پرتللو روابط خواهللر خواندگی 
رفت و آمد شهروندان فرایبورگ و اصفهان بر قرار است . 
دکتر سللید مرتضی سللقائیان نژاد به خیابانی به نام 
فرایبورگ در اصفهللان و خیابانی به نللام اصفهان در 
فرایبورگ اشاره کرد و افزود :دانشگاه های اصفهان و 
صنعتی نیز با دانشللگاه فرایبورگ ارتباط علمی دارند 
و این دو شهر از تجربه های یکدیگر در حوزه مدیریت 
شهری استفاده می کنند  و آتش نشانان اصفهانی بارها 

به فرایبورگ سفر کرده اند. 
به گفتلله وی فرایبللورگ و  اصفهللان از ظرفیت های 
 علمی یکدیگر اسللتفاده می کنند و اکنون اصفهان از 
ظرفیت هللای مرکز تحقیقللات انرژی خورشللیدی 

فرایبورگ استفاده می کند . 
دکتر سقائیان نژاد شللهر اصفهان را یکی از شهرهای 
باسللتانی ، تاریخی ، فرهنگی و هنللری ایران معرفی 
کرد که در مباحث توریسللتی در رده شهرهایی مانند 

فلورانس، پکن و پاریس شناخته می شود .

  شللهردار اصفهان با بیان اینکه شللهر اصفهان از نظر 
 زیباشللناختی از جاذبه های لازم برای گردشللگران 
برخوردار اسللت، گفت :در فرصت کوتاه مللی توان از 

برخی از این جلوه ها بازدید کرد.
وی به جمعیت 2 میلیون نفری اصفهان اشللاره کرد و 
افزود : 330 هزار دانشجو در اصفهان تحصیل می کنند 
و 150 واحد آموزشی در شهر اصفهان مستقر هستند . 
دکتر سقائیان نژاد با اشاره به اینکه اصفهان تنها شهری 
در دنیاست که 3 اثر تاریخی آن به ثبت جهانی رسیده 
است، عنوان کرد :600نوع صنایع دستی در جهان به 
ثبت رسیده است که مهد 200 نوع از آن اصفهان است 
و می توان گفت که اصفهان پایتخت صنایع دسللتی 

جهان است. 
به گفته وی اصفهان سه دوره پایتخت ایران بوده است 

و تمدن ایران زمین در اصفهان شکل گرفته است. 
 شللهردار اصفهان تاکید کرد : اصفهان تنها شهری در 
دنیاست که وحدت ادیان در آن آشکار است و سالیان 
بسیار است که مسلمانان، مسیحیان و یهودیان در کنار 

هم در صلح و آرامش در این شهر  زندگی می کنند . 
دکتر سقائیان نژاد با اشللاره به اینکه اصفهان کریدور 
فناوری هللای علمی اسللت، عنللوان کرد: شللهرک 
علمی و تحقیقاتللی در اصفهان وجللود دارد که 400 
 شللرکت دانش بنیللان در آن فعال هسللتند  و مرکز 

پژوهش های رو یان که یکی از مراکز پیشرفته علمی 
است نیز در اصفهان قرار دارد.

وی به زاینده رودی که سر تا سر شهر اصفهان را سیراب 
می کند اشللاره کرد و افللزود :20 کیلومتللر پارک در 
حاشللیه زاینده رود قرار دارد که به اصفهان طراوت و 

زیبایی می بخشد. 
شهردار اصفهان با بیان اینکه اصفهان یکی از قطب های 
 صنعتی کشللور اسللت، عنوان کرد: بیش از 70 درصد 
فولاد کشور در اصفهان تولید می شود و پس از صنایع 
پتروشیمی بسیاری از صنایع نیمه سنگین و سبک نیز 
در اصفهان فعال هسللتند و بیش از 99 درصد طای 

کشور در اصفهان ساخته می شود.
وی با اشللاره به اینکه به  اشللباح رسللیدن صنعت در 
اصفهان سللبب شده اسللت در برنامه ششللم توسعه 
جمهوری اسامی ایران، صنعت گردشگری به عنوان 
یکی از اهللداف اولیه بر نامه ششللم جایگزین صنعت 
شود، گفت: طرح جامع گردشللگری اصفهان تدوین 
 شده است و سللازمان گردشللگری اصفهان تشکیل 
می شللود و هملله فعالیللت هللا  در اصفهان تا سللال 

1400حول محور گردشگری بر نامه ریزی می شود .
دکتر سقائیان نژاد با اشللاره به اینکه در برنامه ششم 
توسللعه جمهوری اسللامی ایران، گردشگری محور 
توسعه اصفهان اسللت، گفت :اکنون بیش از 16 هزار 

تخت در هتل هللای اصفهان در اختیار گردشللگران 
قرار دارد که بللا توجه به ظرفیت هللای اصفهان برای 

جذب گردشللگر کافی نیست و 20 
هتل 7 ستاره و 5 ستاره با مشارکت 
بخش خصوصی در اصفهان در حال 
احداث است که تا 3 سللال آینده به 

بهره برداری می رسد. 
وی با بیان اینکه تاش شللده است 
در سللال های اخیر زیر ساخت های 
گردشگری در اصفهان فراهم شود، 
عنوان کرد: زیر ساخت های توسعه 
گردشللگری در اصفهللان روز به روز 
تقویت می شود و اکنون امکان سفر 
با  قطار از مجارسللتان بلله اصفهان 
 فراهم شده است و باید روز به روز این 
زیر ساخت ها بیشتر شود تا  در آینده 
بتوانیم بیش از گذشته تسهیات را 

برای گردشگران فراهم کنیم .
دکتر سللقائیان نژاد تاکیللد کرد: در 
آینده نزدیک سازمان گردشگری در 

اصفهان تشکیل می شود تا شاهد تحول عظیم در حوزه 
گردشگری باشیم.

شهردار اصفهان با بیان اینکه تبلیغات منفی در جهان 
علیه ایران اجازه نداده ظرفیت های مختلف جمهوری 
اسامی و اصفهان آشکار شللود ، گفت :حضور شما در 
 اصفهان بهترین تبلیغ اسللت و می تواند بسللیاری از 
سللحر ها را باطل کند و بدون تردید شللما پیام آوران 

صادقی خواهید بود . 
دکتر سقائیان نژاد تاکید کرد: امنیت اصفهان در کنار 
جاذبه های گردشگری این شهر فرصت مناسبی را در 
اختیار گردشللگران قرار می دهد تللا آرامش را تجربه 

کنند . 

   تعداد فع�الان حوزه گردش�گری درآلمان  
بیش از فعالان صنعت خودرو سازی است

رییس کمیسیون گردشگری پارلمان آلمان از شهردار 
اصفهان برای در اختیار قرار دادن این فرصت تشللکر 
کرد و عنوان کللرد : در دیدار با مسللوولان سللازمان 
 میراث فرهنگی و گردشگری ایران مطلع شدیم سفر 

توریست ها به ایران 75 درصد افزایش یافته است.
خانم هایکلله بریمربا بیان اینکلله برای اولیللن بار به 
اصفهان سفر کرده است، گفت : سفر 
به اصفهان تجربه جدیدی اسللت که 
با هدف آشللنایی بیشللتر با این شهر 

تاریخی انجام شده است.   
وی به حضور گردشگران خارجی در 
اصفهان اشللاره کرد و افزود :با توجه 
به اینکه ظرفیت هتللل های اصفهان 
در روزهای اخیر پر بوده اسللت برای 
 افزایش ظرفیللت هتل هللا و احداث 
 هتللل هللای جدید بللر ناملله ریزی 

می شود.
رییس کمیسیون گردشگری پارلمان 
آلمان عنللوان کرد:در کشللور آلمان 
9 میلیللون نفر در حوزه گردشللگری 
فعالیت می کنند و تعللداد فعالان در 
حللوزه گردشللگری بیللش از فعالان 

صنعت خودرو سازی است.

   اصفهان می توانست پایتخت ایران باشد
خانم هایکه بریمربا اشللاره به جاذبه های گردشگری 
اصفهان گفللت: اصفهان شللهر زیبایی اسللت و قصد 
اهانت به تهران ندارم اما اصفهان می توانست پایتخت 

ایران باشد.

   اولی�ن تصوی�ری ک�ه از اصفه�ان دیدیم 
فوق العاده بود 

یکی از اعضای کمیسللیون گردشگری پارلمان آلمان 
با تاکید بر اینکه  اولین تصویری که از اصفهان دیدیم 
فوق العاده بود ، گفت : متوجه نمی شوم چرا گردشگران 

بیشتری به ایران نمی آیند.
او سخن خود را چنین ادامه داد که شاید نیامدن آنها 
به اصفهان به این دلیل است که شناختی از این شهر 

تاریخی ندارند . 
اعضای کمیسیون گردشگری پارلمان آلمان با معاون 
هماهنگی و امللور مناطق شللهرداری اصفهان دیدار 
خواهند کرد تا با مراحل تشکیل سازمان گردشگری 

در شهر اصفهان آشنا شوند. 

 رییس شورای عالی استان ها  در بازدید از شاهین شهر:
 نحوه مدیریت گروهی در شاهین شهر 

مورد توجه قرار بگیرد
رییس شورای عالی استان ها و رییس شورای اسامی استان اصفهان 
در بازدید از شاهین شهر از نحوه عملکرد و همدلی مدیران شهری در 

شاهین شهر تقدیر کرد.
غامرضا بصیری پور، رییس شورای عالی استان ها، عبدالله کیانی، 
رییس شورای اسامی استان اصفهان از شاهین شهر بازدید کردند و 
در جلسه شورای اسامی شهرستان شاهین شهر و میمه حاضر شدند. 
بصیری پور وحدت و همدلی اعضای شورای شهر و شهردار شاهین 
شهر را مثال زدنی دانست و گفت : عملکرد و ارتباطات مدیریت شهری 
ماحصل تجارب بسیار بالای سللال ها اداره امور شهر اعضای شورای 
اسامی شهر و شللهردار شاهین شهر اسللت، این امر نشان می دهد 
که چگونه عنصر تجربه در بهبود مدیریت ها اثر دارد. رییس شورای 
عالی استان های کشور در ادامه گفت: شاهین شهر را شهری پویا با 
حرکت روبه جلو و بسیار منظم و برنامه ریزی شللده دیدم و ارزیابی 
بسللیار مثبتی نسللبت به آن دارم و معتقدم که باید زمینه آموزش 
شوراییان کشور را در این نقطه قوام داد زیرا نمونه موفقی از مدیریت 
جمعی و یکپارچه را نشللان می دهد. دکتر بصیری پور افزود: هرگاه 
بخواهم مصداقی برای همگرایی مسللوولان مطرح کنم، نام شاهین 
شللهر را مطرح خواهم کرد. رفتار عادلانه و جامع شللورای اسامی 
شهر و شهردار در توزیع پروژه های شللهری، مشارکت دادن بخش 
 خصوصی در میدان سازندگی شهر و دور شللدن مدیریت شهری از 
تنگ نظری های مرسوم از دیگر نکاتی بود که دکتر بصیری پور از آن به 
عنوان شاخص در شاهین شهر نام برد. وی در عین حال به مشکات 
کان شوراهای کشور نیز اشللاره کرد و افزود: حدود 100 مشکل در 
فرآیند توسعه کار شوراهای اسامی کشور شناسایی شده که برای چاره 
اندیشی به صحن مجلس شورای اسامی ارائه خواهد شد. اسماعیل 
فرهادی، رییس شورای شهرستان شاهین شهر و میمه کارکرد شوراها 
را مثبت ارزیابی کرد و گفت: هرچه از عمر شوراهای اسامی می گذرد، 
این نهاد جایگاه واقعی تری یافته و به عنوان حلقه واسط خدمات دولت 
و مردم به ایفای نقش در سازندگی کشور نزدیک تر می شود. وی افزود: 
استفاده از پتانسیل مردم در اداره امور شهر کلیدی ترین مفهوم شورایی 
کردن کارهاست که به امر امام راحل و پیگیری مقام معظم رهبری 

طعم جمهوریت نظام اسامی را به کام شهروندان چشانده است.
وی با برشماری ویژگی های شهرستان گفت : همه اعضای شورای شهر 
جز خدمت به مردم وارتقای سطح رفاه عامه اندیشه دیگری ندارند و 
انتظار است با همت مجلس محترم نوعی طراحی صورت گیرد که از 

این نهاد در اعتای امور استفاده بیشتری شود.
اسللماعیل فرهادی افللزود : اعتقللاد دارم باید دسللت ایللن نهاد در 
مدیریت شللهری را بازتر گذاشللت تا منشللأ خدمت بیشتری شود.  
ذاکری،شهردار شللاهین شهر دیگر سللخنران این جلسلله بود که 
با تحلیللل جایگاه شللورای شللهر در نظللام مدیریتی شللهر گفت: 
 زمانی اداره شللهرها تنها توسللط یک نفر به عنوان شللهردار صورت 
می گرفت،ولی اینک به برکت وجود شوراهای اسامی ، تصمیمات در 

قاعده )خرد جمعی( گرفته می شود . 
 شهردار شاهین شللهر همچنین از حسللن ظن رییس شورای عالی 
استان های کشور نسللبت به شاهین شللهر و به نیابت از سوی مردم 
تشکر کرد و گفت: نگاه شورای اسامی شهر و مدیریت شهری جذب 
حداکثری سرمایه های مردمی و مشارکت در پروژه های مورد نیاز است.

مدیر منطقه ۱۰ شهرداري اصفهان خبرداد؛
اجراي ۲۰ پروژه شاخص عمراني 

در منطقه ۱۰
مسللعود نریماني با بیان این مطلب گفت: در سللال جاري 20 پروژه 
عمراني خدماتي شاخص در دستور کار منطقه 10 شهرداري اصفهان 

قرار گرفته است. 
وي افزود: فاز اول احداث خیابان شهید رضائیان به طول 1200 متر 
حدفاصل خیابان هاي پروین تا پارک انقاب در محله شللیخ طوسي 

اجرایي مي شود. 
مدیللر منطقه 10 شللهرداري اصفهان با اشللاره به خیابان سللازي و 
سللاماندهي خیابان هفت تیز حدفاصل خیابان هاي پروین و سپیده 
کاشاني به طول 400متر تصریح کرد: احداث کندروي بزرگراه شهید 
آقابابایي حدفاصل خیابان سپهر تا خیابات سعادت آباد به طول ۸00 

متر در سال جاري انجام مي شود. 
نریماني خاطرنشان کرد: خیابان سازي و ساماندهي خیابان سپهر در 
شرق بزرگراه شهید آقابابایي در مجاورت شهرک سامت انجام خواهد 
شد. وي با اشاره به اینکه خیابان گرکان حدفاصل خیابان میثم تا محله 
گرکان به طول 300 متر امسال احداث مي شود، اظهار داشت: عملیات 
اجرایي احداث مجموعه فرهنگي محللله حصه، مجموعه فرهنگي و 
مجتمع تجاري اطشاران و همچنین مجموعه فرهنگي در مجاورت 

مسجد النبي در خیابان جي در سال جاري آغاز مي شود. 
مدیر منطقه 10 شللهرداري اصفهان به احداث ایستگاه آتش نشاني 
اطشاران اشللاره کرد و ادامه داد: پیاده روسللازي خیابان هاي معراج، 
سپیده کاشاني، پروین، عسگریه، آل خجند، حکیم شفایي، سروش 
در سال جاري انجام مي شود. نریماني اضافه کرد: ساماندهي 9 پارک و 
بوستان منطقه شامل پارک هاي پروین، سروستان، آل خجند، شهید 
زماني، شهید ملکوتي، شهید مغرور، مجتمع امام حسین)ع(، فاز دوم 
گلستان و پارک لاله انجام خواهد شد. وي بیان کرد: احداث پل عابر 
پیاده مکانیزه خیابان جي حدفاصل میدان احمدآباد تا خیابان پروین، 
احداث دوربرگردان شمالي میدان احمدآباد، ساماندهي میدان شش راه 
واقع در انتهاي خیابان سردار خزایي در مجاورت محله حصه، ساماندهي 
و احداث ورودي محله اطشاران از بزرگراه شهید آقابابایي و آزادسازي 
حریم و ساماندهي انهار و مادي هاي مرغاب و راهران از دیگر پروژه هاي 

امسال منطقه 10 است.

خبـر
شهردار اصفهان در دیدار  با اعضای کمیسیون گردشگری پارلمان آلمان:زینب زمانی

در برنامه ششم کشور، گردشگری محور توسعه اصفهان است
  سازمان گردشگری در اصفهان تشکیل می شود

دکتر سقائیان نژاد 
تاکید کرد: 

 امنیت اصفهان 
درکنار جاذبه های 

گردشگری این شهر 
فرصت مناسبی را 

در اختیار 
گردشگران 

قرار می دهد 
تا آرامش را 
تجربه کنند
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از مجموع 107 شللهر استان اصفهان 9۸ شللهر آن دارای طرح جامع و تفصیلی است و 
بهترین پراکنش پهنه جمعیت را در بین استان های کشور دارد.

روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی اسللتان اصفهان روز یکشنبه به نقل از محمود 
محمودزاده، مدیرکل این اداره اعام کرد: تمام شهرهای این استان از نظام برنامه ریزی 

شهری برخوردار است.
وی اظهار داشت: شهر اصفهان مرکز استان با یک میلیون و 700 هزار نفر جمعیت از لحاظ 

پراکندگی جمعیتی وضعیت مطلوبی نسبت به سایر شهرها و استان های کشور دارد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با اشاره به وضعیت مسکن در استان اصفهان گفت: 
تا قبل از سال ۸5 تعداد یک میلیون و 1۸0 هزار واحد مسکن در استان وجود داشت و از 
سال ۸9 با اجرای طرح مسکن مهر 213 هزار واحد در شهرهای بالای 25 هزار نفر، زیر 

25 هزار نفر، شهرهای جدید، روستایی و بافت فرسوده به تعداد واحدهای مسکن استان 
اضافه شد. وی با بیان اینکه تاکنون ۸۸ درصد پروژه مسکن مهر در استان اصفهان تکمیل 
و تحویل متقاضیان شده است، تصریح کرد: پرونده مسکن مهر استان در سال جاری بسته 
خواهد شد.محمودزاده ساخت بیمارستان و ساختمان های دولتی را از دیگر وظایف این 
اداره کل عنوان کرد و اظهار داشت: تاکنون چندین مرکز بهداشتی درمانی و بیمارستان با 

522 تخت بیمارستانی توسط این اداره کل احداث شده یا در حال اجراست. 

وی با اشاره به اینکه اداره کل راه و شهرسازی نماینده دولت در مالکیت زمین در محدوده و 
حریم شهرها و جلوگیری از زمین خواری و تصرف زمین های دولتی توسط افراد سودجو 
است، اظهار داشت: از اول انقاب تا سال 13۸۸ کل اراضی دولتی دارای سند در استان 
اصفهان 30 هزار هکتار بود که از سال ۸9 تاکنون این آمار به 150 هزار هکتار رسیده است. 
وی همچنین از توسعه شبکه راه های استان خبر داد و گفت: 620 کیلومتر راه در سال 

جاری توسط این اداره کل در دست اجراست. 

پرونده مسکن مهر استان امسال بسته مي شود
98 شهر استان اصفهان، طرح جامع و تفصیلی دارند

معاون حمل و نقل و ترافیک شللهرداری اصفهللان گفت: این 
 معاونت در سللال جللاری قصللد دارد با افزایللش 25 درصدی 
ایستگاه های دوچرخه، تعداد 4۸ ایستگاه دوچرخه فعال شهر را 

به 60 ایستگاه دوچرخه افزایش دهد.
 علیرضا صلواتللی با اعللام این مطلللب تاکید کللرد: افزایش 
ایستگاه های دوچرخه را تا افق برنامه پنج ساله ادامه خواهیم داد.

وی با اشاره به اینکه در حال حاضر در خیابان های اصفهان حدود 
50 کیلومتر مسیر ویژه دوچرخه ایجاد شده است، اظهارداشت: 
یکی از مشکات مسیرهای دوچرخه ناپیوستگی این مسیرها به 
یکدیگر است، از این رو اولویت کاری ما در سال جاری پیوسته 

کردن مسیرهای دوچرخه سواری است. 
 معاون حمل و نقل و ترافیک شللهرداری اصفهان یادآور شللد: 
علی رغم اینکه برای هموار کردن این مسیر ها با موانعی همچون 
مخابرات، برق و حتی ایستگاه های اتوبوس برخورد کرده ایم، اما 

سعی ما بر به هم پیوستگی این مسیرها بوده است.
وی تصریح کرد: درحال حاضر پیش بینی احداث 50 کیلومتر 
مسیر دوچرخه را در مرکز شهر کرده ایم که مسیرهای قبلی را به 

مسیرهای جدید پیوسته می کند.
صلواتی اذعان کرد: سعی داشللتیم ایمنی دوچرخه سواران را 
با جداکردن مسللیر تردد دوچرخه ایجاد کنیم اما متاسفانه در 
مسیرهای ویژه دوچرخه خودرو پارک می کنند و مانع از حرکت 

دوچرخه سواران می شوند.
وی در پاسللخ به این سللوال که چرا در حال حاضر مسیر ویژه 
دوچرخه سللواران در محللور چهارباغ عباسللی محللل تردد 
موتورسواران شده است؟ گفت: این مشکات به زیرساخت های 

فرهنگی بر می گردد؛ چرا که دوچرخه سللواران در مسیرهای 
ویژه خود باید با ایمنی کامل و اطمینان تردد داشته باشند، از 
این رو امسال در محور میانی چهارباغ پلیس راهنمایی و رانندگی 
اجازه توقف موتورسللیکلت را نمی دهد و اگللر در پیاده رو هم 
موتورسیکلت ها پارک شوند، پلیس راهور موتورسیکلت ها را به 

پارکینگ منتقل می کند.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان در ادامه بیان 
داشت: از سال گذشته بازسازی مسللیرهای دوچرخه را شروع 
کردیم و تاکنون 75 درصد این بازسازی ها انجام و موانع برداشته 

شده است.
وی بااشاره به اینکه مسیر ویژه دوچرخه سواری در محور چهارباغ 
خواجو به طور کامل بازسازی و مسیر ویژه دوچرخه سواری در 
خیابان وحید نیز اصاح شده است، تاکید کرد: قصد داریم امسال 
تعداد 4۸ ایسللتگاه دوچرخه فعال اصفهان را به 60 ایسللتگاه 

دوچرخه افزایش دهیم.
صلواتی افللزود: در صدد هسللتیم با انجام اقدامللات ویژه برای 
 گسترش فرهنگ دوچرخه سللواری، شللهر اصفهان را به نام

  بامسللمای » شللهر دوچرخه ها« برگردانیم تا شهری نمونه و 
مثال زدنی به دور از آلودگی هوا و آلودگی های صوتی داشللته 
باشیم. وی گفت: این مهم با استفاده از دوچرخه و احترام به قانون 

همه این مشکات برطرف خواهد شد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شللهرداری اصفهان اظهارداشت: 
ایجاد محل های استقرار دو چرخه در مدارس نیز در دستور کار ما 
قرار دارد و درصدد ایجاد محل های استقرار دو چرخه در محدوده 

50 مدرسه در شهر هستیم. 

افزایش ۲5 درصدی ایستگاه های 
دوچرخه در اصفهان

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان خبر داد؛

 معاون استاندار نجف و عضو هیات گردشللگري کشور عراق و 
شهردار نجف و هیات همراه در سفر به اصفهان با معاون هماهنگي 
امور مناطق و سازمان هاي شهرداري و مسوولان امور بین الملل 

شهرداري اصفهان دیدار و گفت وگو کردند.
در این دیدار دکتر عبدالحسللین هادي جاسم، معاون استاندار 
نجف و عضو هیات گردشگري کشور عراق و مهندس احمد کریم 
برشاوي، شهردار نجف و رییس شللهرداري هاي استان نجف با 
دکتر مهدي جمالي نژاد درخصوص راهکارهاي توسعه و تقویت 
همکاري هاي گردشگري بین اصفهان و نجف اشرف به بحث و 

تبادل نظر پرداختند. 
معاون هماهنگي امور مناطق و سازمان هاي شهرداري در این 
 دیدار اظهار داشت: گردشللگري در شللهر اصفهان در سطوح 
بین المللي، ملي و استاني نقش آفریني کرده و استان اصفهان 
به عنوان یکي از اسللتان هاي کلیدي در مرکز کشور در عرصه 
گردشللگري بین المللي مي تواند از طریق جذب گردشگران از 
 سراسر دنیا و به ویژه ملل اسامي جهان و انتقال حقایق زندگي 

بر اساس فرهنگ غني ایراني و اسامي مطرح باشد. 
وي با اشاره به اینکه اصفهان با توجه به قابلیت ها و تنوع جاذبه هاي 
گردشگري )بیش از هزار مورد( مبتني بر فرهنگ، تاریخ، طبیعت 
و اقلیم باید سهم بیشتري از تقاضاي گردشگران اسامي را به خود 
اختصاص دهد افزود: برقراري ارتباط بین شهر اصفهان و نجف در 
قالب تفاهم نامه خواهرخواندگي مي تواند هر دو شهر را که عنوان 
پایتخت فرهنگي جهان اسامي را یدک مي کشند بیش از پیش 

به هم نزدیک کند. 
جمالي نژاد تاکید کرد: اصفهان با بیش از 200 نوع اثر در حوزه 

صنایع دسللتي و دارا بودن 13 خواهرخوانده از سراسللر دنیا و 
 OICC، INTA، عضویت در سازمان هاي بین المللي همچون
Citynet، ICCN، LHC، metropolis، و سلله دوره 
پایتختي و قرابت فرهنگي و اجتماعي با عراق، کشور دوست و 
همسایه و استان و شهر نجف اشرف دارد که ان شالله امیدواریم 
 این قرابت در این سللفر و جلسللات بعدي به امضللا تفاهم نامه 
خواهر خواندگي منجر شود که همه موارد همکاري را در قالب 

بندهاي تفاهم نامه دربردارد. 
وي همچنین به فعالیت دبیرخانه شهرهاي اسامي در اصفهان که 
درخصوص شاخص ها و عناصر مفاهیم شهر اسامي کار مي کند 
اشاره کرد و گفت: معماري و گردشگري اسامي در حوزه فعالیت 
این دبیرخانه است که امیدواریم شهرهاي عراق و خصوصا نجف 

در این حوزه کمک کنند و دبیرخانه بین المللي شود. 
افق هاي جدید براي گسترش گردشگري بین اصفهان و نجف 
قائم مقام استاندار ضمن اشاره به مشترکات في ما بین از زمان هاي 
قدیم و گذشللته و به دلیل موقعیت جغرافیایي بین دو ملت که 
همانا طولاني ترین مرز بین دو کشور است و همچنین مشترکات 
اعتقادي، مذهبي و عقیدتي بسیار، خاطرنشللان کرد: در مورد 
اهمیت استراتژیک جمهوري اسللامي ایران براي کشور عراق 
و اسللتان نجف و بالعکس و اشللتراکات زیاد و قراردادهایي که 
باید منعقد شللود در جلسلله دیروز مطالبي را آماده کرده ام که 
افق هاي جدیدي را براي گسللترش گردشگري بین اصفهان و 
نجف باز مي کند و در این راستا نماینده اي را براي پیگیري همه 
موارد در اصفهان تعیین نموده ام تا راهکارهاي مدنظر في مابین 

مشخص شود. 

بسته اقتصادي و گردشگري نجف 
روي میز اصفهان

در سفر معاون استاندار و شهردار نجف انجام شد؛

  مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان 
گفت: برای بدنه سللازی میدان جلوخان مسللجد جامع 

اعتباری بالغ بر 30 میلیارد تومان پیش بینی شده است .
حسین جعفری در این باره اظهارداشت: یکی از طرح های 
تعریف شده در فاز دوم پروژه میدان امام علی )ع( اصفهان، 
میدان جلوخان مسجد جامع اسللت که اکنون در مرحله 
تملک و آزادسللازي قللرار دارد. وی تصریح کللرد: در واقع 
احیای میدان امللام علی)ع( در دو میللدان اصلی و میدان 
جلوخان طراحی شللده و میدان جلوخان مسللجد جامع 

بخشي از میدان امام علي)ع( به شمار می رود. مدیرعامل 
سازمان نوسللازی و بهسازی شللهرداری اصفهان با تاکید 
بر ضرورت حفظ 54 اثر ارزشللمند تاریخی در میدان امام 
 علللی)ع( ، افزود:وجود 14 مسللجد، حمام شللیخ بهایی، 
عصارخانه، سراها، کاروان سللراها و کنیسه ها اهمیت این 
پروژه را دوچندان کرده و نوع برخورد با این پروژه حفاظت، 
نگهداری و مرمت از ابنیه تاریخی اسللت و شهرداری تنها 
سللاختمان های زائد که برخی به صورت متروکه درآمده 

تملک می کند تا جلوخان 2 هکتاری را احیا کند. 

وی خاطرنشللان کرد: هم اکنون بدنه شللرقی این میدان 
در حال اجراست و امیدواریم که امسللال کل بدنه میدان 
جلوخان را در شمال و غرب میدان امام علی)ع( احیا کنیم. 
جعفری با اشاره به اینکه مسجد جامع با حفظ بازار تاریخی 
در بر این میدان قرار خواهد گرفت و در مقابل آن مسللجد 
کمرزرین خودنمایی خواهد کرد، ادامه داد: در مجموع در 
صدد هستیم ساماندهی خوبی را در این بخش انجام دهیم. 
وی یکی از نیازهای این پروژه را ساخت پارکینگ دانست و 
گفت: عملیات احداث چند پارکینگ در محور کمرزرین 

در حال انجام است.جعفری یادآور شللد: برای احیای بدنه 
میدان، مغازه های در مسیر طرح که شامل طافروشی ها 
 و طاسازی ها هسللتند به اطراف میدان جلوخان منتقل 
می شللوند، ضمن اینکه محل های جدیدی نیز برای آنها 
پیش بینی شللده اسللت.وی بیان گفت: برای بدنه سازی 
میدان جلوخان مسجد جامع اعتباری بالغ بر 30 میلیارد 
 تومان پیش بینی شللده اسللت. وی ابراز امیللدواری کرد: 
بدنه های میدان جلوخان مسجدجامع تا پایان سال اجرا و به 
اتمام برسد تا سال آینده نیز کف سازی های آن انجام شود.

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی 
شهرداری اصفهان:

 تخصیص اعتبار 
3۰ میلیارد تومانی 

برای بدنه سازی میدان 
جلوخان مسجد جامع 



9 درس مهمی که
 از سخنرانی های معروف TED یاد می گیریم

شـــــــــــــما  
خــودتان باشـید 

روبه روی  داریم  نیاز  جدید،  پروژه  یک  کردن  مطرح  یا  ایده های مان  از  دفاع  برای  دانشگاه،  یا  کار  محیط  در  ما  از  بسیاری 
مطلب  این  ادامه  در  ما  بپردازیم.  داشته های مان  ارائه  به  استادانه  و  طور خلاصه  به  محدود  زمانی  در  و  ایستاده  یک جمع 
و سیاق TED اشاره خواهیم کرد .با یک جست وجوی ساده  به سبک  ارائه خوب  مورد داشتن یک  در  کلیدی  نکته  به 9 
کوتاه TED بهترین  شاید سخنرانی های  اما  کرد؛  پیدا  ارائه خوب  یک  داشتن  مورد  در  را  زیادی  دستورالعمل های  می توان 
مرجع برای یادگیری بایدها و نبایدهای این کار باشند. در سخنرانی هایی که در کنفرانس TED یا TEDx صورت می گیرد، 
زیاد  آوری  شگفت  صورت  به  را  سخنرانان  کلام  تاثیر  و  باورپذیری  که  می شود  استفاده  خاص  تکنیک  های  سری  یک  از 
آموخت. را  مهمی  درس های  می توان  کنفرانس ها  این  در  گرفته  صورت   بی نقص  ارائه های  از  برخی  به  نگاهی  با  می کند. 

نیروی درون و هیجان خود را آزاد کنید

هیجان و شدت علاقه، اکثر اوقات شما را به سمت تسلط بر موضوع هدایت می کند؛ تسلط هم پایه و اساس یک ارائه خوب است. در 
هنگام ارائه مطلب تا آن جا که می توانید، علاقه و هیجان خود را در رابطه با موضوع نشان دهید.

داستان گویی را فراموش نکنید

با داستان های تان قلب و ذهن مخاطبان را بدزدید. تحقیقات نشان داده که داستان ها ذهن افراد را به شدت درگیر می کنند؛ از این رو 
ارائه دهندگان با استفاده از این روش می توانند توجه کامل مخاطب را همراه خود داشته باشند.   

به مخاطبان خود یک چیز جدید یاد بدهید

مغز انسان عاشق چیزهای جدید است. مطرح کردن یک الِمان غیرمعمول و پیش بینی نشده به شدت ذهن مخاطب را بیدار می کند 
و باعث می شود از دریچه ای جدید به مساله نگاه کند. 

به بی رحمانه ترین شکل ممکن تمرین کنید!

دکتر »جیل بولت-تیلور« )Jill Bolte-Taylor( در س��ال 2008 یکی از بهترین سخنرانی های کنفرانس TED را تدارک دید. 
ارائه ای که هنوز هم جزو بهترین های TED به ش��مار می رود. گفته می ش��ود که او پیش از حاضر ش��دن بر روی صحنه، 200 بار 

سخنرانی اش را تمرین کرد. با سرسختی تمام و با بی رحمی کامل محتوای مورد نظرتان را به خاطر بسپارید.
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بدون اینکه لطیفه تعریف کنید، شوخ طبع باشید

شوخ طبعی باعث می شود مخاطبتان کمتر حالت تدافعی به خود بگیرد 
و به طبع، خیلی راحت تر پذیرای پیام شما باشد. وجود یک پس زمینه 
طنز در هنگام ارائه، شما را دوست داشتنی تر کرده و پیام تان را راحت تر 
منتقل می کند. برای داشتن حس شوخ طبعی هم لازم نیست مستقیما 
برای حضار لطیفه تعریف کنید؛ تنها لازم است در برخی از بخش های 

محتوای تان یک سری طنزهای ظریف را بگنجانید.

به یاد داشته باشید که تصاویر از متون تاثیر گذارتر هستند

هیچ اش��کالی ندارد ک��ه هن��گام ارائ��ه از نرم اف��زار »پ��اور پوینت« 
)PowerPoint( اس��تفاده کنید؛ اما حتما به ای��ن نکته توجه کنید 
که در اکث��ر مواقع، تصاوی��ر از متون ق��درت نفوذ بیش��تری دارند. با 
 بررسی نمونه های برتر سخنرانی های TED می توان دید که در آنها از 
Bullet Point خب��ری نیس��ت؛ حتی متن زیادی هم در اس��لایدها 
دیده نمی شود. اکثر اس��لایدهای این ارائه ها از تصاویر و انیمیشن های 
جذاب تشکیل شده است. استفاده از یک ابزار مناسب مثل پاور پوینت 
یا »پرزی« )Prezi( یک قدم مثبت اس��ت. اما نباید با قرار دادن مقدار 

زیادی متن، این ابزار مفید را به یک داروی خواب آور تبدیل کرد!

لحظاتی خیره کننده خلق کنید

در لحظاتی از س��خنرانی تان کاری کنید که دهان حض��ار باز بماند؛ 
در یک ارائه بی نقص، حتما واکنش های احساس��ی شدیدی از سوی 
مخاطبان دیده می شود؛ حالا این واکنش می تواند شادی و سورپرایز 

باشد، یا ترس و شوکه شدن.

زمان بندی را فراموش نکنید

هر کنفرانس��ی اس��تاندارهای زمانی خود را دارد؛ ب��رای مثال برای 
سخنرانی TED شما 18 دقیقه فرصت دارید؛ یعنی 18 دقیقه وقت 
دارید پیام خود را به بهترین شکل به مخاطب منتقل کنید. پس حجم 

اطلاعات خود را با زمانی که در اختیار دارید تنظیم کنید. 

خودتان باشید

سخنرانان موفق TED، مطالب مد نظرشان را کاملا باز، واقعی و خالی از تظاهر 
ارائه می دهند. حتی از اینکه جلوی جمع  از آسیب پذیر بودن خود در برهه هایی 
از زندگی سخن به میان بیاورید، ترسی نداشته باش��ید. آن چه شما را در راه 
رسیدن به رویاهای تان یاری می دهد، توانایی های شما در فروش ایده های تان 
است. این 9 درس کلیدی و مهم به شما کمک می کنند به متقاعدکننده ترین 

شکل ممکن ایده های خود را بیان کنید و الهام بخش دیگران باشید.
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با پینتر ست آشنا شوید

یک شبکه اجتماعی 
دوست داشتنی

اثر انگشت تنها آغاز کار است؛
روش شناسایی شما در گوشی های هوشمند

معرفي دو گجت پوشیدني که سلامت ما را کنترل مي کنند
لباس های تان را هوشمندتر کنید

پورشه پانامرا S فیس لیفت ۲۰۱۵ چیست ؟
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تنها چند هفته پس از معرفی رس��می پرچم دار جدید شرکت اچ تی س��ی یعنی اچ تی س��ی وان M9، این شرکت اقدام به 
پرده برداری از دیگر پرچم دار خود یعنی اچ تی سی وان M9 پلاس کرد. این محصول نسبت به مدل مشابه خود، از یک صفحه 
نمایش بزرگ تر و بدنه ای فلزی با طراحی زیبا بهره می برد. در اچ تی سی وان M9 پلاس حسگر اثر انگشت روی صفحه  اصلی 
گوشی و در دکمه  خانه )اصلی( قرار گرفته است. متأسفانه گوشی هوشمند اچ تی سی وان M9 پلاس به صورت انحصاری 
در کشور چین به فروش خواهد رسید. از مشخصات فنی اچ تی سی وان M9 پلاس می توان به صفحه  نمایش 5.2 اینچی با 
وضوح تصویر QHD، حافظه  داخلی 32 گیگابایتی و دوربین اصلی 20 مگاپیکسلی و دوربین جلویی اولترا پیکسلی اشاره 
کرد. اچ تی سی وان M9 پلاس از پردازنده  8 هس��ته ای »مدیا تک« )MediaTek( مدل MT6795T با سرعت پردازش 
2.2 گیگاهرتز استفاده می کند.  همچنین این گوشی از نسخه  پنجم از سیستم عامل اندروید موسوم به لالی پاپ بهره می برد.  

شرکت »اسکوئر انیکس« )Square Enix( که ساخت سری بازی های بسیار موفق »تومب ریدر« )Tomb Raider( را در 
کارنامه  خود دارد؛ از بازی جدید خود یعنی »دوس اکس: من کایند دی وایدد« )Deus Ex: Mankind Devided( رو نمایی 
کرد. این بازی که توسط استودیو بازی سازی »ایدوز مونترال« )Eidos Montreal( ساخته خواهد شد، ادامه  داستان نسخه  
پیشین خود یعنی »دوس اکس: هیومن رولوش��ن« )Deus Ex: Human Revolution( را دنبال خواهد کرد. اتفاقات و 
 Adam( »خط داستان این بازی در سال 2029، یعنی 2 سال بعد از دوس اکس: هیومن رولوشن رخ خواهد داد. »آدام جن سن
Jensen( ش��خصیت اصلی این بازی از صلاح ها و فناوری های ویژه ای بهره می برد و خود را درگیر حملات تروریستی خواهد 
کرد. این بازی با همکاری شرکت AMD و با موتور گرافیکی نسل هشتمی Dawn Engine ساخته خواهد شد. با توجه به 
همکاری شرکت AMD با تیم سازنده، قطعا این بازی روی پلتفرم PC )رایانه های شخصی( عملکرد بسیار خوبی خواهد داشت.

یک گوشی جدید  از HTCبازی جدید  از خالق تامب ریدر

خبر

سامسونگ در صدر جدول 
نظرسنجی مشتری 

نظرسنجی رضایت مندی و وفاداری به مشتری جزو نظرسنجی هایی 
اس��ت که به صورت آنلاین برگزار ش��ده و در آن میزان رضایت مندی 
مش��تری از برندهای معروف ازجمله اپل، سامسونگ و مایکروسافت 
سنجیده می شود؛ طبق نظرس��نجی اخیر، سامسونگ درصدر جدول 
نسبت به سایر کمپانی ها قرار گرفته . به نظر افراد بسیاری نظرسنجی 
رضایت مندی مشتری بسیار مهم بوده و فاکتوری اساسی در انتخاب 
برند گوشی های هوش��مند به ش��مار می آید. نظر س��نجی اخیر که 
توسط SurveyMonkey انجام ش��ده نتایج جالبی در بر دارد؛ اپل 
همواره برتری خود را در وفاداری به مشتری به اثبات رسانده اما آخرین 
نظرسنجی این موضوع را نشان نمی دهد. این بار کمپانی سامسونگ 
نسبت به برندهای دیگر برتری داشته و توانسته رضایتمندی بیشتری را 
از کاربران جلب کند. نتایج و ارقام توسط SurveyMonkey منتشر 
شده است؛ این کمپانی کارکنان خود را از CareerBuilder استخدام 
کرده که فقط نظرس��نجی های آنلاین را برگزار می کند. این کمپانی 
تمایل دارد تا با برگزاری نظرسنجی های مختلف بهترین کمپانی را از 
نظر کاربران معرفی کند، در این صورت افراد بسیاری می توانند نتایج 
این نظرس��نجی را معیار خود برای انتخاب برند گوشی  هوشمند قرار 
دهند. در این نظرسنجی سامسونگ با کسب 35 امتیاز در صدر جدول 
رضایت مندی مش��تری قرار گرفت، پس از آن اپل 28 امتیاز را کسب 
کرده و مقام دوم را از آن خود کرد. معیار میانگین ۱9 اس��ت که هر دو 
امتیاز بالاتر از این معیار گزارش شده اند.می توان گفت اپل هم در ارائه ی 
خدمات به مشتری و جلب رضایت آن ها موفق بوده، و در این نظر سنجی 
۴۱ درصد از رضایتمندی مشتری را جلب کرده، در حالی که سامسونگ 
در این ش��اخص، نمره مثبت 25 را کسب کرده اس��ت. هر دو کمپانی 
هنوز اقدامات زیادی را برای جلب رضایت مندی بیشتر پیش رو دارند 
زیرا معیار قابل قبول 75 درصد است.اما دلیل پایین بودن کلی سطح 
رضایتمندی چیست؟ما از گوشی های هوشمند کمپانی های مختلفی 
اس��تفاده می کنیم و با مزیت ها و ایرادات آنها آشنا هستیم، اما سوالی 
پیش می آید و آن اینکه آیا این شرکت ها قادر به رفع مشکلات نیستند؟ 
این احتمال نیز وجود دارد که کاربران در این نظرسنجی از روی عدالت و 
تجربه  واقعی خود شرکت نکرده  باشند.SurveyMonkey این ارقام 
را پس از بررسی 5000 نظر که به سه ماهه  چهارم سال 20۱۴ مربوط 
است منتشر کرده. تنها برندی که بیشتر به چشم نمی خورد مایکروسافت 
است؛ در نظرسنجی رضایت مندی مشتری این کمپانی امتیاز 8- را کسب 
کرده.شاید کاربران بسیاری این امتیاز را از مایکروسافت انتظار نداشتند. 

ش�رکت بزرگ و سرشناس اچ  تی س�ی که کاربران بس�یاری در حوزه 
گوشی های هوشمند دارد و تاکنون در این زمینه موفق عمل کرده است، 
به تازگی دست به اختراع شگفت انگیزی با نام RE SOK زده و از آن به 
عنوان یک جوراب هوشمند یاد کرده است. ساعت های هوشمند دیگر یک 
 RE پدیده  از مد افتاده به حساب خواهند آمد،زیرا به تازگی اچ تی سی
SOK را به عنوان جوراب هوشمند جهانی معرفی کرد. این جوراب از یک 

صفحه نمایش در قسمت کناری خود برخوردار است که ناتیفیکیشن ها و 

اعلان های تلفن همراه نمایش خواهد داد؛ بنابراین به جای انجام عملیات 
سخت بیرون آوردن گوش�ی از کیف یا جیب تنها کافی است قوزک پا را 
 RE .مقابل صورت قرار دهید و ناتیفیکیشن نمایش داده شده را بخوانید
SOK از ویژگی های بسیار دیگری نیز برخوردار است. ردیابی GPS این 

اطمینان را به شما می دهد که در صورت گم کردن جورابتان بتوانید آن 
را پیدا کنید. همچنین یک سیستم برای یافتن سوراخ در این جوراب تعبیه 
شده است. جنس و پوشش این جوراب به گونه ای طراحی شده است که 

راه رفتن روی سطوح چوبی را نیز تا حدود ۴۰ درصد آسان تر می کند. 
RE SOK با هر نوع کفشی به جز صندل، س�ازگار است. این جوراب به 

صورتی برنامه ریزی شده است که در هنگام استفاده از صندل شروع به 
خود تخریبی می کند.RE SOK قابل شس�ت وشو با ماشین لباسشویی، 
دست و یا شست وشو به هر نحو دیگری نیس�ت و در ۳ رنگ مشکی تیره 
و روشن عرضه خواهد شد. با این اختراع شگفت انگیز اچ تی سی مطمئنا 

طریقه  انجام کارهای خود با پایتان را تغییر خواهید داد.

جوراب ها هم هوشمند می شوند 

ال جی G4  با 16 مگاپیکسل می آید شیائومی رکورد گینس را شکست!  رشد 1.۷ درصدی اندروید آبنبات چوبی

شرکت ال جی به طور رسمی تایید کرد که پرچم دار بعدی خود یعنی ال جی G۴ از دوربین اصلی ۱6 مگاپیگسلی با 
فاصله  کانونی f/۱.8 و دوربین جلویی 8 مگاپیکسلی که توسط مهندسین ال جی طراحی و ساخته شده است، بهره 
خواهد برد. بر اساس گزارش ال جی، دوربین جدید G۴، حدود 80 درصد بیشتر از دوربین اصلی مدل قبلی خود 
یعنی ال جی G3 توانایی دریافت نور از محیط را دارد. این میزان، نوید توانایی عکاسی بسیار بالای دوربین ال جی 
G۴ در محیط های با نور بسیار کم را می دهد. با توجه به تمایل بالای کاربران به گرفتن تصاویر سلفی، دوربین جلویی 
این محصول از یک حسگر 8 مگاپیکسلی بهره می برد که با استفاده از فیلتر ویژه ای، از ورود نور مادون قرمز به درون 
لنز دوربین جلوگیری خواهد کرد. حال با یک جمع بندی کلی از تمامی اطلاعات منتشر شده تا به امروز، احتمالا 
ال جی G۴ از یک صفحه نمایش 5.5 اینچی IPS با وضوح تصویر QHD، دوربین اصلی ۱6 مگاپیکسلی و جلویی 

8 مگاپیکسلی و نسخه ی پنجم از سیستم عامل اندروید موسوم به لالی پاپ با پوسته  UX ۴.0 بهره خواهد برد.

فروش های حیرت انگیز شیائومی بالاخره تاریخ ساز شدند. فروش روز قبل این شرکت که برای 2۴ ساعت 
ادامه داشت و محصولات این ش��رکت را با قیمت ارزان تری به کاربران عرضه می کرد، رکورد گینس را 
شکست و موسس این شرکت، »لی جون« نشان مخصوص » فروش بیشترین اسمارت فون در 2۴ ساعت 
با یک پلتفرم« را دریافت کرد. شیائومی موفق شد در مدت تنها ۱2 ساعت 2.۱۱ میلیون گوشی هوشمند 
به فروش برساند. اما شیائومی علاوه بر اسمارت فون، در روز قبل محصولات دیگرش را نیز با تعداد بسیار 
 بالایی به فروش رس��اند تا در مجموع، ارزش فروش ش��یائومی در روز قبل به 335 میلیون دلار برس��د! 

ریز فروش محصولات شیائومی به این صورت است که :
اسمارت فون: 2.۱۱ میلیون دستگاه،تلویزیون: 38600،روتر: 79000،پاور استریپ: 2۴7000،پاوربانک: 

۴03000،هدفون: 336000،اسمارت بند: 209000،تصفیه کننده هوا: 3.۱2 میلیون.

در جدیدترین آمارارائه شده توسط گوگل درباره توزیع پلتفرم موبایل این کمپانی به نظر می رسد، اندروید 5.۱ شروع 
خوبی داشته و اندروید 5 نیز رشدی ۱.7 درصدی را تجربه کرده است. براساس آمار ارائه شده توسط گوگل، اندروید 
2.2 ماست یخ زده نیز همچنان زنده است و 0.۴ درصد کاربران از آن استفاده می کنند. گوگل این ماه کمی  دیرتر از 
همیشه توزیع پلتفرم های خود روی ابزارهای هوشمند فعال را منتشر کرده و در آن تغییر بزرگی نسبت به ماه گذشته 
مشاهده نمی شود. مهم ترین تغییر به وجود آمده ظهور ناگهانی اندروید 5.۱ و سهم 0.۴ درصدی آن از بازار تلفن های 
اندرویدی فعال شده است.سه ماه طول کشید تا آبنبات چوبی از مرز 0.۱ درصد عبور کند، اما حالا تنها چند هفته 
پس از معرفی اندروید 5.۱ نزدیک به نیم درصد گجت های هوشمند اندرویدی به این نسخه مجهز شده اند؛در حالی 
که این نسخه هنوز برای تبلت های نکسوس 7 و نکسوس 9 ارائه نشده. آمار مربوط به سهم نسخه های دیگر اندروید 

به همان منوال سابق باقی مانده اند و فقط سهم برخی نسخه های قدیمی تر از کیت کت کمتر شده است. 

ی موبایل  
اخبار دنیا

پینترست آمیزه ای است از مجموعه تصاویر و عکس های بریده 
شده از کتاب های مختلف، دفتر خاطرات روزانه و چیزهایی که در 
ته کیفتان قرار دارد و می توان گفت مانند روی درب یخچال است 
که در برخی خانه ها مملو از عکس های مورد علاقه اعضای آن خانه 
است.ممکن است تا به حال مطلب زیادی در مورد پینترست به 
گوشتان نخورده باشد، اما بدتر از آن این است که ندانید پینترست 
واقعا چیست؟ در این مقاله همه آنچه لازم است در مورد این شبکه 

اجتماعی دوست داشتنی و محبوب بدانید، می یابید.

   پینترست چیست؟
پینترست )pinterest.com(خود را یک »پین بورد مجازی« 
می داند و این تعریف برخلاف بیشتر توصیف هایی که سایت ها از 
خود ارائه می دهند، کاملا بجا و مناسب است. این سایت مانند یک 
بولتن بورد دبیرستان، تخته ای از تصاویری است که شما می توانید 
از س��ایت های دیگری که از آنها دیدن می کنید، سنجاق یا پین 
کنید.در واقع می توان گفت  این سایت آمیزه ای است از  مجموعه 
تصاویر و عکس های بریده ش��ده از کتاب ه��ای مختلف، دفتر 
خاطرات روزانه و چیزهایی که در ته کیفتان قرار دارد و می توان 
گفت مانند روی درب یخچال است که در برخی خانه ها مملو از 
عکس های مورد علاقه اعضای آن خانه است.س��نجاق کردن یا 
پینینگ ساده است. یک بوکمارکلت وجود دارد که می توانید با 
انتخاب آن هر تصویری را در سایتی که در آن هستید، بگیرید. 
تصویر را انتخاب کنید، رده ای را ک��ه می خواهید تصویر در آن 

قرار بگیرد، انتخاب کنید و به همین سادگی آن را پین می کنید.
چگونه یک دس��ته تصویر از س��ایت های دیگر در یک ش��بکه 

اجتماعی گذاشته می شود؟
افراد زیادی در کنار ش��ما وج��ود دارند که به برداش��تن یا پین 
کردن عکس ها می پردازند. شما می توانید هر بار که به این سایت 
می روید، همانند فیس بوک، آنها و پین های اخیرشان را از میان 
مجموعه ای از تصاویر دنبال کنید و حتی ب��رای آنها نظرهایی 
مانند »من این کفش ها را خیلی دوست دارم« و »من این کیک 
را می خورم« بگذارید.اما همه دوس��ت ندارن��د عکس های آنها 
به اشتراک گذاشته ش��ود از این رو پینترست اخیرا با مشکلاتی 
در زمینه کپی رایت روبرو ش��ده و اکنون دوس��تانه از کاربرانش 

می خواهد منبع عکسشان را نشان دهند و به سایت ها گزینه ای 
برای مسدود کردن کلی عمل پین داده است.

   آیا واقعا کاربران در مورد عکس ها نظر می دهند؟
کاربران واقعا این کار را نمی کنند، زیرا پینترست یک اتاق پژواک 
است که در آن افراد به گردش می پردازند و هر تصویر درخشانی 
که توجه آنها را جلب کند، بر روی پین کلیک می کنند. ارتباط 
پینی دو طرفه بسیار کم است، اما پین کردن مجدد یا برداشتن 

یافته یک نفر دیگر فراگیر است.

   چرا باید در پین بوردتان پین کنید؟
ش��ما می  توانید پین بوردهای جداگانه ای را برای مرتب کردن 
پین هایتان ایجاد کنید. به عنوان مثال من پین بوردی با عنوان 

مطالب مربوط به آی تی ایجاد کرده ام که در آن تصاویر مربوط به 
دنیای جذاب آی تی وجود دارد.

   طراحی زیبا
شیرین ترین حُس��ن پینترس��ت، طراحی آن اس��ت. اگر شما 
یکنواختی موضوعی را نادیده بگیرید، وب سایت بی نهایت زیبایی 
می یابید که در آن به گشت وگذار بپردازید. هر تصویر پین شده ای 
به گونه ای قرار گرفته که همانند بازی تتریس، همه چیز با یکدیگر 

متناسب باشند. حداقل رنگی است و ظاهر جذابی دارد.

   و اما در مورد مقررات...
برخلاف سایر فضاهای اینترنتی، پینترست محیط شادی دارد و 
در آن از کاربران خواسته شده بااحترام متقابل، عدم به کارگیری 

الفاظ زشت و نژادپرستانه، با هم خوب باشند.

   با پینترست چه کاری می توانید انجام دهید؟ یا اصلا 
پینترست چقدر مفید است؟

گردش در پینترست همانند حرکت در میان فهرستی از تمام 
مواردی است که ممکن اس��ت به آنها نیاز داشته باشید و آنها را 

نداشته باشید. 
چهره زیبایی که دوس��ت دارید مال ش��ما باش��د، لباس��ی که 
آرزو می کنید به تن داش��تید یا موتورس��یکلتی که آرزو دارید 
می توانستید بخرید در یک کلام روح پینترست دوست داشتن 
است و پر از رویاهاست. در این وب سایت پین بوردهای متعدد، 
انبوهی از جزییات زیبا را فراه��م می کنند که در هر جایی یکی 

نمی شوند.  

با پینتر ست آشنا شوید

یک شبکه اجتماعی دوست داشتنی
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بازکردن قفل صفحه نمایش گوش�ی با استفاده از کشیدن انگشت هم قدیمی 
و هم احتمالا آزاردهنده ش�ده است.خوش�بختانه افراد متخصص روش های 
جدیدی برای این کار ارائه داده اند، از اسکن فراصوت اثرانگشت شما تا اسکن 
عنبیه چشم و صورت کامل ش�ما، راهکارهایی هستند که این افراد پیشنهاد 
داده اند. گرچه قرار نیس�ت تمام ای�ن روش ها بر روی دس�تگاه های مصرفی 
عادی مورد استفاده قرار گیرند، اما به نظر می رس�د چند روش جدید بر روی 
اسمارت  فون های آینده ارائه خواهند شد. در این مطلب جالب ترین روش هایی 
ک�ه می تواند در زندگ�ی واقعی مورد اس�تفاده قرار گیرد، ذکر ش�ده اس�ت.

روش شناسایی 
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 ID شاید اسکن اثرانگشت حالا کمی قدیمی شده باشد، اما سنس  آی دی کوالکام با قابلیت تاچ  آی دی اپل یا سنسور 

اثرانگشت سامسونگ تفاوت دارد. این قابلیت جدید با استفاده از امواج فراصوت، به لایه های سطحی پوست نفوذ کرده 
و در واقع تمامی مشخصات منحصربه فرد انگشت شما را ثبت می کند. این نوع اسکن حتی امکان شناسایی منافذ عرق 
پوست انگشت شما را نیز دارد! سنس  آی دی برای اینکه مطمئن شود انگشت مورد نظر متعلق به یک انسان است، 
جریان خون در آن را بررسی می کند. نتیجه کار بسیار دقیق بوده و شاید مطئن ترین اسکن اثرانگشتی که می توان 
متصور شد را ارائه می  دهد. یکی از نکات جالب امکان به کارگیری این اسکنر در هر نقطه ای از اسمارت فونتان است، 
چرا که این اسکن از طریق شیشه، فلز و پلاستیک امکان پذیر، سه ماده ای که معمولا در ساخت اسمارت فون ها 
از آنها استفاده می شود.احتمالا این شیوه اسکن جدید به همراه چیپس��ت جدید کوالکام اسنپدراگون ۸۱۰ در 

اسمارت فون های اندرویدی مورد استفاده قرار خواهد گرفت تا به زودی با آن ملاقات داشته باشیم.

اگر به اثرانگشت چندان علاقه مند نیستید، شاید اسکن عنبیه چشم بتواند نظرتان را جلب کند. کمپانی فوجیتسو به تازگی از 
فناوری دلتا آی دی رونمایی کرد که می تواند مشخصات عنبیه چشم هر فرد را ثبت کند. از آنجایی که سخت افزار مورد نیاز 
 LED بسیار کوچک است، می تواند در هر اسمارت فونی مورد استفاده قرار گیرد. این تکنولوژی شامل یک چراغ ActiveIRIS
و دوربین مادون قرمز می شود که با استفاده از آن، الگوی عنبیه چشم شما را به عنوان یک رمزعبور ذخیره می کند. راه اندازی 
و تنظیم این فناوری در گوشی کار آسانی می باشد و در واقع تنها با ثبت یک عکس از هر دو چشم، یک رمزعبور کاملا مطمئن 
خواهید داشت. این فناوری قابلیت تشخیص چشم افراد تا ۵۰ سانتی متری را با عینک و بدون آن، دارد. ما چندبار این قابلیت 
را بر روی یک گوشی ساخت فوجیتسو تست کردیم و از عملکرد س��ریع و دقیق آن حتی زمانی که عینک به چشم داشتیم، 
حیرت زده شدیم. متاسفانه، فوجیتسو زمان عرضه این تکنولوژی در گوشی های موبایل را اعلام نکرد، اما با توجه به صحبت های 

این کمپانی، به نظر می رسد به زودی Delta ID ActiveIRIS را در اسمارت فون های آینده خواهیم دید.
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EyeVerify Eyeprint ID تکنولوژی

اپلیکیشن بیومتریک
1U Hoyos Labs 

فناوری حرکتی اولتراسونیک 
Elliptic Labs بدون لمس

در واقع هم اکنون قابلیت اس��کن عنبیه چش��م در گوش��ی 
Grand S3 برند ZTE قابل دسترس اس��ت. این فناوری 
که ZTE آن را EyeVerify نام گ��ذاری کرده، از الگوهای 
رگ های خونی و ش��بکیه چش��م ش��ما برای آنلاک کردن 
موبایلتان اس��تفاده می کن��د. کافی اس��ت در صفحه قفل با 
کشیدن انگشت به سمت پایین، اسکنر چشم را فعال کرده تا 
با استفاده از دوربین جلویی ۸ مگاپیکسلی این اسمارت فون 
ثبت تصویر از چشم ش��ما شروع ش��ود. اگر شناسایی کاربر 
با موفقیت همراه باش��د، مس��تقیما به هوم اسکرین هدایت 
می شود. این فرآیند در حدود یک ثانیه طول می کشد تا حتی 
از قفل های الگویی نیز سریع تر باز شود.زد تی ای این گوشی 
را در چین و احتمالا اروپا با قیمتی حدود ۵۰۰ دلار به صورت 
آنلاک شده، به فروش می رساند. البته به زودی این قابلیت به 
سایر گوشی های این کمپانی نیز انتقال خواهد یافت و شاید 

دست کاربران آمریکایی نیز به آنها برسد.

Hoyos Labs ی��ک اس��تارت آپ بس��یار جذاب اس��ت که در 
حال حاضر یک اپلیکیش��ن برای سیس��تم  عامل های اندروید و 
iOS تحت عنوان ۱U را ارائه داده اس��ت. این برنامه با اس��تفاده 
از تش��خیص چهره افراد، بسیاری از س��ایت ها مانند فیسبوک یا 
اینستاگرام تا اکانت جیمیل و حساب بانکی شما را امن تر می کند. 
این اپ تنها از شما می خواهد یک عکس از صورت خود بگیرید، 
بدین صورت که با اس��تفاده از دوربین گوشی و ثابت نگه داشتن 
صورت خود روبروی دوربین، رمزعبور سایتی که می خواهید در 
آن وارد اکانت خود شوید را آنلاک می کند.اگر قصد دارید از این 
هم مطمئن تر عمل کنید و یقین حاصل کنید که برنامه با استفاده 

از عکس های با کیفیت بالا از چهره ش��ما فری��ب نخواهد خورد، 
می توانید یک س��ری حرکات را نیز پیاده کنی��د. بدین معنی که 
مثلا برنامه از شما می خواهد س��ر خود را به اطراف تکان دهید تا 
تشخیص دهد شما یک انس��ان زنده هستید. در تست این بخش 
از برنامه واقعا از نتیجه بدس��ت آمده راض��ی بودیم.این کمپانی 
اعلام کرده که این تکنولوژی برای برداشت پول در دستگاه های 
خودپ��رداز ATM نیز قابل اس��تفاده اس��ت.با ای��ن تکنولوژی 
می توانید گوشی  یا بسیاری از برنامه ها را آنلاک کنید. هویوس لبز 
اظهار داشت در حال گفت وگو با کمپانی های بزرگ برای استفاده 

از این تکنولوژی در دستگاه های مختلف و خودپردازهاست.

Elliptic Labs در واقع در زمینه آنلاک کردن گوشی های 
موبایل فعالیت نمی کند، اما تکنولوژی حس��اس به امواج 
فراصوت، بدون نی��از به لمس این کمپان��ی می تواند برای 
بس��یاری از کاربردها مورد اس��تفاده قرار گیرد.در دمویی 
که برای حاضرین ارائه ش��د، کارهایی نظیر گرفتن عکس 
سلفی با اس��تفاده از تکان دادن دس��ت، قطع موقت آلارم 
و هدایت ی��ک عروس دریایی از بین موانع پلاس��تیکی در 
یک بازی، قابل انجام بودند. در مجموع این قابلیت بس��یار 
حساس بوده و حتی از فاصله  یک متری نیز به خوبی عمل 

می کند. این تکنولوژی بدین ص��ورت کار می کند که یک 
تراشه مخصوص در گوشی، بلندگوها را وادار به تولید امواج 
فراصوت می کند تا با دستان شما برخورد کنند. این امواج 
مجددا توس��ط میکروفون دریافت شده و به عنوان حرکات 
دست شما تفسیر می شوند. به گفته Elliptic Labs، برای 
استفاده از این قابلیت در گوشی های موبایل، سازنده ها باید 
امکان دسترسی به چیپست اصلی گوشی را به آنها بدهند. 
البته با توجه به ثبت نام بسیاری از این سازنده ها، می توانیم 
امیدوار باشیم این فناوری جالب را به زودی از نزدیک ببینیم.
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 شرکت سامسونگ به تازگی تایید کرد که تامین پردازنده  نسل بعدی گوشی های هوشمند آیفون 
بر عهده  این شرکت خواهد بود. 

 A9شرکت سامسونگ ساخت پردازنده  های ،)Bloomberg( »بر اساس گزارش سایت »بلوبرگ 
را برای نسل بعدی آیفون و آیپد بر عهده خواهد داشت. ساخت پردازنده  نسل بعدی گوشی های 
هوشمند اپل در مکانی در کره  جنوبی انجام خواهد شد. به احتمال زیاد در اوایل مهر ماه سال جاری 

)September 2015( نسل بعدی آیفون معرفی خواهد شد.

شرکت اپل از همین حالا عرضه  تعدادی از نرم افزارهای کاربردی را برای »اپل واچ« آغاز کرده است. 
در اطلاعیه ساعت Mac5to9، تعداد زیادی از نرم افزارهای کاربردی برای اپل واچ از جمله توییتر، 
وی چت، »ایور نوت« )Evernote( و... به چش�م می خورد. لازم به ذکر اس�ت که توسعه دهندگان 
معمولی، در حال حاضر امکان عرضه  نرم افزار روی اپل واچ را ندارند، اما با این حال، گروهی منتخب از 
نرم افزارها کار خود را چندی پیش آغار کرده اند. این محصول قرار است در تاریخ چهارم اردیبهشت 

ماه سال جاری )April 24 2015( به بازار جهانی عرضه شود.

سامسونگ در کنار اپل اپلی ها منتظر باشند 

E نقد و بررسی گوشی سامسونگ گلکسی

 یک گوشی قدرتمند و جمع و جور بخرید 

آگهی مناقصه )نوبت  دوم(

آگهی مزایده )نوبت دوم( آگهی مناقصه )نوبت اول(

سازمان عمران شهرداری اصفهان

مسعود منتظری- شهردار نجف آباد

سازمان عمران شهرداری اصفهان

علی ساعدی- شهردار باغبادران 

سازمان عمران شهرداری اصفهان در  نظر دارد موارد زیر را از طریق مناقصه عمومی 
واگذار نماید. 

1- خرید کابل و س�ینی کابل و نردبان کابل تغذیه تابلو برق های پارکینگ ش�مالی و فضای 
چن�د منظوره خیابان عبدالرزاق از پروژه ط�رح احیای میدان امام علی )ع(، واقع در منطقه 

سه شهرداری اصفهان.
2- عملیات ساماندهی خیابان گلزار شهدای عاشق آباد واقع در منطقه دوازده شهرداری 

اصفهان.
متقاضیان ش�رکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اس�ناد از تاریخ نشر آگهی لغایت 
94/2/2 ب�ه س�ازمان عمران ش�هرداری اصفه�ان واق�ع در خیاب�ان 22 بهمن، مجتمع اداری 
امیرکبی�ر مراجعه و پیش�نهادهای خود را ت�ا پایان وقت اداری م�ورخ 94/2/3 به دبیرخانه 

سازمان تحویل نمایند. 
تلفن: 031-32670813

www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

آگهی مناقصه )نوبت دوم(
سازمان عمران شهرداری اصفهان در نظر دارد موارد زیر را از طریق مناقصه عمومی 

واگذار نماید. 
1- عملیات حمل آس�فالت از محل کارخانه های آس�فالت در مجتمع تولیدی صفه واقع در گردنه 
زینل و کارخانه ش�هروند س�پاهان واقع در جاده حبیب آباد به محل های پخش آسفالت در معابر 
اصلی مناطق پانزده گانه ش�هرداری اصفهان و در صورت لزوم ش�هرهای اطراف )ش�اهین ش�هر، 

بهارستان و ...(
2-عملی�ات قال�ب بندی و بتن ریزی فازهای 3 و 4 ایس�تگاه مترو می�دان آزادی واقع در محدوده 

منطقه پنج شهرداری اصفهان 
متقاضیان ش�رکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اس�ناد از تاریخ نشر آگهی لغایت 94/2/2 
به س�ازمان عمران ش�هرداری اصفهان واق�ع در خیابان 22 بهمن مجتم�ع اداری امیرکبیر مراجعه و 

پیشنهادهای خود را تا پایان وقت اداری مورخ 94/2/3 به دبیرخانه سازمان تحویل نمایند. 
تلفن: 031-32670813

www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

شهرداری باغبادران باستناد مجوز شماره 549 مورخ 93/11/29 شورای اسلامی شهر  در نظر دارد 
نس�بت به واگذاری بهره برداری از محل اس�تقرار پارک بادی به صورت اجاره ماهیانه به آدرس 
انتهای پارک ساحلی روبروی اداره آب و فاضلاب شهر باغبادران با قیمت پایه کارشناسی به مبلغ 
6/890/000 ریال و به ازای هر ماه و به مدت سه سال از طریق برگزاری آگهی مزایده عمومی اقدام 
نماید، لذا متقاضیان محترم می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مزایده حداکثر 
تا پایان وقت اداری روز پنجشنبه مورخ 94/2/3 به واحد امور قراردادهای شهرداری مراجعه نمایند. 
1-متقاضی�ان م�ی بایس�تی جه�ت دریافت اس�ناد مزایده مبل�غ 300/000 ریال به حس�اب ش�ماره 
0103939166009 شهرداری نزد بانک صادرات شعبه باغبادران واریز و رسید آن را به واحد درآمد 

شهرداری ارایه نمایند. 
2-متقاضی�ان می بایس�تی مع�ادل 5 درصد به�ای کل اج�اره مبل�غ 12/402/000 ریال را به حس�اب 
3100005159008 این شهرداری نزد بانک ملی شعبه باغبادران واریز و یا ضمیمه اسناد مزایده نمایند. 

سایر شرایط در آگهی مزایده مندرج می باشد.
3-متقاضیان فرصت دارند حداکثر تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 94/2/5 پاکات پیشنهادی 

خود را به دبیرخانه محرمانه شهرداری تحویل نمایند. 

 موض�وع و اعتب�ار مناقص�ه: انجام تعمیرات اساس�ی و خرید لوازم جه�ت اورهال جایگاه ه�ای CNG واقع در بل�وار  امام 
)پلیس راه( و کمربندی جنوب شهر نجف آباد، بدون تعدیل و ما به التفاوت، با اعتباری به مبلغ 1/600/000/000 ریال. 

مدت انجام مناقصه: 30 روز 
دستگاه مناقصه گزار: شهرداری نجف آباد 

محل اجرای عملیات: واقع در بلوار امام )پلیس راه( و کمربندی جنوب شهر نجف آباد.
ش�رایط ش�رکت در مناقصه: دارا بودن صلاحیت  از ش�رکت ملی پخش فرآوردهای نفتی ایران و و رتبه لازم متناسب 
با موضوع مناقصه، رعایت س�قف قرارداد، داشتن ش�خصیت حقوقی و مطابقت اساسنامه شرکت با موضوع مناقصه و 
ارایه آخرین تغییرات شرکت در روزنامه رسمی که منقضی نشده باشد )شرکت کنندگان در مناقصه باید رعایت منع 

مداخله کارکنان دولت را بنمایند(.
مهلت و محل دریافت و تحویل اس�ناد مناقصه و پیش�نهاد قیمت: از ش�رکت های واجد ش�رایط دعوت می شود جهت 
کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مناقصه تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 94/02/09 به امور قراردادهای 
شهرداری نجف آباد مراجعه و پییشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 94/02/15 به دبیرخانه 
محرمانه ش�هرداری نجف آباد تحویل نمایند. )دریافت اس�ناد مناقصه به صورت حضوری و با ارایه معرفی نامه کتبی، با 

مهر و امضاء مجاز و تعهد آور شرکت انجام می گیرد( 
برندگان اول و دوم و سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرار نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 

سایر اطلاعات و جزییات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است. 
مبلغ فروش اسناد مناقصه: مبلغ 200/000 ریال طی فیش واریزی به حساب سیبا بانک ملی به شماره 0104544156001 درآمد 

شهرداری نجف آباد 
میزان سپرده: معادل 5 درصد کل اعتبار مبلغ )80/000/000( ریال را طی فیش واریزی به حساب سپرده شماره 0104544150002 

شهرداری نجف آباد و یا معادل آنرا ضمانتنامه معتبر بانکی ارایه نمایند. 
تذکر: شهرداری نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار می باشد. 
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با افزایش روزافزون محبوبیت ساعت های هوشللمند، ردیاب های سللامت باید قابلیت های ویژه داشته باشند 
و طراحان دسللتبند هوشللمند Garmin Vivosmart نیز به این وادی پا گذاشللته اند. این دستبند سبک 
19 گرمی، با اپ های گوشی های هوشللمند اندرویدی یا ios  کار می کند و اطاعاتی همچون فاصله طی شده، 
تعداد قدم ها و میزان کالری سوزانده شده را نشللان می دهد. سنسورهای این فناوری پوشیدنی همچنین تعداد 
ساعت های غیرفعال بودن کاربر، میزان و کیفیت خواب را نشان می دهد. حتی ایمیل های دریافتی نیز روی صفحه 
نمایشگر OLED این دستبند با کیفیت 16×128 پیکسل نمایش داده می شللود و کاربر می تواند آهنگ های 
گوشی را عوض کند یا صدای آن را کم و زیاد کند. این دستبند ضدآب است و با آن می توانید تا عمق 50 متری 
شنا کنید، ظرف بشویید یا بدون باز کردن آن، به حمام بروید. این دستبند هر پنج روز یک بار نیاز به شارژ دارد که 
از طریق یک یو.اس.بی شارژر انجام می شود. Garmin Vivosmart با بهای 170 دلار در بازار موجود است.

لینکدین، شبکه اجتماعی افراد شاغل و متخصص اعام کرد که شرکت مشهور آموزشی » لیندا« )Lynda( را 
به قیمت 1.5 میلیارد دلار خریداری خواهد کرد. این خرید شامل 52 درصد پول نقد و 48 درصد سهام خواهد 
بود و انتظار می رود که فرایند آن در نیمه  دوم سللال 2015 تکمیل شللود. در اطاعیه  مشترک این دو شرکت 
گفته شده که از این پس بیشتر کارمندان لیندا در بخش های مختلف لینکدین به فعالیت مشغول خواهند شد.

» رایان رولانسللکی« )R. Rolanskey(، مدیر بخللش محصولات محتوایی لینکدین در وباگ این شللرکت 
نوشللته اسللت: » عقیده دارم با کنار هم آمدن لینکدین و لیندا، سللرعت پیشللرفت افراد شللاغل و متخصص 
افزایش پیدا می کند و همینطور به پتانسللیل های خود در مسللیر کسللب مهارت های جدید پی خواهند برد.«

وی افللزوده کلله لینللدا مهارت هللای مللورد نیللاز بللرای هللر شللغل را در اختیللار کاربللران شللبکه ی اجتماعللی 
لینکدیللن قللرار خواهللد داد. لینللدا در سللال1995و توسللط»لیندا واینمللن« )L. Weinman( تاسللیس شللد. 

لیندا به تصاحب لینکدین 
درآمد

 دستبند  هوشمند
 170 دلاری 

دوربین عکس برداری کانن 
ویدیوی K4 ضبط می کند

امروزه ثبت ویدیو 
با اسللتفاده از دوربین های عکاسی رواج بسللیاری یافته و 
DSLR ها و دوربین های بدون آینه توانسللته اند به شکل 
قابل توجهی نیازهای تصویربللرداران را تامین کنند. با این 
وجود، کماکان دوربین سللازان ظاهر مخصوص عکاسی را 
برای این دوربین ها برمی گزینند. دوربیللن جدید کانن با 
نام XC10 راه دیگری در پیللش گرفته و اگرچه با کیفیت 
بالای خود عکاسللان را راضی نگه خواهد داشللت، شکل و 
شللمایلی مانند یک دوربین فیلمبرداری بلله خود گرفته 
 Cinema EOS دی ان ای دوربین های XC10 .اسللت
کانن مانند C100 را در خود دارد. سنسللور آن ایزویی با 
حساسللیت 20 هزار دارد و قادر به ضبط ویدیوهای K4 و 
p 1080  به ترتیب در سللرعت های 30 و 60 فریم بر ثانیه 
است. سنسور 1 اینچی XC10 از نوع CMOS و با دقت 
 ،Digic DV  5 12 مگاپیکسل اسللت و کانن از پردازنده
 لنز واید با فاصللله کانونی 24-240 میلی متللر، دیافراگم 
F 2.8-5.6، زوم x 10  و لرزشگیر تصویر لیزری برای ثبت 
بهترین و روان ترین تصاویر ممکن اسللتفاده کرده اسللت. 
سوکت میکروفون، جک هدفون، پورت HDMI 1.4، یو 
اس بی و وای فای از امکانات ارتباطی XC10 است. کانن 
 DSLR می گوید که دوربیللن جدیدش از دوربیللن های
مانند سللری D5 و Rebel نیز سللبک تر است که عاوه 
بر راحتی حمل و نقل، آن را برای اسللتفاده در پهپادها نیز 
مناسب کرده است. این دوربین برای افرادی که تمایل به 
حمل تجهیزات دست و پاگیر فیلمبرداری و عکس برداری 
ندارند، بسللیار کارگشللا خواهد بود. البته شاید سنسوری 
یک اینچی نتواند کیفیتی چون یللک دوربین DSLR را 
 ارائه کنللد، اما دوربین های با سنسللور یللک اینچی مانند

 Sony RX100 ثابت کرده اند که با چنین سنسوری هم 
تصاویر با کیفیتی به دسللت می آید. با امکانات بزرگی که 
کانن به شما می دهد، انتظار پرداخت پولی هنگفت را هم 
دارد. قیمت پیشنهادی کانن برای این دوربین 2499 دلار 

است. XC10 در ماه ژوئن به بازار می آید.

»کوبو« )Kobo( قصد دارد با کتابخوان جدید خود بسیاری از 
مشتریان بازار تبلت های کتابخوان را به سمت خود جذب کند. 
کتابخوان جدید این شرکت معروف با نام Glo HD رونمایی 
ش�د. این کتابخوان دارای صفحه نمایش لمسی شش اینچی با 
رزولوشن ppi 300 است که آن را هم رده با گوشی های با صفحه 
نمایش رتینا قرار می دهد. با چنین رزولوشنی متن کتاب های 

الکترونیک�ی با شارپنس�ی بی نظیر و بدون شکس�تکی به نمایش 
گذاشته می شود و حس خواندن یک کتاب کاغذی را برای خواننده 
تداعی می کند.علاوه بر رزولوشن فوق العاده و باتری دو ماهه آن، 
 Glo HD .مهم ترین ویژگی این کتابخوان، قیمت رقابتی آن است
 Kindle قیمتی 130 دلاری دارد که 70 دلار ارزان تر از کتابخوان

Voyage آمازون است.

هر دو کتابخوان آمازون و کوبو از تکنولوژی صفحات الکترونیکی 
Carta بهره می برند و از رزولوشن و وزن یکسانی )180 گرم( هم 

برخوردارند. علاوه بر این، حافظه داخلی هر دو، چهار گیگابایت 
است.  با ویژگی های یکسانی که هر دو کتابخوان دارند، قیمت کمتر 
Glo HD می تواند برگ برنده ای برای کوبو باشد. این کتابخوان از 

اول » ماه می«  فروش خود را آغاز می کند.

رونمایی از رقیب  آمازون  خبر فناوری

با آی فون 6 یک دستی کار کنید! حذف اپلیکیشن Gmail از اندروید جایگزین کردن تمام فونت ها در پاورپوینت

گوشی های iPhone 6 و Plus 6 iPhone نسبت به مدل های قبلی گوشی های آی فون دارای صفحات نمایش 
بزرگ تری هستند. این موضوع طبیعتاً می تواند لذت بیشتری را نصیب کاربرانی کند که از صفحات نمایش بزرگ 
لذت می برند. اما صفحات نمایش بزرگ یک مشکل جدی نیز دارند و آن این است که نمی توان همواره با آنها با یک 
دست کار کرد و باید با یک دست گوشی را نگه داشت و با دست دیگر صفحه نمایش را لمس کرد. اما در آی فون 6 
و آی فون 6 پاس این مشکل با قابلیتی به نام Reachability حل شده است. به وسیله  این قابلیت می توان به 
آسانی با یک دست با گوشی در هر حالتی کار کرد. در حالت Reachability صفحه نمایش گوشی به سمت پایین 
کشیده می شود و فضای خالی در بالای صفحه نمایش ایجاد می شود. این موضوع موجب این خواهد شد که صفحه 
 Reachability نمایش بزرگ گوشی عماً به یک صفحه نمایش کوچک تبدیل شود. برای دست یابی به حالت

کافی است دو بار سریع و پشت سر هم دکمه Home گوشی را لمس کنید. 

 Menu > Settings سیستم  عامل اندروید به آسانی و از طریق محیط اپلیکیشن با ورود به Gmail در اپلیکیشن
می توانید یک حساب Gmail جدید را بر روی این اپلیکیشن تنظیم کنید. اما اگر قصد حذف یک حساب از این 
اپلیکیشن یا به اصطاح Log Out را داشته باشید، نحوه  کار تا حدودی متفاوت است. در این ترفند به نحوه  حذف 
 Apps سیستم عامل اندروید خواهیم پرداخت. بدین منظور: ابتدا Gmail حساب تنظیم شده بر روی اپلیکیشن
را لمس کنید. سپس در میان اپلیکیشن های موجود، Settings را یافته و آن را لمس کنید. اکنون در زیرشاخه

Accounts بایستی Google را لمس نمایید. 
 Remove account  حال آدرس ایمیل خود را که در این قسمت نمایش داده می شود لمس کنید. اکنون دکمه
را لمس کرده و سپس مجدد در پیامی که نمایش داده می شود Remove account را انتخاب کنید. با این کار 

حساب تنظیم شده بر روی اپلیکیشن Gmail حذف خواهد شد.

فرض کنید در حال طراحی یک فایل پاورپوینت هستید و از یک فونت خاص به مراتب در قسمت های مختلف 
استفاده کرده اید. اما در پایان کار، از انتخاب این فونت راضی نیستید و ترجیح می دهید یک فونت دیگر را جایگزین 
آن کنید. طبیعتاً بررسی تمامی اسایدهایی که این فونت در آنجا استفاده شده و جایگزین کردن فونت جدید کار 
دشوار و وقت گیری به نظر می رسد. اما نیازی به این کار نیست؛ چرا که در محیط نرم افزار Powerpoint می توانید 
به آسانی یک فونت را در کل اسایدهای پاورپوینت جایگزین فونت دیگری کنید. برای این کار کافی است در تب 
نخست، یعنی تب Home، از محدوده  Editing بر روی فلش کوچک کنار Replace کلیک کنید.اکنون گزینه  
Replace Fonts را انتخاب نمایید )در Powerpoint 2003 برای یافتن این گزینه از منوی Format اقدام 
کنید(. در پنجره  باز شده در قسمت Replace، فونتی که می خواهید تغییر کند و در قسمت With فونت جدید 

را انتخاب کنید و سپس روی دکمه   Replace کلیک کنید.

ی نرم افزاری
ترفندها

لباس های تان را هوشمندتر کنید 

لباس پوشیدن مختص انسللان بوده و نحوه پوشیدن 
لباس در سراسر جهان تقریبا مشابه است. این ویژگی 
نقش مهمی در همه فرهنگ ها ایفا کرده و مخلوطی 
از معانی و نشانه ها را از طریق نمادشناسی مد منتقل 

می کند.
 یک محقق موسسلله فناوری ماساچوست )ام آی تی( 
زیپ هوشللمندی طراحی کرده که در زمان پرخوری 

فرد، به طور خودکار باز می شود.
 Zipperbot که توسط آدام وایتون به عنوان بخشی 
از پایان نامه اش در مورد خیاطی رباتیک ساخته شده 
است، از حسگرهایی برای باز و بسته کردن دندانه های 
زیپ در پاسللخ به حرکاتللی مانند افزایللش دور کمر 

بهره می برد.
 این فناوری از حسللگرهای اپتیکال بللرای قرار دادن 
دقیق دندانه ها بر روی یکدیگر استفاده کرده تا زیپ 

جمع نشده یا در مواد اطرافش گیر نکند.
 زیپ مذکور همچنین از حسللگرهای هوشمند برای 
شناسایی حرکت اسللتفاده می کند. در حالت نظری، 
این فناوری می تواند برای تنگ یا گشاد کردن لباس 
پس از غذا خوردن یا در زمان نشستن و برخاستن به 

کار گرفته شود. 
سایر کاربردهای آن می تواند شامل کمک به کودکان 

یا افراد ناتوان در پوشللیدن 
لباس یا بسللتن لباس های 

سخت باشد.
وایتللون،  گفتلله  بلله 
Zipperbot یللک بسللتر 
مداوم رباتیللک برای متصل 
کردن لبه هللای پارچه بوده 
که جهللت بررسللی کنترل 
مستقل یک ژسللت مربوط 
 بلله خیاطللی تولید شللده 

است. 
وایتون بر این باور اسللت که 

ادغام رباتیک و مد در خیاطللی به ارتقای کاوش های 
هویت برای انسان و ربات خواهد انجامید. 

نمونه پیش ساخت هوشمند این زیپ به طور بی سیم 
با یک برنامه برای پیگیری گام ها، تنگ و گشاد کردن 
لباس در زمان حرکت کاربر و حتی اعام هشللدار در 

زمان تنبل شدن فرد همگام می شود.
 همچنین محققان یک کمربند خللود تنظیم کننده 
معرفللی کرده اند کلله Belty نام گرفته اسللت. مدل 
فلزی و پاسللتیکی این فناوری توسللط برتراند دلپا 
 Emiota و کارین کولم، طراحان پاریسللی شرکت

ساخته شده است.
اگر اندازه دور کمر افزایش یابللد، کمربند به کاربر از 
طریق یک برنامه هشللدار می دهد کلله وی در حال 

افزایش وزن است. 
همچنین در زمان نشسللتن، کمربند بازتر می شود تا 
به فرد فضای تنفسی بیشتری ارائه داده و پس از بلند 
شللدن وی، به طور خودکار تنگتر می شود. این کار با 
پیگیری کشش ایجاد شده بر روی حسگرهای درون 

کمربند انجام می شود.
کمربند Belty همچنین اگر کاربر برای مدت طولانی 

در جایی ثابت باقی مانده، به وی هشدار می دهد تا از 
جا برخاسته و راه برود.

 از یللک برنامه نیللز می توان بللرای تنظیللم حداکثر 
و حداقل بسللته شللدن کمربند اسللتفاده کرد تا در 
 زمان تنظیم خودکار، خیلی سللفت یا شللل بسللته

 نشود. 
همچنین اگر کاربر دسللتگاه پیگیری تناسللب اندام 
خللود را در خانه جا بگذارد، کمربند از شتاب سللنج و 
ژیروسکوپ برای ضبط گام ها و سطح ورزش برخوردار 

بوده که با برنامه مطابق می شود.

معرفي دو گجت پوشیدني که سلامت ما را کنترل مي کنند

پورشه )Porsche( نسخه S مدل پانامرای خود را برای سال 
2015 میادی دسللتخوش تغییراتی کرده که به نظر می رسد 
در مجموع باعث بهبود و دوست داشللتنی تر شللدن آن نسبت 
به سال های قبل شده است. پورشه پانامرا با شماره مدل 970 
)Porsche Panamera( یللک خللودروی سللدان لوکس 
چهار سرنشللین با مشللخصه های یک خودروی کوپه و عقب 
هاچ بک است. در نمای بیرونی شاهد تغییرات نه چندان عمده 
اما کاربردی هسللتیم. ورودی های هوای جلو بزرگ تر شللده، 
شیشلله درب های عقب عرض بیشتری نسللبت به قبل دارند، 
اسپویلر فعال عقب بزرگ تر شده، محل نصب پاک هم پایین تر 
قرارگرفته اسللت. با نگاهی به درون کابیللن نیز موارد مختلفی 
نظیر تغییر رنگ چرمِ تریم از طوسیِ پاتینی به طوسیِ عقیق، 
صندلی های هشللت جهته با تنظیمات برقللی متنوع، گرم کن 
صندلی های جلللو، غربیلک فرمللان با قابلیت تنظیم دسللتی 
ارتفاع و فاصله، کنسول میانی جلو که تا بین صندلی های عقب 
امتداد دارد، پدال های تعویض دنده پشللت فرمان و... به چشم 

می آیند که با وجود لیست بلند بالایی از امکانات قابل سفارش 
در کنار این ها همه چیز قابل قبول اسللت. امللا مهم ترین تغییر 
جایگزینی پیشرانه 8 سیلندر V شکل 4.8 لیتری قبلی با یک 

نمونه کوچک ترسلله لیتری دو توربوی V6 است. 
موتور جدید توسللط خودِ کمپانی و تماماً 

از آلومینیوم ساخته شللده و شاید بتوان 
گفت به  نوعللی با نمونه مورد اسللتفاده 
در نسللخه پایه پانامرا خویشاوند است؛ 
اما ویژگی های تازه ای ازجمله اسللتفاده 

از منیزیم در بعضللی قطعات، زمان بندی 
متغیر برای سللوپاپ های خروجی و ورودی سیستم 

اگزوز، سامانه پاشش سللوخت جدید و... دارد که باعث تمیزی 
آن می شللوند. حداکثر قدرت خروجی آن 420 اسللب بخار و 
حداکثر گشللتاور نیز 520.6 نیوتون متر اسللت که نسبت به 
نمونه قبلی به ترتیب شاهد افزایش 20 اسب بخار و 15 نیوتون 
متر هستیم. بد نیست بدانید که گشتاور آن از 1750 تا 5000 

دور در دقیقه در دسترس است که نسبت 
به قبل )از 3500 تا 

 )V8 5000 دور در دقیقه در پیشللرانه
پیشرفت قابل توجهی محسوب می شود. مصرف سوخت نیز در 
شهر و خارجِ شللهر به ترتیب 13 و 8.7 لیتر در یکصد کیلومتر 
است که نسبت به 14.7 و 9.7 لیترِ پیشرانه قبلی بهبود خوبی 

داشته است.

پورشه پانامرا S فیس لیفت ۲01۵ چیست ؟
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معاون وزیر نیرو در امور برق و انرژی با بیان اینک��ه برنامه های ویژه ای برای جبران 
کسری برق و مقابله با خاموشی احتمالی برق داریم، گفت: اگر کارخانه ها و اداره ها و 
مشترکان با مصرف بالا در ساعات اوج مصرف برق با ما همکاری کنند از تعرفه های 

تخفیفی برخوردار خواهند شد.
هوشنگ فلاحتیان در پاسخ به این س��وال که آیا برنامه های مقابله با خاموشی برق 
در تابستان آغاز شده اس��ت یا خیر گفت: معمولاً پیک بار و نیاز مصرف برق در فصل 
تابستان به شدت نس��بت به س��ایر فصول افزایش می یابد، هرچند تولید برق نیز در 

این فصل افزایش می یابد، اما به دلیل شدت گرما کارایی نیروگاه ها نیز کم می شود، 
بنابراین برای پوش��ش نیاز حداکثری مصرف برق نیازمن��د مدیریت مصرف برق در 

این فصل هستیم.
وی افزود: برآوردها نش��ان می دهد که پیک بار برق در فصل تابس��تان به 52 هزار 
مگاوات برسد، این در حالی است که پیک بار مصرف برق در سال گذشته 48 هزار و 
600 مگاوات بوده است، بنابراین باید مشترکان بزرگ و کوچک برق نیز با ما همکاری 

لازم را داشته باشند.

رییس کمیسیون حمایت از تولید مجلس از تمام شدن بررسی لایحه رفع موانع تولید در 
چهارشنبه هفته جاری خبر داد.

حمیدرضا فولادگر   در مورد آخرین وضعیت لایحه رفع موانع تولید رقابت پذیر اظهار داشت: 
در اسفند ماه سال گذشته ایرادات گرفته شده از سوی شورای نگهبان به این لایحه رفع و 

هفته گذشته بررسی آن شروع شد.
رییس کمیسیون حمایت از تولید مجلس گفت:  در صورتی که ایرادی وجود نداشته باشد، 

چهارشنبه هفته  جاری لایحه رفع موانع تولید نهایی و برای اجرا ابلاغ خواهد شد.

وی با اشاره به ایرادات گرفته شده به لایحه از سوی شورای نگهبان تصریح کرد: بخشی 
از این ایرادات به مغایرت برخی مواد آن با اصل 175 قانون اساسی بود که نباید بار مالی 
داشته باشد و این مباحث رفع شده است. همچنین برخی احکام بودجه نویسی که مربوط 
به درآمد و هزینه می شود، باید رفع می شد و  چند مورد دیگر مربوط به اختیارات هیات 

وزیران و رفع ابهام در این زمینه بود.
این نماینده مجلس تاکید کرد: همچنین ابهاماتی در مورد سیاست های اصل 44 و برنامه 

پنجم در این لایحه وجود داشت که برطرف شده است.

معاون وزیر نیرو در امور برق و انرژی خبر داد؛

آغاز  برنامه مقابله با خاموشی برق در تابستان
رییس کمیسیون ویژه حمایت از تولید مجلس:

بررسی لایحه رفع موانع تولید در شورای نگهبان چهارشنبه تمام می شود
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یکی از جذابیت های روزهای آغازین فصل 
بهار، دی��دن و چش��یدن میوه ه��ای زیبا و 

خوشرنگ نوبرانه است. 
این روزها در اکثر مغازه های میوه فروش��ی 
سبزی چغاله و گوجه س��بز در کنار قرمزی 
توت فرنگی و رنگ خوش و ملایم طالبی و گرمک 
 چش��م هر بیننده ای را م��ی ن��وازد و او را ترغیب 
می کند تا حتی اگر مقدار کمی هم شده از این میوه های 

نوبرانه خرید کند.
اما شنیدن قیمت این میوه های خوش آب و رنگ 
که نعمت های بی بدیل خداوند مهربان هستند، مو 
را بر تن خریدار صاف می کند. چغاله بادام کیلویی 
40 هزار تومان،گوجه س��بز به این خوش��رنگی و 
خوش��مزگی که دیدنش دهان هر بیننده ای را آب 

می اندازد کیلویی 50 هزار تومان؛ یعنی به عبارتی 
خرید حتی ربع کیلو از این میوه ها متحمل صرف 

هزینه ای غیرمعقول و غیر منطقی است.

   گوجه سبز کیلویی 40 هزار تومان!
مش��کل برخی از میوه ه��ای نوبرانه این اس��ت که 
نمی توان منتظر ش��د ت��ا چند روز دیگ��ر قیمت 
 آنها کاهش یابد؛ چ��را که تا چن��د روز دیگر خبری از 
چغاله های ری��ز و ت��رد و گوجه س��بزهای ترش و 

کوچک نیست.
 هرس��اله با فرا رس��یدن فصل به��ار و به ب��ازار آمدن 
میوه ه��ای نوبرانه، اعت��راض م��ردم از قیمت های 
نجومی این نوع میوه ها ش��نیده می ش��ود؛ اینکه 
چرا قیمت میوه های نوبران��ه از میوه های خارجی 

و وارداتی هم بیشتر اس��ت؟ و چرا تنها عده بسیار 
مع��دودی از مردم م��ی توانند این نوع می��وه ها را 
 خری��د کنند؟ س��وال هرس��اله متقاضی��ان خرید 

میوه های نوبرانه است.
قیمت میوه های نوبرانه در سراسر کشور به صورت 
غیر معقولی مردم را آزار می دهد؛ اس��تان اصفهان 
هم از این مس��اله بی نصیب نیس��ت، به نحوی که 
قیمت گوجه سبز در مناطق مختلف شهراصفهان 
بین کیلویی40 تا 60 هزار توم��ان و قیمت چغاله 
بادام از کیلویی 12 هزار تا 40 ه��زار تومان متغیر 
است. قیمت طالبی در بیش��تر نقاط شهر کیلویی 
سه هزار و 500 تومان اس��ت و قیمت توت فرنگی 
 در هرکیلو از چه��ار هزار ت��ا 10 هزارتومان متغیر 
اس��ت. رییس اتحادیه میادین میوه وتره بار استان 

اصفهان در این خصوص گف��ت: قیمت میوه های 
 نوبرانه هر فصل در همه جای کش��ور بیشتر از سایر

 زمان هاس��ت و اس��تان اصفهان هم از این افزایش 
قیمت بی نصیب نیست. ناصر اطرج اذعان داشت: به 
طور قطع میوه های نوبرانه در اصفهان کمتر از سایر 
شهرها به خصوص تهران قیمت گذاری شده است.

   خرید میوه های نوبران�ه از بازارهای روز 
منطقی تر است

وی افزود: امری طبیعی است که میوه ای که تازه به 
بازار می آید گرانتر از زمانی که وارد فصل آن میوه 
می شویم عرضه می ش��ود؛ اما در این میان برخی 
از س��ودجویان که در کوچه پس کوچه های شهر 
اقدام به فروش میوه ه��ای نوبرانه می کنند، قیمت 
این نوع میوه ها را به ص��ورت دلخواه و غیرمنطقی 

بالا می برند.  
رییس اتحادیه میادین میوه وتره بار استان اصفهان 
خاطر نشان کرد: بهتراست ش��هروندان عزیز برای 
خرید میوه های نوبرانه به بازاره��ای روز که محل 
عرضه می��وه به قیمت مناس��ب هس��تند مراجعه 
کنند تا بتوانند اینگونه میوه ه��ا را باقیمت واقعی 

خریداری کنند.
اطرج ادامه داد: قطعا قیمت ها طی چند روز آینده 
کاهش پیدا می کنند و مردم م��ی توانند راحت تر 
خرید کنند و الان در روزهای آغازین عرضه میوه های 

نوبرانه هستیم.
وی بیان داش��ت: یکی از دلایل گران بودن میوه های 
 نوبرانه کم بودن بار نوبرانه ها در میدان میوه و تره بار

اس��ت و بنابراین چون این میوه ها به وفور در بازار 
یافت نمی شوند گران تر هستند، اما در روزهای آتی 
که بار نوبرانه ها در میدان میوه و تره بار بیشتر عرضه 

شود قیمت ها هم کاهش خواهد یافت.

خبر اول
میوه های نوبرانه با قیمت های نجومی از راه رسیدندگروه اقتصاد

بازی میوه های نوبرانه با روح و روان بینندگان !

معاون وزیر بهداشت گفت: با توجه به اینکه تقلبات در همه 
زمینه ها در کشور توسط افراد سودجو هر روز بیشتر می شود، 
سازمان غذا و دارو آزمایش��گاه ها را با دستگاه های پیشرفته 
تجهیز می کند، بنابراین شناسنامه دار شدن برنج های داخلی 
نیز آغاز شد.  رسول دیناروند، در مورد شناسایی و پیشگیری از 
تقلبات جدید اظهار داشت: آزمایشگاه های کنترل سازمان غذا 

و دارو در سراسر کشور تقویت و مجهز خواهند شد.
وی گفت: با توجه به اینکه تقلبات در همه زمینه ها در کشور 
توسط افراد سودجو  هر روز بیشتر  می شود، بنابراین سازمان 

غذا و دارو آزمایشگاه ها را با دس��تگاه های پیشرفته و مدرن 
تجهیز خواه��د کرد. دینارون��د عنوان کرد: در س��ال جاری 
فرآورده های سلامت  محور را با جدیت کنترل خواهیم کرد 
و محصولات پرمصرف مثل برنج، آرد، لبنیات و فرآورده های 
گوشتی در اولویت اس��ت و با جدیت از لحاظ سلامتی کامل 
کنترل خواهد شد. وی در ادامه با بیان اینکه در کنترل برنج های 
وارداتی کارهای بس��یار خوبی انجام ش��د، خاطرنشان کرد: 
شناسنامه دار کردن برنج های وارداتی انجام شده و برنج های 

تولید داخل نیز در حال انجام است.

معاون برنامه ریزی س��ازمان صنای��ع کوچک دلیل تعطیلی 
14درصد صنایع کوچک را فقدان بازار و نخریدن کالای ایرانی 
از سوی مردم اعلام کرد و گفت: به شرط حمایت دولت و مردم، 
در مدت دو سال می توان 1۹۳هزار شغل در این خصوص ایجاد 
کرد. فرشادمقیمی گفت: هم اکنون 61 درصد واحدهای حوزه 
صنایع کوچک که دچار تعطیلی شده اند از نبود نقدینگی رنج 
می برند. وی افزود: بخش عمده ای از صنایع کوچک به دلیل 
نبود نقدینگی دچار مشکلات شده اند و 14 درصد این صنایع 
نیز از موضوع فقدان بازار و 8 درص��د از تأمین مواد اولیه رنج 

می برند. مقیمی گفت: در س��ازمان صنایع کوچک از س��ال 
گذشته برای رونق این صنایع طرحی تهیه شد که به تصویب 
هیات وزیران رسید و امیدواریم امسال با همت بانک مرکزی 
بتوان بخشی از منابع و تسهیلات را به حوزه صنایع کوچک 
سرازیر کرد تا صنایع کوچک تعطیل شده احیا شود و صنایعی 

که ظرفیتشان کاهش یافته است تکمیل ظرفیت شود.
وی افزود: در مدت دو س��ال می ت��وان 1۹۳هزار ش��غل در 
 این خص��وص ایج��اد و 1۹ه��زار واحد صنعت��ی را تکمیل 

ظرفیت کرد.

معاون مدیرکل سامانه تامین کالا و حمایت از ساخت داخل 
وزارت نفت با بیان اینکه ایران در س��اخت تجهیزات صنعت 
نفت در منطقه خاورمیانه پیشتاز است، گفت: رفع تحریم ها 
به سود س��ازندگان داخلی بوده و زمینه ای را فراهم می کند 
تا ش��رکت های ایرانی در بازارهای جهان��ی حضور پررنگی 

پیدا کنند.
غلامرضا معینی در خصوص وضعیت س��اخت داخل، پس از 
ورود رفع تحریم ها و ورود ش��رکت های خارجی به کش��ور، 
اظهار داش��ت: می توان از فرصت ناش��ی از رفع تحریم ها به 

خوبی اس��تفاده و دانش فن��ی، فناوری و لایس��نس اقلام و 
تجهیزات مورد نیاز صنعت نفت را وارد کشور کرد.

وی افزود: همچنین می توان از فرص��ت رفع تحریم ها برای 
اخذ گواهینامه ه��ای کیفیت برای کالاهای تولید ش��ده در 

داخل کشور استفاده کرد.
 معینی با بی��ان اینکه س��ازندگان ایرانی در س��ال ه��ای اخیر

 توانسته اند، توان خود را ارتقا داده و تجهیزات زیادی را تولید کنند، 
 گفت: با دریافت لایس��نس و گواهینامه های معتبر بین المللی

می توان به راحتی در بازارهای بین المللی وارد شد.

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری تسنیم یکصد 
و پنجاهمین سالگرد تاس��یس اتحادیه جهانی مخابرات با 
 شعار » مخابرات و فناوری اطلاعات، محرک های نوآوری«

 نام گذاری شد.
 اتحادیه جهانی مخابرات از سال 1865 تاکنون شهرتش 
رابه عنوان یکی از قوی ترین و کارآمدترین س��ازمان های 

جهان به اثبات رسانده است.
ب��ه عن��وان قدیمی تری��ن عض��و س��ازمان مل��ل متحد، 
فعالیت های خود را هم راستا با توس��عه حوزه مخابراتی و 

 فناوری های اطلاعاتی و ارتباطی در جه��ان ادامه خواهد 
داد.

ای��ن اتحادی��ه در آس��تانه 150 س��الگی، ب��ا نگاه��ی به 
دستاوردهای گذش��ته خود به تحولات پر شتاب فناوری 

جهانی فناوری اطلاعات و ارتباطات پاسخ می دهد.
اتحادیه جهان��ی مخابرات در نظ��ر دارد ت��ا فناوری های 
اطلاعاتی و ارتباطی در سال 2015 را به عنوان محرک های 
نوآوری، همراس��تا در سراس��ر دنیا پر رنگ ت��ر از پیش به 

نمایش درآورد.

حضور گسترده شرکت های ایرانی در بازارهای جهانی پس از رفع تحریم ها
 

شناسنامه دار شدن برنج های داخلی آغاز شد

شعار سال ۲0۱۵ » مخابرات و فناوری اطلاعات، محرک های نوآوری«  شدنخریدن کالای ایرانی ۱4درصد صنایع کوچک را تعطیل کرد

مقام ارشد صنعت نفت: رییس سازمان غذا و دارو:

از سوی اتحادیه جهانی مخابرات؛معاون برنامه ریزی سازمان صنایع کوچک:

آیا اشتغال به سوزاندن اموات غیر مس��لمان و اجرت گرفتن در 
برابر آن، جایز است؟ 

حضرت آیت الله خامنه ای: س�وزاندن اجساد اموات غیر 
مسلمان، حرام نیست. بنابراین اش�تغال به آن و گرفتن 

اجرت در برابر آن، اشکال ندارد.

نقش لذت های روزمره در زندگی 
انسان چیست؟

بسیاری از انسان ها نیمه نخست زندگی 
خود را به » انتظار« آین��ده می گذرانند 
و نیمه دوم را در »حس��رت« گذش��ته!؛ 
حسرت و افسوس و دریغ و اندوه نسبت 
به فرصت های از دست رفته ای که می شد 
تصمیم بهتری گرف��ت و فردایی بهتر از 
امروز ساخت! گویی حکایت زندگی همانند دکمه پیراهنی است که 
اولی را اشتباه بستی تا آخرش اشتباه می روی و بدبختی آن است که 

وقتی به اشتباهت پی می بری که به آخر رسیده ای.
به این خاطر توصیه می کنند:

* چنان زندگی کن که در لحظات آخر حیات آرزو داری چنان باشی.
* اگر بازیگر زندگی خود نباشی، بازیچه می شوی.

* به آن می ارزی که به آن می ورزی.
* بنده آنی که در بند آنی.

گاه نیز تأکید می کنند: مبادا به خاطر دیگران زندگی کنی که اغلب 
مردم از ترس اینکه مبادا مورد تمسخر قرار گیرند به گونه ای مسخره 
زندگی می کنند! به این دلیل که اگر غیر از ما همه کور بودند، نه به خانه 
با شکوه احتیاج داش��تیم نه به مبل عالی و نه ماشین شیک و آخرین 
مدل به آن گرانی!! آری، با نگاهی به اطراف در می یابیم که: بعضی به لبه 
مرگ می رسند بی آن که زندگی کرده باشند، بلکه همیشه در هیاهیو 
و هیجان، ظاهر بینی و س��طحی نگری، خوش گذرانی و بیهودگی و 
سرانجام افسوس و حس��رت، اندوه و دریغ! از این رو صاحبان خرد و 
اندیش��ه با زبان دعا گفته اند: خدایا! رحمتی کن تا در لحظه مرگ بر 

بیهودگی لحظه هایی که به نام زندگی تلف کردم، سوگوار نباشم!
و یا با زبان شعر سروده اند:

چشم خونبارست ابر نوبهار زندگی
آه افسوس است سرو جویبار زندگی

یک دم خوش را هزاران آه حسرت در قفاست
خرج بیش از دخل باشد در دیار زندگی 
پروردگار حکیم حقیقت یا واقعیت جاری در اندیشه ها و انگیزه ها را در 
پنج دوره: کودکی، نوجوانی، جوانی، میانسالی و کهنسالی این گونه 
نیَْا لعَِبٌ ولَهَْوٌ وزَیِنَةٌ وَتفََاخُرٌ بیَْنَکُمْ  َّمَا الحَْیَاةُ الدُّ مطرح می فرماید: اعْلمَُوا أنَ
الِ وَالْأَوْلَادِ؛ بدانید که زندگی دنیا بی هدفی یا بازی،  وَتکََاثرٌُ فيِ الْأَمْ��وَ
سرگرمی و گذران زندگی، تجمل پرستی یا زینت گرایی، خودبرتربینی 
و فخرفروشی، افزون طلبی در فرزند و دارایی است.  گویی در این نقشه 
راه، دارندگان عمر زیاد کودکان میانسال و کهنسالی هستند که با اشیا 
و اشخاص کسب شخصیت و با هیاهو و هیجان های ظاهری زندگی، 
احس��اس برتری می کنند، گاه به زینت و ثروت و گاهی به عظمت و 

شهرت دل خوش کرده اند، غافل از اینکه:
* زندگی برای کسانی که عاقلانه زندگی می کنند کمدی است و برای 

احساسی ها، تراژدی.
* س��عادت و کامیابی در زندگی تابع حوادث نیست، بلکه از ما منشأ 

می گیرد.
* برای آنکه عمر طولانی و آرامش شایسته ای داشته باشیم باید آهسته 

زندگی کنیم.
* خوشبختی در زندگی، پروانه ای است که اگر او را دنبال کنید از شما 

می گریزد ولی اگر آرام بنشینید روی سر شما خواهد نشست!
قرآن کریم پایان این همه هیاهو را »هیچ« می داند و سرانجام سطحی 
نگری و روز مرگی را چونان بارانی می داند که با آمدن آن کشاورزان را 
شاد و خوشحال می سازد، اما پس از نوروز و بهار ]زندگی[ سرمایه آنان رو 
به خشکی می گراید و آن سبزی و زیبایی را به زردی می کشاند. بادهای 
داغ تابستانی آن را خشک و دم سرد پاییزی ریز ریز و پراکنده کرده و بر 
زمین و زیرگام ها می نشاند و پس از این سرا، )اگر گناهکار باشند( گرفتار 
عذابی سخت و رنجی فراوان می نماید. پیامبر اعظم با توجه به جلوه های 
زیبا و فریبای زندگی در کودکی با بازی، نوجوانی با سرگرمی، جوانی با 
زینت گرایی و ظاهر بینی، میانسالی با تفاخر و کهنسالی با تکاثر یا ثروت 
اندوزی فرمود:»لا تشغل بعیش آخره الحسره«؛ سرگرم عیش و لذتی 

]ظاهری و گذرا[ نباش که پایانش حسرت و ندامت است. 

صادرات ۱۲ هزار تن میگو در سال ۹۳
مدیرکل دفتر بهبود کیفیت فرآوری و توسعه آبزیان شیلات گفت: 
سال گذشته تا هفته سوم اسفند حدود 12 هزار تن میگو صادر و امسال 
این سازمان، توسعه پرورش ماهی در قفس، توسعه صید در آب های 

دور و صید فانوس ماهیان را در دستور کار دارد.
 به گزارش اصفهان زیبا به نقل ازفارس، عیسی گلشاهی گفت: سال 
گذشته تا پایان هفته سوم اسفند حدود 11 هزار و 700 تن میگو صادر 
شد. وی در مورد برنامه ریزی برای توسعه تولید، گفت: توسعه پرورش 
ماهی در قفس و توس��عه صید در آب ه��ای دور و فانوس  ماهیان در 

دستور کار سازمان شیلات در سال جاری قرار دارد.
گلشاهی تصریح کرد: سازمان شیلات در  نظر دارد، امسال برای صید 
تن ماهیان و ماهیانی که دور از سواحل کشور و در آب های آزاد موجود 

است اقدام کند.

احکام
گروه اقتصاد

عضو اتاق بازرگانی ایران با بیان اینکه در برنامه های 
چهارم و پنجم صراحتاً آم��ده که هیچ دولتی حق 
قیمت گذاری کالاها را ندارد، مگر در مورد کالاهای 
عمومی و ارزاق عمومی، گفت: شأن دولت بالاتر از 

این حرف هاست و دولت باید قیمت ها را آزاد کند.
مجیدرضا حری��ری در ارتباط با بخش��نامه اخیر 
اسحاق جهانگیری، معاون اول رییس جمهور مبنی 
بر ممنوعیت افزایش قیمت ه��ا به هرنحو و بدون 
هماهنگی با دولت و تضاد این بخشنامه با سیاست 
قبلی دولت یازدهم مبنی بر مخالفت با س��رکوب 
قیمت ها و دفاع از اقتصاد آزاد،  اظهار داش��ت: درد 
اصلی اقتصاد ایران عدم شفافیت، عدم آزادسازی 
و عدم رقابت است. وی  افزود: متاسفانه قوانین یک 
چیزی را می گویند و در مقابل بخش��نامه ها چیز 

دیگری را الزام می کنند!

آژانس بین المللی انرژی پیش بینی می کند، تولید 
نفت ایران سه تا  پنج سال پس از تحریم ها افزایش 

چشمگیری پیدا خواهد کرد.
فاتیح بیرول اقتصاددان ارشد گفت: حتی اگر ایران و 
قدرت های جهانی در پایان ماه ژوئن  به توافق نهایی 
در مورد مساله هسته ای این کشور دست پیدا کنند، 
بازار جهانی نفت شاهد افزایش چشمگیر عرضه نفت 
ایران تا بیش از پنج سال آینده نخواهد بود. درحالی 
که پیش بینی می ش��ود احتمال افزایش بلافاصله 
صادرات نفت ایران کم است، احتمال کاهش ملایم 
عرضه نفت در چارچوب قراردادهای آتی از س��وی 
 دیگر کش��ورها در حال افزایش اس��ت، زیرا آژانس

 بین المللی انرژی پیش بینی می کند، شرکت های 
نفتی در سال 2015 از سرمایه گذاری ها در اکتشاف 

و تولید نفت خواهد کاست.

رییس کمیسیون اینترنت سازمان نظام صنفی 
رایانه ای تهران با اشاره به اینکه از سال گذشته 
دسترس��ی ایران به برنامه های گ��وگل پلی باز 
شد و محدودیت های استفاده از خدمات کمتر 
شده بود، درباره  میزان تاثیر توافق لوزان در بازار 
فناوری اطلاعات ایران اظهار کرد: تحریم های 
پولی و بانکی باعث ش��ده که شرکت های فعال 
برای تجارت ه��ای جهانی خود دچار مش��کل 
شوند و به همین دلیل بیشتر شرکت های ایرانی 
نمی توانند به صورت مستقیم نقل و انتقالات را 

انجام دهند.
وی گفت: ایران در زمینه فناوری اطلاعات و با 
توجه به پتانس��یل های مخابراتی که در کمتر 
کشور های همس��ایه وجود دارد می تواند نقش 

اثر گذاری را در بازار های همسایه ایفا کند.

دستورالعمل خدمات پس از فروش خودرو با طرح 
و بررسی در سازمان ملی اس��تاندارد ایران، تبدیل 
به اس��تاندارد ملی ش��د. به گزارش اصفهان زیبا به 
نقل از خبرگزاری فارس،این دستورالعمل مصوب 
وزارت صنع��ت، مع��دن و تجارت ب��وده و ویرایش 
چهارم آن ابتدای امسال از س��وی این وزارتخانه به 
خودروسازان و واردکنندگان خودرو ابلاغ شده بود. 
با تبدیل دستورالعمل خدمات پس از فروش خودرو 
به استاندارد ملی، جایگاه حقوقی این دستورالعمل 
تقویت شده و از دستورالعمل داخلی یک وزارتخانه به 
یک سند ملی تبدیل و ضمانت اجرایی آن نیز افزایش 
یافته است. وزارت صنعت، معدن و تجارت و سازمان 
حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان مسوولیت 
نظارت بر حسن اجرای استاندارد ملی خدمات پس از 

فروش خودرو را بر عهده خواهند داشت.

در س��ال 1۳۹۳ دانه گندم خوراکی ب��ا ارزش دو 
میلیارد و 28۹ میلیون دلار و س��هم ارزشی 4.۳6 
درصد عمده ترین کالای وارد شده به کشور در سال 
1۳۹۳ بوده است. بر اساس این گزارش به ترتیب 
وس��ایل نقلیه، ذرت دامی به ارزش یک میلیارد و 
751 میلیون دلار،  برنج به ارزش یک میلیارد و 40۹ 
میلیون دلار، کنجاله سویا به ارزش یک میلیارد و 
2۳۹ میلیون دلار عمده ترین کالاهای وارداتی به 
کشور در سال 1۳۹۳ را تشکیل داده اند. همچنین 
کشورهای عمده طرف معامله از لحاظ ارزش طی 
سال 1۳۹۳ چهار کشور چین، امارات متحده عربی، 

جمهوری کره و ترکیه بوده اند.
کشور چین، امارات متحده عربی، جمهوری کره و 
ترکیه بیشترین حجم واردات به کشور را طی سال 

1۳۹۳ به خود اختصاص داده اند.

 دولت حق قیمت گذاری 
و دخالت در بازار ندارد

افزایش تولید نفت ایران 
۵-۳ سال پس از تحریم

ایران پتانسیل تبدیل به 
بازار منطقه ای IT را دارد

استاندارد ملی خدمات پس 
از فروش خودرو تدوین شد

گندم عمده ترین کالای 
خبروارد شده به کشور

رییس اتاق تعاون ایران؛
 گسترش تعاونی  مرزنشین

 برای مقابله با قاچاق
رییس اتاق تعاون ایران ضمن اشاره به اینکه در صورت 
گزارش حت��ی یک م��ورد تخلف درب��اره تعاونی های 
مرزنشین تا حد انحلال آنها پیش خواهیم رفت، درباره 
پتانس��یل های موث��ر آن در مقابله با قاچ��اق گفت: از 

ظرفیت های قانونی این بخش غفلت شده است.
بهمن عبداللهی با تش��ریح چهار اقدام موثر در حوزه 
جلوگیری از واردات قاچاق با استفاده از پتانسیل های 
بخ��ش تولید تعاونی ها اظهار داش��ت: انج��ام واردات 
قانونی و جلوگیری از قاچاق کالا در کنار اس��تفاده از 
ظرفیت های تولید ملی برای افزایش اش��تغال علاوه 
بر مزایای پرداخت حقوق دولتی به اقتصاد ملی کمک 

زیادی می کند.
رییس اتاق تعاون ایران با اشاره به اینکه کشور قطعاً  از 
واردات بی نیاز نخواهد بود، گفت: بخشی از مواد اولیه 
و کالاهای مورد نیاز باید با تدبیر دولت وارد ش��وند و 
در اختی��ار تولید کنندگان و گ��ردش فعالیت بنگاه ها 
قرار گیرد. وی درب��اره واردات بی روی��ه تصریح کرد: 
در ای��ن بخ��ش از واردات تولید مل��ی نیازهای داخل 
کش��ور را تامین می کند و در ش��رایط فعلی نیازی به 
ورود کالاه��ای غیر ضروری نیس��ت؛ چرا که مش��ابه 
بس��یاری از کالاهای وارداتی با توان رقابتی در داخل 
تولید می شوند. عبداللهی تهدید تولید ملی و کاهش 
فرصت های شغلی را از مهم ترین اثرات واردات بی رویه 
عنوان کرد و گفت: بخش��ی از ارز کش��ور که می تواند 
در س��ایر موارد زیرساختی هزینه ش��ود، بدون اینکه 
سودی برای کشور داشته باشند، صرف واردات بی رویه 
می شود. وی گفت: می توان با اعمال محدودیت  برای 
واردات و افزایش تعرفه آنان ورود کالاهای غیر ضروری 
به داخل کش��ور را محدود کرد، تا توجی��ه اقتصادی 

نسبت به تولیدات داخلی با کیفیت نداشته باشند.
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بازگشت دوباره ماس��ک ها، نفس های سنگین، 
خس خس سینه و آسمانی که بازهم خاکستری 
اس��ت. ش��هر این بار زیر لایه ای از خاک مرده، 
مدفون شده اس��ت. باد که می وزد، غبار و خاک 
س��می آوار ریه های مردم می ش��ود. خاکستر 
 نش��ینی اصفهان به باد وابس��ته اس��ت و خشکسالی و

 بیابان هایی که سایه شان هر روز کش می آید.
بیخ گوش شهر، حمام آفتاب گرفته و با هر سرفه، بدن 
ناسور شده اش، خاک آلوده به فلزات سنگین و سمی را 
در آغوش باد رها می کند و این حکایت کویری است که 

کابوس اصفهان شده است.

   30درصد مساحت اصفهان، بیابان است
16کانون فرس��ایش بادی در استان شناسایی شده که 
مساحتی حدودیک میلیون و 90هزار هکتار را به خود 
اختصاص داده و البته 30درصد مس��احت اس��تان نیز 
در انحصار بیابان است که بیش از سه میلیون هکتار را 
تسخیر کرده است. بزرگ ترین کانون فرسایش بادی، 
جایی درست بیخ گوش شهر اصفهان از برخوار تا تالاب 

گاوخونی دراز کش��یده و 240هزار هکتار وسعت دارد. 
این را شاملی، مدیر کل منابع طبیعی اصفهان می گوید.

مدیر کل محیط زیست اصفهان اما توضیح می دهد که 
ریزگردها معضلی ش��ده برای شهر؛ چرا که اصفهان در 
مجاورت کانون های بح��ران قرار دارد و به همین دلیل 
 مدیریت آنها مهم است. در همین راستا برنامه بیابان زایی

 و کنت��رل نقاط فرس��ایش ب��ادی در اس��تان تدوین و 
دستگاه های دست اندرکار مشخص شده اند.

   و ناگهان گاوخونی
هوا که گرم می شود، خاک گاوخونی است که در دهانت 
ته نشین می شود، شور و تلخ و س��می! ظهرابی تاکید 
می کند که برای احی��ای این ت��الاب تاریخی باید آب 
 به گاوخونی برسد، با طرح های انتقال آب وصرفه جویی

20درصدی در مصرفش. اما این روزها بحث تخصیص 
بساب تصفیه خانه ش��مال اصفهان نیز مطرح است با 
 همه اما و اگرهای��ی که در نهایت به کش��اورزانی ختم

 می شود که پس��اب آلوده جاری ش��ده را خرج کشت 
سبزی و صیفی می کنند. امروز تنها برگه برنده اصفهان، 

 تعیین حقابه 176میلی��ون مترمکعبی برای گاوخونی
 رو به موت روی کاغذ است که باید برای تامینش تلاش 
کرد. ظهرابی تصریح می کن��د که باید به دنبال تثبیت 
حقابه گاوخون��ی بود و در این راس��تا »برنامه مدیریت 
زیست بوم گاوخونی و حوضه زاینده رود« درحال تدوین 
اس��ت و در اولین گام »کمیته محلی تالاب« در ورزنه 
فعال شده است. مدیر کل محیط زیست استان تاکید 
می کند: برای بازگردان��دن تالابی که نفس های آخر را 
می کشد باید حقابه 176میلیون مترمکعبی زنده شود 
که برای این اتفاق در گام نخس��ت، زی��ر حوضه تالاب 
تعریف و در قالب کمیته محلی در ورزنه ساماندهی شده 
و در گام بعدی در کل حوض��ه زاینده رود باید به دنبال 
تحویل آب بود. وی بارها تاکید م��ی کند که اگر آب به 
گاو خونی نرسد، کل منطقه تالاب به بیابان تبدیل و روند 
بیابان زایی در اطراف آن آغاز شده و بدین ترتیب بیابان 

زایی، اصفهان و حیات فلات مرکزی را تهدید می کند.

   ماجرای آب و شرق و درخت!
حکایت وج��ود چندین و چند معدن و کوره در ش��رق 

اصفهان از سگزی تا ... ماجرای امروز و دیروز نیست که 
زمستان و تابستان، آلودگی روی اصفهان 
هوار می کنند و با برهم زدن اکو سیستم 
منطقه و برداش��ت بی رویه خاک، روند 
تخریب ش��رق اصفهان، بیابان زایی و در 
نهایت پراکنده شدن گرد و غبار را فراهم 
می کنند. مصوبه پنج س��ال قبل شورای 
وقت برنامه ریزی استان مبنی برجابه جایی 
کوره ه��ا و معادن هنوز اجرایی نش��ده و 
 در گی��ر و دار تعامل درون دس��تگاهی و 
جست وجو  برای مکان جدید و التماس 

جهت جابه جایی، به گل نشسته است.
ش��املی، مدیر کل منابع طبیعی استان 
تاکید می کند که اولویت نخس��ت برای 
نجات این منطقه، جاب��ه جایی کوره ها و 
معادن است. در مرحله بعد تخلیه کامل و 
تامین آب منطقه شرق برای مدت محدود 

جهت کاش��ت درخت و در نهایت تامی��ن اعتبار برای 
کاشت درخت است. گویا منابع طبیعی استان در شرق 
 اصفهان تنها یک حلقه چاه دارد که برای آبیاری نهال های
 تازه کشت شده به مدت سه تا شش سال، کافی نیست. 
در س��ال های 89 تا90 طی قراردادی دو س��اله با آب 
منطقه ای اصفهان، بخشی از پساب تصفیه خانه شمال 
اصفهان ب��رای تامی��ن آب نهال کاری ش��رق اصفهان 
 تخصیص یافت که به گفته ش��املی، با برداش��ت های

 بی رویه کش��اورزان در ابتدای کانال، پساب به منطقه 
مورد نظر نرسید. شاملی معتقد است که برای انتقال آب 
باید کانال سر پوشیده یا خط لوله تعبیه شود که البته 

این امر نیز نیازمند بودجه است. 
وی از تخصی��ص آب برای تاس��یس صنعت در ش��رق 
اصفهان خبر می دهد؛ صنعتی که هنوز مس��تقر نشده 
و آب اختصاص داده شده می تواند برای مدت محدود 
جهت کاش��ت نهال در آن منطقه و احیای خاک مورد 
استفاده قرار گیرد. تا پنج سال آینده توسعه شش هزار 

هکتاری فضای سبز در شرق اصفهان ضروری است.
 به گفته شاملی تا کنون هشت هزار هکتار فضای سبز با 

گونه های کم آب در مناطق یاد شده، ایجاد شده است.
 شاملی توضیح می دهد که برای ایجاد شش هزار هکتار 
فضای سبز به حمایت مسوولان و تامین پساب احتیاج 

 اس��ت که لازمه آن خط انتقال آب اس��ت. نقش��ه ها و
 زیر ساخت های لازم برای خط انتقال 
پساب مشخص شده و در این زمینه 
به اعتب��ار لازم و حمایت مس��وولان 
نیاز است. ش��املی تاکید می کند: در 
طرح جامعی که در حال تهیه است، 
خ��ط انتقال لول��ه پس��اب گنجانده 
ش��ده که باید آب حداقل برای شش 
سال استفاده شود که در این صورت 
مش��کلات بیابان زایی و گ��رد و غبار 
ناش��ی از آن  قابل حل است. به گفته 
وی همانگونه که بیابان زایی در طول 
 زمان اتفاق افت��اده، کنت��رل آن نیز 

زمان بر است.

   تیش�ه قاچاقچی�ان چ�وب
 بر ریشه جنگل های اصفهان

مدی��ر کل حفاظ��ت محی��ط زیس��ت اس��تان از 
قاچاقچیانی می گوی��د که تیزی تبرش��ان جنگل 

هایی را نشانه رفته که باید کویر را مهار کند. 
ظهرابی تاکید می کند که باید حفاطت از این مناطق 
تقویت شود. شاملی توضیح می دهد که آب و هوای 
اصفهان و طوفان ش��ن در اصفه��ان، در دهه های 

40و50 به مراتب بدتر از خوزستان بود. 
 ب��ا فعالیت40س��اله عملی��ات بیاب��ان زدای��ی،
 اکنون وضعیت بهتر شده است که کنترل طوفان ها

 به واس��طه انجام300هزار هکت��ار جنگل کاری در 
مناطق کویری استان بوده که باید حفاظت شود. 

وی از قاچاقچیان��ی می گوید: درختان��ی که کویر را 
محاصره ک��رده اند، قطع می کنند برای رس��یدن به 
پول ب��ا قیمتی گ��زاف! امکانات کم، اعتب��ار اندک و 
س��ودجویانی که دن��دان طمعش��ان از دور برق می 
زند و محافظانی که درخت��ان را با چنگ و دندان نگه 

داشته اند. 
شاملی از نمایندگان و مسوولان استان درخواست کرد که 
نسبت به تامین اعتبار منابع طبیعی استان از برنامه پنجم 
و برنامه ششم توسعه اقدام کنند. وی تاکید می کند که 
اگر مقابله با ریزگردها اولویت استان است باید اعتبار 

لازم نیز در این خصوص تامین شود.

رییس پلیس فتا اصفه��ان گفت:به هیچ عنوان کارت بانکي خ��ود را در اختیار افراد 
غیر قرار ندهی��د و در صورت انج��ام اینکار در اولین فرصت نس��بت ب��ه تغییر رمز 
 آن اقدام کنی��د. و همچنین رم��ز کارت بانکي خ��ود را در فواصل زماني مناس��ب 

تغییر دهید.
س��رهنگ س��ید مصطفي مرتضوي، رییس پلیس فضاي تولید و تب��ادل اطلاعات 
فرمانده��ي انتظامي اس��تان اصفه��ان با اش��اره به پرون��ده ای در ای��ن خصوص 
اظهار داش��ت: فردي ک��ه از طری��ق اینترنت اق��دام به س��رقت از حس��اب بانکي 
 یکي از دوس��تان خود ک��رده بود توس��ط پلیس فتا اس��تان اصفهان شناس��ایي و 

دستگیر شد. 
وی ادامه داد: با شکایت یکي از ش��هروندان مبني بر اینکه فردي ناشناس از طریق 

اینترنت اقدام به سرقت از حس��اب وي کرده است، بررس��ي موضوع در دستور کار 
این پلیس قرار گرفت. مرتضوی افزود: با بررس��ي هاي فن��ي و تخصصي در فضاي 
مجازي متهم که از دوس��تان نزدیک ش��اکي بود شناس��ایي و پس از هماهنگي با 
مقام قضایي دستگیر شد. س��رهنگ مرتضوي افزود: زن جوان در مواجه با مدارک و 
مستندات موجود به طور صریح به بزه انتس��ابي اقرار و علت ارتکاب عمل مجرمانه 
 را وسوس��ه ش��دن به دلیل در اختیار قرار دادن کارت بانکي توس��ط شاکي به وي 

عنوان داشت.  
وی درباره حضور افراد در فضای مجازی و به خصوص شبکه های اجتماعی هشدار 
داد و گفت: فردي که با ایجاد صفحه اي در یکي از شبکه هاي اجتماعي مجازي با نام 
و مشخصات یکي از ش��هروندان و درج مطالب کذب موجب هتک حیثیت وي شده 

بود، توسط پلیس فتا استان اصفهان شناسایي و دستگیر شد. 
سرهنگ سید مصطفي مرتضوي ادامه داد: در جریان شکایت یک پسر جوان مبني بر 

اینکه فردي در یکي از شبکه هاي اجتماعي مجازي اقدام به ایجاد صفحه اي با نام و 
مشخصات وي همراه با درج مطالب کذب و خلاف واقع کرده است، بررسي موضوع 

در دستور کار این پلیس قرار گرفت.
 این مقام مس��وول ادامه داد: با انج��ام اقدامات فني و تخصص��ي در فضاي مجازي 
متهم که از دوستان شاکي بود شناسایي و پس از هماهنگي با مقام قضایي دستگیر 
ش��د. این مقام انتظامي افزود:افراد س��عي کنند اختلافات خ��ود را از طریق قانون 
پیگیري کنند و اقدامات خودس��رانه به جهت انتقام جوی��ي از جمله هتک حیثیت 
در فضاي مج��ازي علیه اف��راد انجام ندهن��د، در این صورت تبعات ناش��ي از نقض 
 قانون جرایم رایانه اي گریبان گیر خود ش��خص مي ش��ود و برخ��ورد قانوني با وي 

خواهد شد.

سرطان، سومین عامل مرگ ایرانی ها

طبق آخرین گزارش سالانه از آمار سرطان، سرطان پستان در زنان 
ایرانی رتبه اول و سرطان معده در مردان در رده بالاتر سرطان های 

مردانه قرار دارد. 
سرطان پستان با ش��یوع 10 تا 15 درصدی در ایران در حالی 40 
هزار زن ایرانی را درگیر ک��رده که این رقم ب��رای زنان دیگر نقاط 
جهان 2 تا 2.5 درصد اس��ت. حت��ی مدتی قبل وزارت بهداش��ت 
آماری منتش��ر کرد که نش��ان م��ی داد س��ن متوس��ط مراجعه 
 کنندگان مبتلا به س��رطان پستان حدود 10س��ال کمتر از دیگر 

کشورهاست.
س��رطان معده، پوس��ت، روده بزرگ، خون، ریه، مری، استخوان، 
اعصاب مرکزی و غدد لنفاوی هم از رایج ترین س��رطان ها در میان 

ایرانی ها هستند. 
س��رطان روده که معمولا در افراد بالای 50 سال دیده می شود، در 
ایران مردان زیر 50 سال زیادی را درگیر می کند و سرطان پروستات، 
به عنوان یکی از پرتلفات ترین سرطان های مردان ایرانی، هر سال 

33درصد از جمعیت را مبتلا می کند.
به گفته معاون تحقیقات وزارت بهداشت، سیگار، قلیان و تریاک از 
عوامل مهم بروز س��رطان در ایران هستند و تریاک حتی از مصرف 
سیگارنقش بیشتری در ایجاد سرطان دارد و یکی از عوامل سرطان 
لوزالمعده است. یعنی مهم ترین ریسک فاکتورسرطان لوزالمعده 

درایران، تریاک است. 
همچنین چاقی نیز ازعوامل موثر در بروز سرطان است که درکشور با 
این موضوع مواجه هستیم. بنابراین پیشگیری از بروز سرطان نباید 
کار دشواری باشد. ارث فقط 5 درصد در بروز سرطان تاثیر دارد که در 
این زمینه خیلی هم قابلیت پیشگیری وجود ندارد. یکی از بحث های 
مهم این است که باید در زمینه سرطان ها، غربالگری است که در این 

زمینه  باید روشی برای غربالگری انتخاب شود که مفید باشد. 
براساس تحقیقات انجام شده در مراکز تحقیقاتی معتبر دانشگاهی، 
سرطان سومین عامل مرگ در ایرانی ها به شمار می رود. این در حالی 
است که طبق آمار انجمن سرطان ایران، رشد بیماری سرطان جهانی 
است و آمار مبتلایان به سرطان در همه جوامع درحال افزایش است. 
مطاب��ق آمار رس��می در ای��ران، درح��ال حاضر ح��دود 85 هزار 
بیمارس��رطانی داریم که به انواع س��رطان ها مبتلا هستند. از این 
تعداد هر ساله نزدیک به 30 هزار نفر فوت می کنند. هرسال به تعداد 
فوتی ها اضافه می شود و با افزایش این سرطان ها به تعداد مبتلایان 

افزوده می شود.
هر س��اله حدود 350 هزار نفر در  ایران م��ی میرند که علت مرگ 

30هزار نفرشان سرطان است.
آمارهای منتشر شده از س��وی سازمان بهداشت جهانی، نشان می 
دهد که ش��یوع س��رطان در ایران درس��ال 2013به ازای هر100 
هزار نفر،134 نفر اس��ت و این  در حالی است که آمار متوسط ابتلا 
به سرطان درهمه کشورهای دنیا  به  ازای هر100 هزار نفر188 نفر 
است. هر چند که هنوز به آمار جهانی نرسیده ایم، اما بررسی آمارها 
نشان می دهد که روند ابتلا به سرطان در ایران تند شده و در صورت 

عدم پیشگیری آمارهای جهانی را پشت سرخواهیم گذاشت.
در حال حاضر سرطان معده در ایران بیشترین مبتلایان را هم در بین 
مردان و هم در بین زنان دارد. سرطان های ریه و پروستات درآقایان 
و سینه درخانم ها هم س��هم بالایی از بیمارن سرطانی درکشور را 

تشکیل می دهند.
تعدادی نیز معتقدند که انفجار بمب سرطان، بیشتر ازآنکه واقعیت 
باشد، یک ادعای هولناک اس��ت که برای جمعیت عادی مقیم در 
شهر دلواپس��ی ایجاد می کند و حتی با وجود عوامل خطر فعلی، 
می توان برای کمتر کردن آمار مبتلایان ب��ه این بیماری کارهای 

زیادی انجام داد.
البته علت رشد ناگهانی آمار سرطان را می توان در ثبت آم دانست؛ 
چرا که  در سال های گذشته آمار درستی از مبتلایان به سرطان گرفته 
نمی شد و از آنجا که به تازگی در مراجعه های پاتالوژی، گزارش های 
دقیق و آمار دقیقی تعیین می شود، تصور عموم این است که آمار 

مبتلایان از گذشته بالاتر رفته است.
با توجه به استرس روزمره زندگی، ترافیک، نوسان هزینه های زندگی 
و ناامنی اجتماعی طبیعی است که ایمنی افراد پایین تر بیاید و باید 
بپذیریم که ابتلا به بخش عمده ای از سرطان ها به شرایط سیستم 

ایمنی بدن وابسته است.
استرس روزمره به سیستم ایمنی بدن آسیب می زند و زندگی شهری 
امروز هم با استرس گره خورده است. تندخویی رایج شده و ارتباط 
میان افراد به هم ریخته و همه این عوامل به ظاهر کوچک به سیستم 

ایمنی افراد آسیب می زند و فرد را مستعد ابتلا به سرطان می کند.
بیماری سرطان درکنار همه مصایب خود مشکل بزرگ دیگری هم 

برای بیماران و کشور دارد آن هم هزینه های بالای درمان است.
مطابق آمار های اعلام شده توسط وزارت بهداشت،  هزینه های سالانه 
درمان سرطان در کشور بیش از 700 میلیون دلار بوده که برآورد 
شده بیش از 70 درصد آن را بیماران و مابقی شامل 30 درصد توسط 

دولت پرداخت می شود.
به هر حال، بیماری سرطان با زندگی مدرن و صنعتی شدن جوامع 
و انواع آلودگی ها درحال گسترش است و با توجه به روند نزولی هرم 
جمعیتی در ایران و افزایش آمار مرگ و میر بر اثر انواع سرطان، باید 

یک عزم ملی برای ریشه کنی این بیماری اتفاق افتد.

سـبد
بازگشت کابوس خاکستری به اصفهانگروه جامعه

گاوخونی در ریه مردم شهر ته نشین شد
   دندان تیز قاچاقچیان چوب بر ریشه جنگل های کویری اصفهان
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تنها برگه برنده 
اصفهان، تعیین 

حقابه 176میلیون 
مترمکعبی برای 

گاوخونی رو به موت 
روی کاغذ است که 
باید برای تامینش 

تلاش کرد

رمز کارت بانکی خود را در فواصل زمانی تغییر دهید
رییس پلیس فتا اصفهان هشدار داد:

 

مطابق آنچه که سال گذشته توسط معاونت رفاه وزارت 
تعاون کار و رفاه اجتماعی منتشر کرد، الگوی اعتیاد 
در ایران تغییر کرده است، به گونه ای که  در سال 86 
تریاک، کراک، هروئین، شیره تریاک، شیشه، حشیش 
و کوکائین مهم ترین مواد مصرفي معتادان بوده، اما در 
سال گذشته مصرف مواد به ترتیب به تریاک، شیشه، 
کراک، هروئین، حشیش و کوکائین تغییر یافته است. 
بدین ترتی��ب و مطابق الگوی مصرف م��واد، بیش از 
60درصد جرایم کش��ور مرتبط با مواد مخدر و بیش 
 از ش��ش میلیون نفر تحت تأثیر این مواد قرار دارند.

به گزارش وزارت تعاون کار و رف��اه اجتماعی، روزانه 
هش��ت نفر در اثر م��واد مخدر جان خود را از دس��ت 
مي دهند و 70 نفر نیز معتاد مي شوند.  در زیر نویس این 
گزارش، قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر از 
کاهش سن اعتیاد در ایران تا 15 سالگي خبر می دهد 
و اعلام می کند که 1.6درصد دانش آموزان و 2.6درصد 

دانشجویان اعتیاد دارند.

   رتبه دوم اصفهان در دستگیری معتادان
آمار دستگیر شدگان معتاد و مصرف کننده مواد مخدر 
نشان مي دهد که استان تهران با 13 هزار و 955 نفر، 
اصفهان با شش هزار و 122 نفر و آذربایجان شرقي با 
چهار هزار و 434 نفر بالاترین آمار دستگیر شده در این 

حوزه را داشته اند.  
موضوع مبارزه با مواد مخدر به اینجا خلاصه نمی شود، 
سال گذشته به گفته دبیر ش��ورای هماهنگی مبارزه 
با مواد مخدر اس��تان اصفهان،35تن مواد در اصفهان 
کشف شده است. آمار تامل برانگیزی که مطابق بعضی 
اظهار نظرها باید در عدد سه ضرب ش��ود تا بتوان به 
عمق فاجعه پی برد. بدین ترتیب حدود 100تن مواد 
مخدر وارد اصفهان شده که یک سوم آن کشف، یک 

سوم توزیع و یک سوم از اصفهان عبور کرده است.
به گفته هادی زاده،این میزان بالای کشف مواد سبب 
نگرانی برای افراد جامعه به وی��ژه جوانان و نوجوانان 

است که به دام اعتیاد گرفتار شده اند.

وی توضیح می دهد که در مسیر مبارزه با پدیده اعتیاد 
طی سال های گذشته تاکنون، چهار میلیون و 500 
نفر از قاچاقچیان مواد مخدر روانه زندان شده و هشت 
هزار تن مواد مخدر نیز کشف و جمع آوری شده است.

 معاون رف��اه وزارت تع��اون، کار و رف��اه اجتماعي به 
کاهش سن اعتیاد در ایران اش��اره می کند: در حال 
حاضر میانگین سن معتادان به حدود 20 سال رسیده 
یعني از حدود 23.5در سال هاي گذشته به 20 سال 

کاهش یافته است.
دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر اصفهان در 
این خصوص توضیح می دهد که با تمام تلاش هایی 
که در زمینه مبارزه با مواد مخ��در صورت گرفته،  اما 
متاسفانه روز به روز شاهد افزایش رشد اعتیاد در جامعه 

و پیشروی آن در سن کم هستیم.
هادی زاده تصریح می کن��د که امروزه موضوع اعتیاد 
در جامعه یکی از مشکلات اساسی و گریبان گیر مردم 
اس��ت. به گفته وی افزایش اعتیاد در افراد کم  سن و 

افزایش اعتیاد در متأهل ها و تحصیلکرده ها اتفاق افتاده 
است که منجر به افزایش مرگ و میر ناشی از اعتیاد در 

کشور شده است.

   آتش در نیستان!
قائم مقام دبیرکل س��تاد مبارزه با م��واد مخدر اعلام 
کرده اس��ت که 1.6 درصد دانش آموزان و 2.6 درصد 
دانش��جویان اعتیاد دارند؛ آماری که سال ها تکذیب 

می شد.
در این خصوص نبای��د تصور کرد که دان��ش آموز یا 
دانشجو به مصرف شیشه یا هروئین و تریاک مبادرت 
می کند بلکه در میان محصلان، قرص هایی همانند 
 ترام��ادول و ریتالی��ن و در می��ان دخت��ران مصرف 
قرص های لاغری، اعتیاد را رواج داده اس��ت. س��ال 
گذشته70 میلیون ترامادول و آمپول در سطح کشور 
کشف ش��ده، به طوری که طي سه هفته 14 میلیون 
حب قرص ترامادول کش��ف ش��د. این در ش��رایطي 
است که 21 درصد مصرف کنندگان موادمخدر داراي 
تحصیلات بالاي لیسانس هستند که اعتیاد را با همان 
یک بار مصرف آغاز کرده اند. در دوره دوم متوس��طه 
یک درصد دانش آموزان موادمخدر مصرف مي کنند و 
 در ایام امتحانات نیز فروش غیرمجاز قرص ریتالین تا

 50 درصد افزایش مي یابد. 
به گفته هادی زاده، متاسفانه اطلاعات خانواده ها در 
زمینه مصرف مواد مخدر صفر یا زیرصفر است، از این 
جهت لازم است به خانواده ها کمک کرد تا اطلاعاتشان 
در زمینه اعتیاد افزایش پیدا کند و به نوعی از پیشروی 
اعتیاد در کش��ور جلوگیری کرد. وی تاکید می کند 
که مواد مخدر فراگیر اس��ت و مربوط به قشر یا افراد 
خاصی نیس��ت وجوانان پس از انگیزه لذت از مصرف 
مواد مخدر به دلیل کنجکاوی بالاست که به اعتیاد و 

مصرف روی می آورند.

   و ناگهان آشپزخانه شیشه ای
بر اساس گزارش��ي که معاونت رفاه وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعي منتش��ر کرده، مصرف مواد صنعتي 
از نیم درصد در سال 84 به 26 درصد در سال گذشته 

افزایش یافته است. از سوي دیگر سن اعتیاد نیز کاهش 
یافته و زنان در معرض آسیب بیشتري قرار گرفته اند 
و همچنین معضلات بهداشتي اعتیاد به ویژه ابتلا به 
ایدز نیز نگران کننده اس��ت. آمار کش��ف کارگاه هاي 
تولید کننده شیش��ه نی��ز جالب اس��ت، به  طوري که 
نسبت به سال 86 کش��ف این کارگاه ها 280 درصد 
رشد داشته اس��ت و مصرف نیم درصد مواد صنعتي 
نیز از سال 84 به 26 درصد در سال 92 رسیده است. 
براساس گزارش سازمان ملل، ایران به عنوان یکي از 
پنج کش��ور اول مصرف کننده مخدر صنعتي شیشه 

شناخته شده است. 
 از سوي دیگر در طول سال هاي 84 و 85 بیش از 98 
درصد مواد مخدر صنعتي وارداتي بوده، اما اکنون اکثر 
مواد مخدر صنعتي در کشور تولیدي است و مصیبت 
آنجاست که نسبت به همتایان خارجی خود به شدت 
خطرناک ترند و از آنجایی که از مواد مختلفی در تولید 
آن استفاده می شود، عوارض جانبی متعددی نیز دارند.

باورود شیشه به بازار مصرف ایران، مهم ترین اتفاقی که 
افتاد، حضور زنان در میان آتش اعتیاد بود. تبلیغ برای 
لاغری و استفاده از قرص هایی که آلوده به آمفتامین 

بود، تاثیر فوق العاده ای در آلودگی زنان داشت.
هادی زاده توضیح می دهد که درم��ان اعتیاد بانوان 
سخت تر از مردان است و بانوان مبتلا به اعتیاد آسیب 
بیشتری می بینند. به گفته وی افزایش ورود بانوان به 
مصرف مواد مخدر و مصرف مواد روان گردان می    تواند به 
دلیل اجبار خانواده و تهدیدات و فشار های جامعه باشد 
که بسیار نگران    کننده است و شرایط استان اصفهان در 
این زمینه مطلوب نیست. وی تصریح می کند که ایران 
کشور مطرح دنیا در کشف مواد مخدر است و در حال 
حاضر  با کشف 85 درصد تریاک و 35 درصد هروئین 
در زمینه کشف و جمع آوری مواد مخدر رتبه نخست 

دنیا را دارد.
به گفته وی دولت به تنهایی نمی تواند به مبارزه با مواد 
مخدر بپردازد و لازم اس��ت همه م��ردم جامعه اعم از 
روحانیون، کسبه، دانشجویان، اساتید و فعالان آموزش  
و پرورش تلاش کنند تا از کاهش سن اعتیاد در جامعه 

جلوگیری کنند.

60درصد جرایم کشور با مواد مخدر مرتبط است

رتبه دوم اصفهان در دستگیری مجرمان مواد مخدر

ای
ره 

زوا
ی 

لیل



 حدادی فر: جیمی جامپ 
آشنای ما درآمد

قاسم حدادی فر، هافبک با تجربه ذوب آهن که در بازی های اخیر 
این تیم عالی کار کرده اعتقاد دارد گرفتن سهمیه از طریق لیگ برتر 
راحت تر است.قاس��م حدادی فر،کاپیتان ذوب آهن بعد از بازی با 

استقلال گفت و گویی با ورزش سه انجام داد:

  پنالتی مشکوک بود
به نظر من بازی با استقلال خوب بود، اما مساوی دردی از دو تیم دوا 
نکرد، اما باز هم خداراشکر توانستیم بازی را مساوی کنیم و بازنده 
نبودیم. روی یک صحنه مشکوک گل خوردیم و حالا کارشناسان 
باید نظر بدهند که پنالتی ب��ود یا نه. اما تا جایی ک��ه خودم دیدم 
 برخوردی اتفاق نیفتاد. اما با اینکه عق��ب افتادیم گل زدیم و حتی 

می توانستیم گل پیروزی را هم بزنیم.

  می خواهیم در لیگ سهمیه بگیریم
ما کاری به تیم های دیگر نداریم و باید تیم خودمان را در جدول بالا 
بکشیم. ما در ادامه لیگ بازی های خیلی سختی داریم و هفته آینده 
باید با نفت تهران بازی کنیم که خیلی سخت است. البته نتایج دیروز 
هم در کار ما بی تاثیر نبود. ما می خواهیم صد در صد در لیگ سهمیه 
بگیریم چون مسیر بهتری اس��ت. فینال جام حذفی خیلی سخت 

است و دوباره باید با نفت بازی کنیم.

  جیمی جامپ، آشنای ما درآمد
جیمی جامپی که به داخل زمین آمده بود و سر تمرینات ذوب آهن 
می آید، برای ما آشنا بود. او خیلی به فوتبال علاقه دارد و می گوید، 
اس��تعداد زیادی در فوتبال دارد اما در باشگاه ما تست نداده و فقط 
تمرینات را نگاه می کند. یک بار هم در بازی سپاهان و پرسپولیس 
به زمین آمده بود و او را می شناختیم . او آشنای ما بود و در زمین او 
را نگرفتیم البته آمادگی بدنی خیلی بالایی هم داشت. به هر حال 
مردم می دانند چه کسی استعداد دارد و هر کسی هم مستحق باشد 
بالاخره به حقش می رسد.البته این جیمی جامپ ها عادی شده اند 

و دیروز هم در بازی پرسپولیس یک جیمی جامپ وارد زمین شد.

  من نگفتم برای تیم ملی پیر شده ام
من نگفتم برای تیم ملی پیر شده ام، چون هنوز می توانم بازی کنم 
و امیدوار هستم. من 31 سال سن دارم و اگر کادر فنی صلاح بدانند 
به تیم ملی دعوت می شوم. به نظر من ماندن کی روش صد در صد 
به صلاح فوتبال ما ش��د و من از ماندن او در ایران خوشحال شدم. 
محمدرضا خلعتبری هم به من لطف دارد ک��ه حمایت کرد. او هم 
آمادگی خیلی بالایی دارد و همان طور که او از دعوت نش��دن من 

تعجب کرد من هم از نبودن او در تیم ملی تعجب می کنم.

AFC: رکوردشکنی تماشاگران 
پرسپولیس

سایت رسمی کنفدراسیون فوتبال آس��یا )AFC( گزارش داد در 
پیروزی یک بر صفر چهارش��نبه شب گذش��ته پرسپولیس مقابل 
النصر عربس��تان در هفته چهارم از مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا رکورد حضور تماشاگر در این مس��ابقات شکسته شد.در این 
بازی که در ورزشگاه آزادی برگزار ش��د 100 هزار هوادار از نزدیک 
شاهد دیدار تیم ش��ان مقابل نماینده عربس��تان در گروه A لیگ 
قهرمانان آسیا بودند و رکورد پرتماشاگرین تاریخ بازی این رقابت ها 
را به نام خود ثبت کردند.سرخپوشان پایتخت موفق شدند رکورد 
خود را بهبود ببخشند. پیش از این در سال 2012 در تقابل با الغرافه 
 قطر در ورزشگاه آزادی رکورد 96 هزار و 200 نفر را به نام خود ثبت 
کرده بودند.پرتماشاگرترین بازی های تاریخ مسابقات لیگ قهرمانان 

آسیا به شرح زیر است:
1- پرسپولیس ایران- النصر عربستان )8 آوریل 2015( ورزشگاه 

آزادی/ 100 هزار نفر
2- پرس��پولیس ایران- الغرافه قطر )17 آوریل 2012( ورزش��گاه 

آزادی/ 96 هزار و 200 نفر
3- اس��تقلال ایران- بوریرام یونایتد تایلند )21 آگوس��ت 2013( 

ورزشگاه آزادی/ 95 هزار و 300 نفر
4- پرسپولیس ایران- بنیادکار ازبکستان )27 می 2009( ورزشگاه 

آزادی/ 95 هزار و 225 نفر
5- استقلال ایران- اف سی س��ئول کره جنوبی )دوم اکتبر 2013( 

ورزشگاه آزادی/ 88 هزار و 330 نفر

اظهارات محمدزاده درباره کرار 
مغایر با آیین نامه نقل و انتقالات است

کارش��ناس حقوقی اظهارات رییس کمیته اخ��لاق را مغایر با 
آیین نامه نقل و انتقالات دانست.ابراهیمی درخصوص اظهارات 
محمدزاده، رییس کمیته اخلاق  مبنی بر محرومیت جاسم کرار 
گفت: اینکه آیا کرار مس��تحق یک سال محرومیت بوده یا خیر 
را من اطلاع ندارم، زیرا مبنای این محرومیت استماع اظهارات 
کرار در فایلی صوتی بوده که من از محتوای آن بی اطلاعم، اما 
اگر کرار محروم شده طبق آیین نامه آرا به محض ابلاغ قابل اجرا 
هستند. وی درباره اظهارات محمدزاده، رییس کمیته اخلاق که 
گفته اگر کرار اکنون محرومیتش اجرایی شود استقلال ناچار به 
پرداخت پول او خواهد بود، اظهار داشت: من از این اظهار نظر او 

که فردی حقوقدان است تعجب می کنم. 

 حسن روشن، پیشکسوت استقلال عنوان کرد که از ابتدا فریاد زدم که استقلال کمیته فنی ندارد و اینکه می  گویند 
آقای پورحیدری و یک عده هم باج خور باش��گاه در این کمیته قراردارند هم صحت ندارد.حس��ن روشن گفت: من با 
دیدی که به فوتبال دارم می  دانستم که امسال استقلال جام نمی  گیرد، اما آقای قلعه نویی با غرور عنوان کرد که هر دو 
جام حذفی و لیگ را می  گیرد. من هم گفتم که اگر این اتفاق بیفتد من می  گویم که 50 سال بقال بوده ام و از فوتبال 
چیزی نمی  دانم.وی افزود: این نتایج نشان می  دهد که دوره مربیان س��نتی و افکار آنها به اتمام رسیده است. بازی با 
ذوب آهن را نگاه کنید. بازیکنان ذوب آهن را می  بینی که از جان و دل مایه می گذارند. دیگر فکر نمی کنم آقای قلعه نویی 

بتواند در این فصل هم تیم دیگری که پول دارد برود، پول هایی را هم که تا حالا از استقلال گرفته است نوش جانش.

رییس کمیته انضباطی گفت: بحث شکایت کی روش از ترابیان دروغ نیست، اما شاید در مرحله ارجاع به کمیته 
انضباطی باشد و هنوز به دست ما نرسیده است. اسماعیل حسن زاده در مورد شکایت کی روش از عباس ترابیان 
 گفت: هنوز در این مورد چیزی به صورت کتبا به ما ارجاع نش��ده اس��ت. وی در مورد اینکه چطور این موضوع 
درحالی که هنوز به کمیته انضباطی ارجاع نشده، رسانه ای شده است، گفت: ظاهرا کی روش قصد داشته این کار 

را انجام دهد و حتی آن را مکتوب هم کرده اما هنوز شماره نخورده و به ما نرسیده است.
حسن زاده گفت: در هر صورت بحث شکایت کی روش از ترابیان دروغ نیست و شکایت مطرح است، اما شاید در 

مرحله ارجاع به کمیته انضباطی باشد و هنوز به دست ما نرسیده است.

در پی قهرمانی تیم ملی کشتی آزاد، رهبر معظم انقلاب با انتشار پیامی این موفقیت را تبریک گفت.
متن پیام رهبر معظم انقلاب به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
کسب مقام قهرمانی جام جهانی را به کشتی گیران و دست اندرکاران تیم ملی کش��تی آزاد کشور عزیزمان ایران 
تبریک می گویم و از اینکه فرزندانمان توانستند بار دیگر در عرصه بین المللی برای این ملت شریف افتخار آفرینی 

کنند، خدا را شکر می کنم.

شکایت کی روش از ترابیان دروغ نیستروشن: بازیکنان ذوب از جان مایه مي گذارند پیام تبریک رهبری به مناسبت قهرمانی تیم ملی کشتی آزاد

اخبار
گروه ورزش
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هادي عامل پیش بیني کرده بود ایران 5 بر س��ه 
تیم آذربایجان را مي برد، ولي ایران با این نتیجه 
آمریکا را برد و تیم ملي کشتي ایران با بردي قاطع 

مقابل آذربایجان غلبه کرد.
مقتدارنه قهرمان جهان ش��دیم. در مسابقاتي که 
بار دیگر نشان دادیم کش��تي از براي ایران است 
و کش��تي گیر ایراني به هیچ کس باج نمي دهد.

چه��ل و س��ومین دوره رقابت های ج��ام جهانی 
کشتی آزاد در سالن فوروم شهر لسُ آنجلس آغاز 
شده بود که تیم ملی کش��ورمان در دیدار نهایی 
به مصاف آمریکا رف��ت و در پایان ب��ا نتیجه 5 بر 
3 مقابل حریف به پیروزی دس��ت یافت و عنوان 
قهرمانی را از آن خود کرد.آزادکاران کشورمان که 
در سه دیدار مرحله گروهی نیز به ترتیب با نتایج 

8 بر صفر، 7 بر ی��ک و 7 بر ی��ک مقابل بلاروس، 
ترکیه و آذربایجان به پیروزی دس��ت یافته بودند 
با کسب عنوان قهرمانی، ششمین قهرمانی ایران 
در این رقابت ها را رقم زدند. تیم ملی کش��ورمان 
در سه دوره قبلی این مسابقات هم، پیاپی قهرمان 
شده بود.برای تیم کشورمان در این دیدار حسن 
رحیمی، بهنام احسان پور، حس��ن یزدانی، میثم 
مصطفی جوکار و کمیل قاسمی به پیروزی دست 
یافتند. مسعود اسماعیل پور، مرتضی رضایی قلعه 
و محمدحسین محمدیان مغلوب حریفان شدند.

  بازي هاي مس�تقیم فینال بی�ن ایران و 
آمریکا

57 کیلوگرم:حسن رحیمی 5)برنده(-تونی راموس 5

61 کیلوگرم: بهنام احسان پور 9 - کلمن اسکات 7
65 کیلو گرم: مس��عود اس��ماعیل پور 1 - برنت 

متکالف 3
70 کیلوگرم: حسن یزدانی 3 - نیکولاس مارابل 1

74 کیلوگ��رم: مرتضی رضایی قلع��ه 0 - جردن 
باروز 10

86 کیلوگرم: میثم مصطفی جوکار 12 - کلیتون 
فاستر 2

97 کیلوگرم: محمدحسین محمدیان 3 - جیک 
وارنر 3 )برنده(

125 کیلوگرم: کمیل قاسمی 3 - زاک ری 1

  خ�ادم: کش�تی گیران از ج�ان مای�ه 
گذاشتند

رسول خادم می گوید: ملی پوش��ان ایران واقعا از 
جان مایه گذاش��تند تا پرچم ایران را در کش��ور 

آمریکا برافراشته کنند.
رییس فدراسیون کش��تی و س��رمربی تیم ملی 
کش��تی آزاد پس از قهرمانی ایران در جام جهانی 
لس آنجل��س اظهار ک��رد: از لحاظ ش��رایط فنی 
مسابقات از کیفیت بالاتری نسبت به سه سال قبل 
برخوردار بود. تیم ما از مجموعه ای از کشتی گیران 
جوان و با تجربه تشکیل ش��ده بود که البته غلبه 
با ترکیب جوان ت��ر تیم بود. رقابت ب��ا آذربایجان 
حساس��یت بالایی داش��ت و همچنین مبارزه با 
آمریکا به دلیل ش��رایط و فضای س��نگین رقابت 
با این تیم در کش��ورش بس��یار س��خت و دشوار 
شده بود. وی ادامه داد: در مس��ابقه فینال فراز و 
نشیب هایی در کش��تی ها به وجود آمد که باعث 
ش��د رقابت به بالاترین حساسیت ممکن برسد و 
فشار زیادی به کادرفنی وارد شود، اما به لطف خدا 
جوانان این مملکت باز هم افتخار آفرینی کردند. 
آنها واقعا از جان مایه گذاشتند و با غیرت کشتی 
گرفتند تا پرچم ایران را در خاک آمریکا بالا ببرند.

سرمربی تیم ملی کش��تی آزاد در پاس��خ به این 
س��وال که آیا داوری ها در برخی کش��تی ها یک 
طرفه و به س��ود میزبان نبود؟ گف��ت: با توجه به 
این ک��ه آمری��کا میزبان ب��ود تا یک ح��دی این 
موضوع طبیع��ی اس��ت، ام��ا داوری در برخی از 
کش��تی ها از جمله در 57 و 61 کیلوگرم مرزهای 
 پیش بینی شده را می شکافت و اعمال نفوذ بسیار 

مشهود بود.
خادم در پاسخ به این س��وال که به نظر می رسید 
کش��تی گیران جوان از برخی با تجربه ها که باید 
بار تیم را بر دوش می کشیدند بهتر عمل کردند، 
گفت: نمی ش��ود گفت ک��ه همه اعض��ای تیم در 

شرایط خوبی بودند. 
برخی از کشتی گیران اش��کالات فنی داشتند که 
مجددا در این مسابقات ظهور پیدا کرد به خصوص 
در کشتی با آمریکا که حساسیت خیلی بالا رفت 

و فشار روانی حاکم بر مسابقه بسیار سنگین بود.

چرا ساعت ما به آمريكا نمي خورد

خيلي ها هنرنمايي پلنگ هاي ايراني را نديدند  خلعتبری: خدا را شکر 
محرم برگشت

مهاجم سپاهان معتقد اس��ت که این تیم توانایی قهرمانی 
در لیگ دارد و اگر بدش��انس باش��ند به این عنوان دست 

نخواهند یافت.
محمدرضا خلعتبری در مورد بالا رفتن ش��انس قهرمانی 
سپاهان پس از برتری 2 بر یک برابر تراکتورسازی گفت: ما از 
همان اول هم امیدوار بودیم و بعد از شکست مقابل صبا هم 
ناامید نشدیم. در چند بازی با اینکه خیلی خوب بازی کردیم، 
ولی نتیجه نگرفتیم. خدا را شکر که در این بازی حساس سه 
امتیاز را گرفتیم. من در این بازی مح��روم و برای زیارت به 
مشهد رفته بودم و فقط نیمه اول را دیدم. به نظرم سپاهان در 

همین نیمه هم می توانست به گل برسد.
او در مورد اینکه شانس قهرمانی سپاهان چقدر است تاکید 
کرد: به نظر من شانس همه مدعیان 50 درصد است. تیم های 
بالای جدول با یکدیگر بازی دارند و از طرفی کار ما هم سخت 

شده و نهایت تلاشمان را برای قهرمانی انجام می دهیم.
خلعتبری در مورد فش��ارهایی که روی حس��ین فرکی و 
بازیکنان سپاهان وجود داش��ت گفت: متاسفانه یکسری 
اتفاقات افت��اد که باعث ناراحتی ما ش��د. فرکی مربی قابل 
احترامی اس��ت و واقعا در این چند هفته بدشانس��ی آورد. 
علیه بازیکنان سپاهان و همچنین خود من شعار دادند. این 
درحالی است که من تا حالا قهرمانی در لیگ برتر ایران را 
تجربه نکرده ام و وقتی سپاهان نتیجه نمی گیرد خودم از همه 
بیشتر ناراحت هستم. امیدوارم در 5 هفته آینده بدشانسی 
نیاوریم و اگر بدشانس نباشیم قهرمان خواهیم شد. امیدوارم 

هر تیمی که لیاقت دارد قهرمان شود.
مهاجم سپاهان درمورد بازگشت محرم نویدکیا به میادین 
فوتبال خاطرنش��ان کرد: خدا را ش��کر که محرم برگشت، 
هرچند او برای رسیدن به شرایط ایده آل نیاز به زمان دارد. 
او یک وزنه تاثیرگذار است و به خوبی می داند چه زمانی باید 

پاس بدهد. ما با حضور محرم می توانیم بیشتر گل بزنیم.

خبر 
گروه ورزش

هواداران س��پاهان خودش��ان را آماده کرده بودند تا یک 
بار دیگر از خجالت همه در بیایند. س��پاهان که شکس��ت 
تلخ مقابل صب��ا را تجربه ک��رده بود در این هفت��ه باید از 
تراکتورس��ازي مدعي پذیرایي مي کرد. ادینیو گلي زد که 
آب سردي بود بر پیکر سپاهاني ها و درست در لحظاتي که 
داشت اتفاقات تلخ آغاز مي شد س��پاهان بازي باخته را با 

تساوي و برد عوض کرد.
در واقع این شیمبا بود که در روزي که خیلي براي سرمربي 

سابقش دوید با هدیه هایش او را  احیا کرد. 
سپاهان و تراکتورس��ازی در حالی در ورزشگاه فولادشهر 
برابر هم صف آرایی می کردند که به خصوص برای سپاهان 

این بازی فوق العاده حیاتی بود. 
حسین فرکی از همان ابتدا تیمش را با 3 مهاجم که البته 
یکی از آنها فقط مهاجم نوک بود تیمش را به میدان فرستاد 
اما در اواخر نیمه اول روی یک اتف��اق گل خورد و تیمش 

بازنده راهی رختکن شد. 
نبای��د فرام��وش ک��رد ک��ه س��پاهان در حال��ی میزبان 
تراکتورس��ازی بود که 3 امتیاز این مس��ابقه می توانست 
ش��رایط هر دو تیم را در جدول رده بندی عوض کند و به 
همین خاطر شاگردان حسین فرکی از همان ابتدا به قصد 
گلزنی به دروازه تیم حریف نزدیک ش��دند و موقعیت های 
را هم بر ر وی دروازه حریف ایج��اد کردند که در نهایت به 
هدف ننشست و تراکتورس��ازی با تیزهوشی ادینهو موفق 

شد دروازه سپاهان را باز کند.
 با آغاز نیمه دوم حسین فرکی با انجام دو تعویض شرایط را 
به سود تیمش تغییر داد و درخشش لوسیانو پریرا باعث شد 
تا س��پاهان با انجام حملاتی همه جانبه بر روی دروازه تیم 
حریف به فکر جبران نتیجه باشد که همین طور هم شد و در 
نهایت این مسابقه با برتری دو بر یک سپاهان به پایان رسید 

تا شاگردان حسین فرکی به جمع مدعیان لیگ بازگردند.
اوج کار فرکی اما در دقیق��ه 60 رقم خورد جایی که محرم 
نویدکیای خس��ته را با برادرش رسول و همچنین سوکایِ 
ضعیف را با حس��ین پاپی تعویض کرد تا در ادامه البته به 
لطف تعویض های عجیب تونی اولیویرا و بیرون کش��یدن 
تیموریان و ادینیو و درخشش قابل توجه لوسیانو پریرا که 
در 20 دقیقه پایانی هر کار دلش خواست کرد این سپاهان 

باشد که ورق بازی را به سود خود برگرداند.
به هر حال اشک هاي مربي محجوبي به نام حسین فرکي 
خود گویاي همه چیز بود. فرکي فصل گذشته با فولاد نتایج 

شیریني را کسب کرد. 
شاید او از لحاظ فني خیلي مربي فوق العاده اي نباشد، ولي 
به لحاظ شخصیتي و اخلاقي از خیلي مسائل گذشته است 

تا دچار خیلي از مشکلات نشود.
به همی��ن دلیل بود که ش��اید او در انتهاي ب��ازي با فولاد 
اشک هایش جاري ش��د و به خاطر رهایي از فشار سنگین 
هواداران سپاهان و مردم اصفهان س��اعاتي با قلبي آرام را 

پشت سر گذاشت. 
البته هرچند تراکتورس��ازی در این بازی مغلوب ش��د، اما 
همچنان رده دوم خ��ود را حفظ کرد، اما در س��وی دیگر 
سپاهان با صعود یک پله ای هم فاصله خود را با صدر جدول 

کاهش داد و هم با استقلال و ذوب آهن فاصله گرفت.
س��پاهان اگر در این دیدار پیروز نمي شد ش��اید باید قید 
قهرماني را مي زد، ولي حالا این شانس را دارد که در ادامه 
رقابت هاي فصل به هدفي که دارد برس��د. سپاهان دیگر 

اجازه اشتباه ندارد. 
دیروز طلایي پوش��ان بدون برخي از بازیکنان اشباع شده 
خودشان توانس��تند از پس کار برآیند بدون بازیکناني که 
بعضا تمام تمرکزشان بر روي موفقیت سپاهان نیست. حالا 
این فرصت هست که این بازیکنان اضافه شوند و براي پنج 
بازي هدفشان بشود بردن و بردن براي قهرماني. ذوب آهن 
مي تواند روز پنجشنبه ترمز نفت را در اصفهان بکشد و این 

تیم را با دومین شکست متوالي روبرو کند. 
سپاهان روز پنجشنبه در اس��تادیوم آزادي به مصاف تیم 
پرسپولیس خواهد رفت، ولي بي تردید نگاه مردم اصفهان 
در کنار این دیدار به مصاف ذوب آهن مقابل تیم نفت هم 
هس��ت. ش��اید تعدادي از هواداران س��پاهان به ورزشگاه 
فولادش��هر بیایند که ذوب آه��ن را در دیدار ب��ا تیم نفت 
تهران تشویق کنند تا س��پاهان بتواند فاصله اش را باز هم 

با صدر کم کند.
سپاهان دیدار س��ختي در تهران پیش رو دارد ولي باید از 
پس غلبه بر قرمزهاي پایتخت در اس��تادیوم آزادي برآید. 

سپاهان باید نشان دهد تیم بزرگي است.

با تصمیم هیات مدیره کمیته فوتس��ال رقابت های لیگ 
برتر فوتسال باشگاه های کشور، از 19 تیر ماه سال جاری 

آغاز خواهد شد. 
فوتسال ایران در س��ال 94 برنامه های زیادی را پیش رو 
دارد، از این رو از مدت ها قبل کمیته فوتسال اعلام کرده 
بود که مسابقات لیگ امس��ال، زودتر از سال های گذشته 
برگزار خواهد شد که تاریخ اولیه برای شروع لیگ 12 تیر 
عنوان شده بود اما نشس��ت هیات رییسه فوتسال دیروز با 
حضور همه اعضا برگزار شده که طی آن مصوب شد لیگ 
برتر فوتسال از 19 تیرماه س��ال جاری آغاز شود که چند 
روزی  پس از بازگشت تیم ملی از تورنمنت پرتغال خواهد 
بود. همچنین مقرر شده مهلت نقل و انتقالات تا دوازدهم 

تیر ماه باشد.

  ابهام در مورد شرایط دو تیم اصفهانی
در ش��رایطی زمان برگزاری مس��ابقات لیگ برتر فوتسال 
تعیین ش��د که هن��وز دو باش��گاه لیگ  برت��ری اصفهان 
 اظهار نظر رس��می پیرامون تیمداری در لیگ فصل جدید

 نداشته اند.
تیم گیتی پس��ند که طی س��ال های اخی��ر نماینده ثابت 
فوتسال اصفهان در لیگ برتر بوده است، فصل گذشته در 
مسابقات لیگ نتوانست به عنوان قهرمانی دست پیدا کند 

و در رده دوم جای گرفت.
با توجه ب��ه اینکه این تیم نتوانس��ت به عن��وان قهرمانی 
دس��ت پیدا کند، به نظر می  رس��د خواس��ته مدیران این 
باشگاه خصوصی تامین نش��ده و از این رو ابهامات جدی 
 در مورد ادامه تیم  داری گیتی  پس��ند در رش��ته فوتسال

 وجود دارد.
فصل گذشته نیز گیتی پسندی ها با تردیدهایی در مورد 
تیمداری مواجه بودند که در نهایت تصمیم به ادامه فعالیت 
گرفتند. از سوی دیگر نیز طاهری مدیرعامل باشگاه گیتی 
پس��ند در جمع اعضای هیات رییس��ه لیگ فوتسال قرار 
داش��ته و در جریان تصمیم گیری برای لیگ نقش داشته 

است.
از طرفی تیم کاش��ی نیلو اصفهان 

نیز فصل گذشته در 
مسابقات لیگ 

دسته یک فوتسال حضور داشته و موفق به کسب سهمیه 
حضور در لیگ برتر شد، اما مدیران این باشگاه هنوز اعلام 
نکرده اند که قادر به تامین هزینه تی��م داری در لیگ برتر 
هستند یا قصد فروش سهمیه خود را دارند تا بدین ترتیب 

وضعیت هر دو نماینده استان بلاتکلیف باشد.
 احمد باغبانباش��ی س��رمربی این تیم چن��د روز قبل در 
گفت وگو با رسانه ها اعلام کرد که صحبتی با وی در مورد 
ادامه فعالیت در این تیم نشده است تا بدین ترتیب ابهامات 

پیرامونی این تیم بیشتر شود.

  لیگ 14 تیمی باقی ماند
لیگ برت��ر در حال حاضر ب��ا 14 تیم برگزار می ش��ود اما 
 مس��وولان دو تیم پایاس��ازه تبریز و ش��هرداری ساوه که 
تیم هایشان به به لیگ دس��ته اول سقوط کرده اند، تلاش 
کردند کمیته فوتس��ال را قانع کنند تعداد تیم های لیگ 
برتر به عدد 16 افزایش یابد تا شهرداری و پایاسازه مجددا 

در لیگ برتر بمانند.
اما با این حال رییس کمیته فوتسال مخالفت رسمی خود 
را با این پیشنهاد اعلام کرد، زیرا به اعتقاد وی اگر لیگ برتر 
ظرفیت 16 تیمی بودن را داشت، پیش از آنکه این تیم ها 
پیش��نهاد بدهند خودش��ان اقدام می کردند ولی در حال 
حاضر به خاطر مسائل اقتصادی و برخی مشکلات توانایی 

افزایش تیم  ها وجود ندارد.
به گفته افتخاری اگر قرار باش��د هر تیمی س��قوط کند و 
بخواهد با درخواس��ت افزایش تیم های لیگ برتر، مجددا 
در لیگ بماند باعث ایجاد بی انگیزگی و دلسردی در سایر 

تیم ها می  شود.
بدین ترتیب بحث افزایش تیم ه��ای لیگ برتری منتفی 
شده اس��ت اما مس��اله نهایی اینجاس��ت که اصفهان در 
حال حاضر دو سهمیه لیگ برتری مس��لم در اختیار دارد 
ولی معلوم نیس��ت که در لیگ نیز همین دو تیم را داشته 

باشیم یا خیر؟ 
یا اینکه همانند دو فصل اخیر پی��ش از آغاز فصل، یک بار 
دیگر بحث نقل و انتقال سهمیه به پیش می آید و فوتسال 
اصفهان باید دوباره درگیر دلهره به فروش رفتن یا نرفتن 

سهمیه اش باشد.

شروع لیگ برتر فوتسال زودتر از سال های گذشته

اصفهانی هایی که هستند، اما  شاید  نباشند

سپاهان 

در بازي اشك ها و لبخندها

بت�ازید تا ص�در!

سید علی خامنه ای
24 فروردین 1394
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 ورب  یا »وس��یله ات را بیار« عن��وان پروژه ای اس��ت که برای
 نخستین بار در گالری اکنون اجرا می شود. نمایشگاه گردان این 
پروژه در این باره می گوید: این پروژه با سه اصل ساده  »فضا را پیدا 
کنید«،  »آرتیست های زیادی را دعوت کنید«، »از آنها بخواهید 
پروژه های خود را نش��ان دهند« تا کنون در کشورهای بسیاری 
برگزار ش��ده اس��ت و من خودم چندین بار در سانفرانسیسکو 
تجربه جالب ش��رکت در آن را داشته ام؛ اما متاس��فانه در اینجا 
تاکنون موقعیت اجرایی ش��دنش فراهم نش��ده اس��ت. سمیرا 
هاشمی ادامه داد: هنرمندان مختلف می توانند برای شرکت در 
این پروژه آثارش��ان در موضوعات و مدیاهای مختلف که نیاز به 
گجت دارد، ارائه کنند. هاشمی با اشاره به پذیرش ایده هایی در 
قالب فیلم کوتاه، هنر ویدئو یا صدا و ویدئوپرفورمنس افزود: برای 

ارائه و نمایش آثار فرستاده  شده در ابتدا ارزشیابی اولیه ای صورت 
می گیرد، برای اینکه مطمئن شویم اثر قابلیت ارائه را دارد. این 
نوع کار در ایران بیشتر به عنوان نیومدیا شناخته می شود درحالی 
که فراتر  از آن است و قالب های دیگر مثل فیلم کوتاه را هم شامل 
می شود. وی ادامه داد: نحوه ارائه می تواند با پروژکتور، لپ تاپ و 
یا تابلو باشد و  نحوه نمایش بر عهده هنرمند است؛ از همین جهت 
هنرمند باید حتما در نمایشگاه حضور داشته باشد. این نمایشگاه 
در کشورهای گوناگون به همین روال برگزار می شود و در ایران 
نیز همین شیوه در نظر گرفته شده است.وی گسترش آثار هنری، 

ارتباط بین هنرمندان و ایج��اد فضای گفت وگو و همکاری بین 
آنها و  کیوریترها را مهم ترین پیامدهای این حرکت دانست به جز 
اینکه بر خود اجرا به طور خاص تاکید کرد. گرداننده نمایشگاه 
»ورب« با تاکید بر اینکه آث��ار هنری ناتمام نیز می توانند در این 
نمایشگاه حضور داشته باشند، افزود: اثر هنری که به اتمام نرسیده 
و هنرمند احساس می کند نیاز به گرفتن بازخورد اولیه از کار خود 
دارد یا اینکه به بن بستی رسیده است و نیازمند فضایی متفاوت 
برای گرفتن ایده برای تکمیل اثر خود است نیز می تواند در این 
نمایشگاه ش��رکت کند و فرصت خوبی برای او فراهم است تا در 
این جش��نواره حضور پیدا کند.مهلت ارس��ال آثار برای شرکت 
 در نمایش��گاه تا تاریخ 27 فروردین و زمان برگ��زاری آن اوایل 

خرداد ماه در گالری اکنون است.

محمد حسن طالبیان، معاون سازمان 
می�راث فرهنگ�ی، صنایع دس�تی و 
گردش�گری: زن در ایران نماد فرهنگ، 
ادب و خ��رد اس��ت و یکی از چن��د کلید 
رازگشایی فرهنگ هر قوم به ویژه در ایران 
اس��ت. تقریبا در تمام مجموع��ه آداب و 

سنت ها حضور زن بسیار برجسته است.
50 درصد آثار ثبت ش��ده مربوط به زنان 
اس��ت و نقش زن��ان در بقیه آث��ار نیز به 
روشنی دیده می شود. همچنین در میراث 
ناملموس مانند انواع صنایع دس��تی زنان 
نقش مهمی ایفا می کنن��د. بنابراین زنان 
در انتقال فرهنگ نقش مهم تری نس��بت 

به مردان دارند.

حس�ین حمزه، منتق�د ادب�ی: آنچه 
نظر مخاطب را در ش��عرهای ترانسترومر 
جلب می کند این است که او به شعر والای 
خود مباهات نمی کند. او ش��عر فش��رده و 
کوتاه خود را در مجموعه های کم حجمی 
منتشر می کند که هرکدام به بیش از 25 
صفحه نمی رسد. قدرت شعر ترانسترومر 
در کوتاهی آن و دق��ت معنوی و بی طرفی 
است؛ به گونه ای که مخاطب گمان می کند 
این ش��عرها هیچ ش��اعری ندارند. شاعر 
در کلم��ات خود فرورفته و در اس��تعارات 
خویش غرق شده اس��ت و همان گونه که 
می گوید او در جایی می��ان جهان درون و 

جهان بیرون است.

حمیدرضا نوربخش، مدیرعامل خانه 
موسیقی: بسته بودن کلاس های موسیقی 
در فرهنگس��راها هیچ توجیهی ندارد و ما 
به دنبال آن هس��تیم که این مساله هرچه 
زودتر رف��ع ش��ود. در م��ورد کیفیت این 
کلاس ها هم حتم��ا پیگیری خواهیم کرد 
و این مساله با نظارت خانه موسیقی وجود 
خواه��د داش��ت.ضمنا کلاس هایی که در 
آموزشگاه های موس��یقی برگزار می شود 
فعالیت های خودش��ان را خواهند داشت 
ولی فرهنگسراها این امکان را از شهروندان 
دریغ کرده اند. بنابراین ما به جد دنبال آن 
خواهیم بود تا تعطیلی موس��یقی در این 

مراکز حل شود.

سید حسن هاش�می، وزیر بهداشت: 
انتظار دارم روسای دانش��گاه ها و مدیران 
حوزه س��لامت کاری نکنند که ما روسیاه 
مردم شویم. طرح تحول سلامت با کمک 
دولت و مجلس اس��ت و این طرح سلامت 
دهان و دندان باعث نش��ود آن طرح اصلی 
تحت الش��عاع قرار گیرد. زیرا مردم از فردا 
که مش��کل دندانی داش��ته باش��ند از ما 
می پرس��ند این ط��رح چه کار ب��رای آنها 

کرده است.
 به هرحال ما را از موض��ع دولت می بینند 
و قول هایی که می دهن��د باید به آن عمل 
کنیم. ضمنا طرح س��لامت دهان و دندان 

بیشتر در زمینه پیشگیری است.

آشنایی با کتاب »خون درمانی«
کتاب »خون درمانی« از س��ری تالیفات س��ید محمد موسوی، 
محقق طب سنتی و عضو هیات جامع طب ایرانی اسلامی است، 
که توس��ط انتش��ارات فرزانگان زاینده رود به مرحله چاپ سوم 
رس��یده اس��ت. این کتاب 61 صفحه ای که به مباحث کلیدی 
حجامت، زالودرمانی و فصد )رگزنی( پرداخته اس��ت، ش��امل 
بخش هایی همچون تشریح حجامت و کاربرد و تاثیر آن در بهبود 
بیماری ها، ش��ناخت زالو و نحوه کاربرد و تاثیر آن در س��لامت،  

شیوه  درمانی فصد و غیره است.
مولف این اثر ارزشمند با اعتقاد نسبت به اثربخشی خون درمانی 
در مداوای بس��یاری از بیماری ها و البته در کنار مصرف گیاهان 
دارویی، می گوید: ایرانیان مسلمان سه روش حجامت، زالودرمانی 

و فصد را در درمان بیماری ها به اوج پیشرفت و ترقی رساندند.
همچنی��ن در بخش��ی از این کت��اب چنین بیان کرده اس��ت: 
خون درمانی در زمان معاصر یک��ی از راه های ضروری در درمان 
بیماری های صعب العلاج است که هر روز اهمیت آن و نقشی که 

در درمان بیماری ها دارد آشکارتر می شود.
 یکی دیگر از نتایج درخش��ان خون درمانی تامین س��لامتی و 
نش��اط و تضمین طول عمر توام با سلامتی و زیبایی ظاهری در 
صورت و سرتا سر بدن اس��ت. این عضو هیات علمی جامع طب 
ایرانی اسلامی که هدف از تالیف این کتاب را نقش کلیدی خون 
درمانی در علاج بیماری ها و نیز اهمیت پیامبر اکرم)ص( در این 
زمینه با کلمات گهربار می داند، 
چنی��ن عن��وان می کن��د: 
بزاق دهان زالو هر زش��تی و 
نازیبای��ی را در ظاهر و باطن 
از میان می برد، حجامت ها از 
بیماری ها پیشگیری می کنند 
و فصد)رگ زن��ی( ریش��ه 
بیماری ه��ا را می خش��کاند.

وی ع��لاوه بر این خواس��تار 
بررس��ی ای��ن اث��ر از جانب 
 محققان و دس��ت اندرکاران

 گب گیاهی است.

آیا در معرض حمله قلبي قرار دارید؟
امروزه حمله قلبی یکی از بیماری های شایع است که در این خصوص بد 
نیست خود را تست کنید.به گفته یک متخصص تغذیه و رژیم درمانی 
براي دانستن اینکه به چه میزان در معرض خطر حمله قلبي هستند به 

سوالات زیر پاسخ دهید:

   آیا سیگاری هستید؟
دکتر بهمن محمدی با طرح این سوال که آیا سیگاري هستید؟ تصریح 
کرد: دود سیگارحاوي بیش از هشتصد و پنجاه نوع ماده مضر است که 
صدمات جدي به قلب وارد مي کنند و مصرف یک بسته سیگار در روز 

حمله قلبي را تا دو برابر و سکته مغزي را تاپنج برابر افزایش مي دهد.

   آیا به طورمنظم ورزش مي کنید؟ 
وی بیان داش��ت: مرداني که زندگي کم تحرك دارند دو برابر بیش از 

سایرین در معرض خطرحمله قلبي اند.

   آیا غذاهاي پرچربی را کم کرده اید؟ 
محمدی عنوان کرد: غذاهایی نظیر کباب بره، گوشت گاو چرخ کرده، 
سوس��یس، کالباس، همبرگر، غذاهاي آماده و سرخ شده، شیریني، 
مایونز، کیک خامه اي، چیپس و ش��کلات و... چربي اشباع دارند که 

ازعوامل اصلي بیماري هاي قلبي اند. 

    آیا میوه و سبزي  کافی مي خورید؟ 
وی با تاکید برمصرف روزانه 3،4واحد روزانه میوه و سبزی، گفت: میوه 
و سبزي تاثیرات حفاظتي قابل ملاحظه اي در برابر بیماري قلبي به 

خصوص برای افراد سیگاری دارند. 

   آیا ماهي مصرف مي کنید؟ 
این متخصص تغذیه بیان داشت: ماهي ها به ویژه ماهي هاي روغني 

اومگا3  دارند که خطر بیماري قلبي را کاهش مي دهد.
 

   آیا ازتنش هاي مداوم پرهیزمی کنید؟ 
وی اظه��ار کرد: از اس��ترس دوری کنی��د که تا یک س��اعت پس از 

رویدادهاي استرس زا خطر حمله قلبي دو برابر است.

در آستانه کشف حیات فرازمیني
 دانشمند ارشد ناسا، در طول بحثی که بر روی تلاش های آژانس 
فضایی آمریکا برای جس��ت وجوی کرات زیست پذیر و حیات 
بیگانه متمرکز بود، تاکید کرد: به نظ��رم ظرف یک دهه آینده 
نشانه های قوی دال بر وجود حیات فرازمینی در دست خواهیم 
داشت و ظرف 20 تا 30 سال آینده، شواهد قطعی از این موضوع 

حاصل می شود. 
همچنین فضانورد اسبق و معاون برنامه ماموریت علمی ناسا نیز 
پیش بینی کرد که علایم حیات فرازمینی به زودی در منظومه 
شمسی و فراتر از آن پیدا خواهد ش��د و به نظرم ما یک نسل با 
منظومه شمس��ی و حیات در آن فاصله داریم.کش��فیات اخیر 
نشان می دهد، منظومه شمسی و کهکش��ان راه شیری دارای 
محیط هایی اس��ت که می توانند از حیات فرازمینی پشتیبانی 
کنند. به طور مثال، اقیانوس های آب مایع در زیر پوس��ته های 
یخی قمرهای اروپا و گانیمد مشتری و همچنین قمر انسلادوس 

زحل قرار دارند. 
اقیانوس ها بخش عظیمي از س��طح مریخ را در دوران باستان 
پوش��انده بودند؛ همچنین رگه های تاری��ک فصلی که بر روی 
س��طح امروزی مریخ مشاهده ش��ده اند، می توانند ناشی از آب 
مریخ شور باش��د. کاوش��گر کنجکاوی ناس��ا نیز مولکول های 
آلی حاوی کربن و نیت��روژن را بر روی مریخ کش��ف کرده که 
این عناصر برای وجود حیات ضروری هس��تند. از سوی دیگر 
تلس��کوپ فضایی کپلر ناسا نش��ان می دهد، هر س��تاره ای در 
آسمان میزبان سیاراتی است و بسیاری از این سیارات می توانند 

زیست پذیر باشند.
مدیر بخش فیزیک نجومی ناس��ا اعلام کرده ما می توانیم آب 
را در ابرهای بین س��تاره ای مش��اهده کنیم که سیس��تم های 
س��یاره ای و س��تاره ای از آن ش��کل می گیرن��د و آب را در 
دیسک های پس��ماندی ببینیم که قرار اس��ت حول ستاره ها، 
به سیس��تم های سیاره ای تبدیل ش��وند. همچنین قادریم آب 
را در دنباله دارهایی بیینیم که در منظومه های شمسی دیگر با 
بخارشدن ستارگانشان، در حال پراکنده شدن هستند.استوفان 
و همکارانش��ان معتقدند، شکار ش��واهدی از حیات بیگانه در 
مقایسه با شناسایی محیط های زیس��ت پذیر بالقوه، ماموریتی 
دش��وارتر اس��ت، اما محققان به طور مس��تمر در تلاش برای 

تحقق بخشیدن به این هدف بلندپروازانه هستند. 
ناسا همچنین به دنبال فرود آوردن فضانوردان بر روی مریخ در 
دهه 2030 است؛ گامی که استوفان آن را به عنوان کلیدی برای 
جستجوی حیات در مریخ عنوان می کند. ناسا در عین حال به 
دنبال انجام ماموریت به قمر اروپاست که این هدف احتمالا در 
سال 2022 عملی خواهد ش��د؛ هدف اصلی این ماموریت 2.1 
میلیارد دلاری، بررسی زیس��ت پذیری بالقوه بر روی این قمر 
یخی و همچنین کشف شواهدی مناسب از حیات است. جالب 
است بدانید در حوزه فراسیارات، تلسکوپ فضایی ۸.۸ میلیارد 
دلاری جیمز وب ناسا در س��ال 201۸ پرتاب می شود که این 
تلسکوپ، جو سیارات خارجی ابرزمینی را رصد کرده و به دنبال 

گازهایی خواهد بود که احتمالا خالق حیات بوده اند.

بهترین تکنیک های مدیریت زمان
اگر تمام کتاب های مدیریت زمان را که تا به حال نوشته شده اند 
بخوانید یا اینکه در تمامی سمینارهای مربوط به آن شرکت کنید، 
می توانید تمام تکنینک های ارائه شده را کنار بگذارید و تنها چند 
تکنیک کلیدی را به کار ببرید. اجازه بدهید در زمان صرفه جویی 

کنیم و تنها در مورد تکنیک های کلیدی صحبت کنیم:

   لیست تهیه و از آن استفاده کنید
هیچ روش و سیستم مدیریت زمان بر روی زمین وجود ندارد که 
شامل تهیه و استفاده از لیست نباشد. نمی توانید همه چیز را در 
ذهن ذخیره کنید. لیست های مهمی که می توانید داشته باشید، 
لیست برنامه ریزی، لیس��ت کارهایی که باید انجام دهید، لیست 
تماس ها و ایمیل ها و در نهایت لیست مراسم هایی که باید در آن 
حضور داشته باشید، هستند. ممکن است  هایی که شما لازم داشته 
باشید متفاوت با دیگران باشد اما در نهایت باید لیست هایی برای 
مدیریت زمان داشته باشید. این لیست ها می تواند روزانه، هفتگی، 

ماهانه، سالیانه و یا بلندمدت باشد.

   ذهن را طبقه بندی کنید 
روش کار س��اده است. فرض کنید 90 پوش��ه به رنگ های قرمز، 
آبی و سفید دارید. پوش��ه قرمز را از شماره 1 تا 30 شماره گذاری 
کنید. پوش��ه های آبی و س��فید را نیز به همین ترتیب از 1 تا 30 
شماره گذاری کنید. پوشه قرمز مربوط به کارهای همین ماه است، 
پوشه آبی برای ماه آینده و پوشه سفید برای دو ماه دیگر است. حال 
فرض کنید قرار است کاری را در روز دهم ماه آینده انجام دهید. 
آن را بر روی کاغذی بنویسید و در پوشه شماره ده آبی قرار دهید 
و دیگر آن را فراموش کنید. ماه آینده وقتی پوشه ده آبی را باز کنید 
متوجه می شوید که چه کارهایی را باید انجام دهید. در این حالت 

توانسته اید ذهن خود را طبقه بندی کنید.

   برنامه خود را ببندید
 ابتدا س��عی کنید اولویت های کاری خود را مشخص کنید. حالا 
طبق این اولویت ه��ا تا جایی که می توانید برنام��ه خود را از قبل 
ببندید. برای مثال برای یکی دو ماه آینده برنامه خود را ببندید. 
با برنامه ریزی از قبل ب��رای کارهای مهم و ب��ا اهمیت بالا، اجازه 
نمی دهید که هیچ گونه تقاضایی شما را از انجام کارهای با اهمیت 

باز دارد.

   از زمان های خاص استفاده کنید
 امروزه همه چی��ز قابل حمل اس��ت. از یک س��مینار بگیرید تا 
کتاب هایی که منتشر می ش��وند. در حال حاضر می توانید همه 
چیز را ب��ر روی یک فلش مموری یا گوش��ی خ��ود حمل کنید. 
بنابراین هیچ بهانه ای ب��رای از دس��ت دادن فرصت های اضافی 
که در فرودگاه، اتاق انتظار یا ترافیک ها به دست می آورید وجود 
ندارد. بد نیست بدانید که اس��کات تورو که یکی از معروف ترین 
و ثروتمندترین نویسنده های تریلرهاس��ت، اولین رمان خود را 

صبح ها و در قطار شهری نوشته است.

سلامتکافه کتاب

مهارت تکنولوژی

برای نخستین بار در ایران اجرا می شود؛

»ورب« در گالری اکنون اصفهان

 زن ایرانی نماد فرهنگ
 و خرد است

این شعرها 
شاعر ندارند! 

تعطیلی موسیقی 
درفرهنگسراتوجیه ندارد 

 ما را نزد مردم 
روسیاه نکنید 

عکس روز
ایمنا

قلعه تاریخی  قمیشلو

قدس /  ایران برگر/ استراحت مطلق
ساحل / رخ دیوانه
سپاهان  / ایران برگر
خانواده   / طعم شیرین خیال
فرهنگیان  / مجرد چهل ساله

سیمای خانواده/  شبکه 1،  11:00
مجموعه میکائیل/ شبکه 1، 22:00 
سمت خدا/ شبکه 3 ، 13:30
به اضافه فوتبال / شبکه 3 ، 22:15  
طوطی نامه / شبکه3 ، 22:10  

اذان صبح/  05:12  
طلوع آفتاب/ 06:36  
اذان ظهر/ 13:03  
اذان مغرب/ 19:49  
نیمه شب شرعی/ 00:21
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ترجمه: 
امیرحسین واعظ

کارگاه یک روزه »بدیو؛ بازگش��ت به فلسفه« با 
حضور صالح نجفی به همت جهاد دانش��گاهی 
واحد اصفهان برگزار می شود.سیاوش گلشیری 
در این باره گفت: این جلس��ه از س��ری جلسات 
کانون فرهنگ و اندیشه است که قرار است هر بار 
به معرفی یک فیلسوف و نگاهی کلی به آری او در 

زمینه »فرهنگ و زیباشناسی« بپردازد. 
وی ادامه داد: با توجه به کمتر شناخته شدن بدیو 
قرار شد، نخستین جلس��ه این برنامه به آرای او 
اختصاص یابد. وی اضافه ک��رد: صالح نجفی از 
مدرسان فلسفه قرار است در این کارگاه حضور 
یابد.ش��ایان ذکر اس��ت آلن بدیو )به فرانسوی: 

Alain Badiou( زاده 17 ژانوی��ه 1937 
فیلس��وف معاصر فرانس��وی به همراه جورجو 
آگامبن و اس��لاوی ژیژك مهم تری��ن منتقدان 
جریان پسامدرنیسم محسوب می شوند. او سعی 
دارد مفاهیمی مانند هس��تی، حقیقت و سوژه 
را بر اس��اس ریاضیات تعریف کند. وی از لحاظ 
دیدگاه سیاسی، یک چپ گرای رادیکال محسوب 
می شود.این جلسه روز 29 فروردین ماه از ساعت 
9 صبح الی 17  برای علاقه مندان و دانشجویان به 
موضوعات فلسفی در تالار شریعتی دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان برگزار می شود. جهت اطلاعات 

بیشتر 09132650446تماس بگیرید.

  کلاس های آموزشی س��عدی خوانی توسط 
مرکز آفرینش های ادبی قلمس��تان، وابسته 
به س��ازمان فرهنگ��ی تفریحی ش��هرداری 
اصفهان برگزار می ش��ود.منابع غنی ادبیات 
ایران مفاهیم بس��یار بلندی را در زمینه امور 
اخلاقی و اجتماعی در خ��ود دارد که گاهی 
جهت تشریح و تفسیر آنها بهتر از متخصصان 
و اساتید ادبیات فارسی استفاده شود. در دوره 
آموزشی س��عدی خوانی نیز با همین هدف 
ابتدا به خواندن اش��عار و متون نثر س��عدی 
پرداخته شده و س��پس ضمن تفسیر معنای 
آنها به بررس��ی مفاهیم اخلاق��ی و اجتماعی 

که ما در زندگ��ی روزمره مان با آنها مواجهیم 
پرداخته می شود. س��خنرانی و تدریس این 
دوره بر عهده سلمانی، دکترای زبان و ادبیات 
فارسی است که سابقه قابل توجهی در زمینه 

برگزاری چنین کلاسهایی دارد. 
گفتنی اس��ت این دوره آموزش��ی از ابتدای 
اردیبهش��ت ماه روزهای ش��نبه ه��ر هفته 
برگ��زار می ش��ود و علاق��ه مندان ت��ا پایان 
فروردین ماه فرص��ت دارند جه��ت ثبت نام 
به مرک��ز آفرینش های ادبی قلمس��تان واقع 
 در خیابان علامه امین��ی مجموعه باغ غدیر

 مراجعه کنند.

به همت جهاد دانشگاهی واحد اصفهان برگزار می شود؛
بدیو؛   بازگشت  به فلسفه 

مرکز آفرینش های ادبی قلمستان برگزار می کند؛
دوره آموزشی سعدی خوانی 

صاحب امتیاز  شهرداری اصفهان مدیر مسئول دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد سردبیر مهندس رضوان اصغری
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دوره آموزشی تئاتر عروسکی توسط خانه کودك، 
وابسته به س��ازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 
اصفهان برگزار می شود.این دوره آموزشی در قالب 
 اجرای تئاتر با اس��تفاده از عروسک های دستی و 
تن پ��وش حیوانات توس��ط ک��ودکان و با حضور 

کارش��ناس و مربی مربوطه برگزار می ش��ود. این 
فعالیت ها که منجر به ش��کوفایی قدرت خلاقیت 

کودکان می ش��ود، در آموزش نحوه ش��رکت در 
فعالیت های گروهی و ارتقای سطح اعتماد به نفس 

کودکان موثر خواهد بود.این دوره آموزشی برای 
کودکان 4 تا 4 و نیم ساله  بسیار مفید است. دوره 
آموزشی تئاتر عروسکی از ابتدای اردیبهشت ماه در 
خانه کودك واقع در بوستان ملت، حد فاصل سی و 

سه پل و پل ابوذر برگزار می شود. 

ویژه کودکان ۴ تا ۶ سال در خانه کودک برگزار می شود؛
آموزش تئاتر عروسکی


